


តម្រងការគិតរបស់មនុស្ស

 អរគុណបងប្រុសម៉ាន់។ ខ្ញុំបានឃើញអ្នកនាំបងប្រុសម្នាក់មក។ សូម
ព្រះអម្ចាស់ប្រទានពរអ្នក។ “ការទាំងអស់អាចធ្វើទៅបានគ្រាន់តែជឿ
ប៉ុណ្ណោះ។” ចូរយើងអធិស្ឋាន។

ឱព្រះជាម្ចាស់អើយ ពិតណាស់នោះជាបំណងប្រាថ្នារបស់យើងនៅយប់នេះ
គឺគ្រាន់តែជឿ។ ដូចដែលយើងបានប្រមូលផ្តុំគ្នានៅទីនេះនៅយប់នេះ នៅក្នុងរោង
ឧបោសថ ដែលព្រះអាទិត្យនៅទិសខាងលិច យើងអធិស្ឋានសូមទ្រង់អនុញ្ញាត
ឱ្យយើងដឹងថាពេលវេលាជិតដល់ហើយព្រះអាទិត្យត្រូវបានកំណត់ផងដែរ ពេល
ជិតអស់ហើយ។ ថ្ងៃត្រូវបានចំណាយឆ្ងាយ។ ហើយយើងចាំថាពេលមួយដែល
ត្រូវបានចំណាយ អ្នកធ្វើដំណើរពីរនាក់ចូលហើយស្នាក់នៅជាមួយពួកគេ។ ហើយ
បន្ទាប់មកទ្រង់បានបង្ហាញអង្គទ្រង់ឲ្យពួកគេស្គាល់ ដោយពន្យល់ព្រះបន្ទូលរបស់
ទ្រង់ហើយអនុញ្ញាតឱ្យពួកគេមើលឃើញអ្វីៗដែលព្រះគ្រីស្ទត្រូវរងទុក្ខ ទាំងអស់
នេះជាមុនសិន។

2 ដូច្នេះយើងអធិស្ឋានថា ឱព្រះជាម្ចាស់អើយ ដូចជាថ្ងៃបានកន្លងច្រើន
ហើយដែលទ្រង់នឹងចូលមកក្នុងផ្ទះរបស់យើង ហើយរស់នៅជាមួយយើង ហើយ
ពន្យល់ដល់យើងនូវព្រះបន្ទូល ព្រះអង្គអើយ យើងចាត់ទុកជាកំណប់ទ្រព្យពីទ្រង់
ជាអំណោយនៅក្នុងចិត្តរបស់យើងដូច្នោះដែរ។ សូមឱ្យយើងកុំរំលងវា សូមឱ្យ
យើងគោរពវាដោយអស់ពីដួងចិត្តរបស់យើងជានិច្ច។

3 យើងសូមអរគុណទ្រង់ចំពោះអ្វីដែលទ្រង់បានធ្វើសម្រាប់អ្នកដែលនៅ
មន្ទីរពេទ្យពេលព្រឹកនេះ និងអ្វីដែលទ្រង់បានធ្វើសម្រាប់កូនប្រុសតូចរបស់
បងប្រុស ខេប ដែលហៀបនិងស្លាប់ ហើយឥឡូវនេះគាត់នៅទីនេះក្នុងចំណោម
មហាជននៅយប់នេះ។ តើយើងគួរអរគុណទ្រង់យ៉ាងណា បិតាអើយសម្រាប់ការ
ទាំងនេះ!

4 សូមផ្តល់មកព្រះជាម្ចាស់អើយ ដើម្បីឱ្យយើងអាចដឹងថាតើយើងគួរ
ថ្វាយការសរសើរដល់ព្រះអង្គ។ យើងគ្រាន់តែ... រាលើសពីការយល់ដឹងរបស់
យើងក្នុងការថ្វាយការសរសើរដល់ទ្រង់។ ប៉ុន្តែ ព្រះអម្ចាស់អើយ សូមទទួលយក

ដួងចិត្តរបស់យើងជាដង្វាយ អរព្រះគុណ ដែលពួកយើងស្រលាញ់ទ្រង់។ ហើយ នៅពេលដែល—យើងចង់ធ្វើអ្វីដែលត្រឹមត្រូវ សូមបង្ហាញយើងពីអ្វីដែលត្រូវធ្វើ។ យើងទូលសូមនៅក្នុងព្រះនាមព្រះយេស៊ូវ។ អាម៉ែន។

អ្នកអាចអង្គុយបាន។

5 សាយ័នស្ទើរទៅកាន់ក្រុមជំនុំដ៏ធំនៅយប់នេះ និងនៅខាងក្រៅ ដែលស្តាប់ នៅតាមបណ្តាញទូរស័ព្ទ។ ពួកគេនិយាយថាពួកគេនឹងភ្ជាប់ប្រព័ន្ធម្តងទៀតនៅ យប់នេះ។

ខ្ញុំសង្ឃឹមថាប្រពន្ធរបស់ខ្ញុំកំពុងស្តាប់ដែរ។ ខ្ញុំមិនបានទូរស័ព្ទទៅគាត់ទេ ដូច្នេះខ្ញុំនឹងខលទៅគាត់បន្ទាប់ពីកម្មវិធីនេះ។

6 ហើយយើងមានកំណត់ត្រានៅទីនេះនៅព្រឹកនេះថាបងប្រុសជេកសុនបង-... ឬកំពុងធ្វើជាឪពុកគេក្នុងស្ថានភាពបែបនេះ ដែលអាចប្រសើរឡើង បានគាត់ ប្រហែលជាត្រលប់មកផ្ទះវិញនៅថ្ងៃស្អែក។

7 កូនប្រុសតូចរបស់បងប្រុស ខេប ដែលគាត់បានខលហៅខ្ញុំនៅយប់ ផ្សេងទៀត ខ្ញុំមិនដឹងថាតើបងប្រុសខេប នៅក្នុងមហាជនឬអត់នោះទេ ប៉ុន្តែ កូនប្រុសរបស់គាត់ឈឺធ្ងន់។

ហើយទើបតែបានកើតឡើងគឺយ៉ូសែបនិងខ្ញុំបានទៅ—បរចាញ់ ក្រៀមកាំភ្លើង តូចៗរបស់ខ្ញុំចរាស់។ ខ្ញុំបានប្រាប់អ្នកទាំងអស់អំពីវាកាលពីសប្តាហ៍មុន។ ហើយគាត់នឹងក្លាយជាអ្នកបរចាញ់ពិតប្រាកដ។ ដូច្នេះគាត់ចង់ឱ្យប្រាកដ ហើយ ប្រាប់ហ្គារីនិងឡារីនូវអ្វីដែលគាត់បានធ្វើ។ ហើយគាត់បានប្រាប់ខ្ញុំថា ត្រឡប់ មក...ខ្ញុំបាននិយាយថា “អ្នកគួរតែឈប់—ហើយប្រាប់បងប្រុស ជិនណូមែន អំពីវា។”

គាត់បាននិយាយថា “ឈប់ហើយប្រាប់ប៊ីលីជាមុនសិន” បងប្រុសរបស់ គាត់។

បន្ទាប់ពីគាត់បានបង្ហាញពីការបរចាញ់យ៉ាងល្អដែលគាត់បានធ្វើ គាត់បាន និយាយថា “ឥឡូវចេញពីជើងខ្ញុំទៅ” ឃើញទេ?

8 ហើយដូចដែលយើងបានទៅដល់ទីនោះ ហេតុអ្វី ទូរស័ព្ទធាទី ហើយ ប៊ីលី រត់ចូលសួរ...ខ្ញុំបាននិយាយថា “វាអាចជាការខលហៅរបស់អ្នកជំងឺ។” ហើយ

យើងទើបតែចូល ហើយនោះគឺបងប្រុសខេប។ ហើយក្មេងប្រុសតូចនោះមាន ជំងឺរលាកទងសួត ហើយធ្ងន់ធ្ងរដែលមានឱកាសតិចតួចក្នុងការរស់នៅ។ ហើយ ព្រះអម្ចាស់បានព្យាបាលគាត់។ ហើយនៅយប់ផ្សេងទៀតគេបាននិយាយថា គាត់ កំពុងរងទុក្ខជាមួយនឹងការឈឺចាប់មួយចំនួន លោក រូខបានប្រាប់ខ្ញុំ។ ហើយ យើងបានចាកចេញយ៉ាងប្រញាប់ ហើយខ្ញុំគ្រាន់តែ... និយាយថា “លោកស្រី រូខ វាយតពេលហើយ ឥឡូវម៉ោង១០ ខ្ញុំសង្ឃឹយពួកគេមិនឱ្យខ្ញុំចូលនៅមន្ទីរពេទ្យ ទេ។” ខ្ញុំបាននិយាយថា “ខ្ញុំនឹងឡើងទៅលើផ្ទះហើយគ្រាន់តែបិទទ្វារ។” ខ្ញុំក៏ឡើង ទៅអធិស្ឋាន។ ហើយពួកគេនិយាយថាក្មេងប្រុសតូចនោះស្ថិតនៅក្នុងចំនោម មហានេះដែរនៅយប់នេះ។ ដូច្នោះយើងសូមអរគុណខ្លាំងណាស់សម្រាប់ការនោះ។ ហើយយើងសូមថ្លែងអំណរគុណ។

9 ឥឡូវនេះយើងនឹងបន្តទៅមុខទៀត។ យើងមិនទាន់បាន ឮនៅឡើយទេ។ បើ បងប្រុសឡេអូមីស៊ី ហើយបងស្រី មីស៊ីកំពុងស្តាប់ យើងមិនទាន់បានឮពីឪពុក អ្នកនៅឡើយទេ។ យើងសង្ឃឹមថានឹងបានឮបន្តិចទៀត អំពីសុខភាពដែលគាត់ កំពុងមាន។ ប៉ុន្តែខ្ញុំប្រាកដថាគាត់មិនអីទេ ដូច្នោះយើងជឿជាក់ចំពោះព្រះដែល មានគ្រប់ព្រះចេស្តាគឺជាព្រះ នឹងថែរក្សាបុរសជាទីស្រឡាញ់ដែលជាអ្នកដឹកនាំ ជើងចាស់នៃដំណឹងល្អ។

10 ឥឡូវនេះ អូ មានរឿងជាច្រើនដែលត្រូវធ្វើ ហើយមានពេលខ្លះដើម្បីធ្វើវា ដូច្នោះសូមដាក់កិច្ចខិតខំប្រឹងប្រែងរបស់យើងទាំងអស់នូវអ្វីដែលយើងអាចធ្វើបាន សម្រាប់ព្រះអម្ចាស់របស់យើង។

11 ខ្ញុំចុះមកមុនបន្តិច។ ហើយខ្ញុំ—ខ្ញុំមិនធ្លាប់មានអារម្មណ៍ល្អប៉ុន្តែមទៀតដែរ។ ខ្ញុំ អស់កម្លាំង ពិតជាអស់កម្លាំងមែនទែន ហើយខ្ញុំបានដេកនៅសៀលនេះ។ មិន... ខ្ញុំមិនទាន់ទាំងបានញ៉ាំអាហារពេលល្ងាចផង។ ដូច្នោះខ្ញុំ—ខ្ញុំបានចូលទៅ ដេក ពេញមួយសៀលតែម្តង។ ខ្ញុំមានអារម្មណ៍មិនល្អទេដែលដេកនៅទីនោះ។ ហើយ បន្ទាប់មកខ្ញុំត្រូវតែអធិស្ឋាន ហើយខ្ញុំមានអារម្មណ៍ល្អប្រសើរជាងមុន។ ហើយ ក្រោកឡើងស្លៀកសម្លៀកបំពាក់របស់ខ្ញុំ ហើយមកព្រះវិហារ។

12 ដូច្នោះយើង—យើងជឿជាក់លើព្រះអម្ចាស់យេស៊ូវថាទ្រង់នឹងប្រទានពរដល់ ការខិតខំរួមគ្នានៅយប់នេះ ក៏ដូចជានៅទូទាំងប្រទេសដែលយើងព្យាយាមចូលរួម ក្នុងផ្នែករូបកាយរបស់ព្រះគ្រីស្ទ ដែលខ្ញុំបានទទួលសិទ្ធិចិញ្ចឹមចៀមរបស់ទ្រង់។

ហើយខ្ញុំនឹងធ្វើឱ្យបានល្អបំផុតនៃចំណេះដឹងរបស់ខ្ញុំ នៅក្នុងការផ្តល់ អាហារ ត្រឹមត្រូវដែលខ្ញុំស្គាល់សម្រាប់ចៀម។

ហើយខ្ញុំកំពុងរង់ចាំយ៉ាងអន្ទះសារនូវពេលវេលាដែលយើងអាចប្រមូលផ្តុំ នៅកន្លែងមួយ ហើយផ្សាយអំពីគ្រោះកាចទាំងប្រាំពីរ និងរបាំប្រាំពីរ និងត្រៃផ្តុំ ជាដើម។ ពួកវាកើតឡើងត្រឹមត្រូវក្នុងចង្កោម។ នោះហើយជាមូលហេតុដែលវានឹង នាំយើងប្រហែលមួយសប្តាហ៍ ដប់ថ្ងៃឬច្រើនជាងនេះ ដើម្បីទទួលបានតាមរយៈវា នៅក្នុងការប្រជុំមួយ បើយើងអាច។ គិតថាវាគ្រប់គ្រាន់ហើយ។

13 ឥឡូវ អ្នករាល់គ្នាជាច្រើនកំពុងធ្វើដំណើរពីឆ្ងាយ។ ខ្ញុំមើលនៅទីនេះ ហើយ ខ្ញុំបានកត់សម្គាល់ឃើញកាលពីពេលមុន ហ្នឹងមនុស្សនៅតុកសុន។ លោកស្រី សុតមេន ខ្ញុំឃើញបងប្រុស ព្រូដបានមកដល់ដោយសុវត្ថិភាព។ ខ្ញុំបានឃើញ គាត់នៅក្នុងអង្គប្រជុំនាព្រឹកនេះ។ ហើយនៅទីនោះខ្ញុំគិតថាបងប្រុសជុនរូខែលកំ ពុងអង្គុយនៅក្បែរគាត់ នៅទីនោះ យប់នេះ។ វិករាយដែលបានជួបបងប្រុសជុន។ ហើយជូនៀ តើជូនៀនៅទីនេះឬអត់ ឬគាត់នៅព្រះវិហាររបស់គាត់? ខ្ញុំគិតថាពួកគេ កំពុងស្តាប់តាមទូរស័ព្ទនៅព្រះវិហារយប់នេះ។

ដូច្នេះ បងប្អូនទាំងអស់ យើងវិករាយដែលបានមកទីនេះជាមួយពួកយើង យប់នេះ ហើយជឿថាក្នុងព្រះអម្ចាស់ថ្ងៃណាមួយ យើង នៅពេលថ្ងៃនៃជីវិតត្រូវបាន ចប់ ហើយពន្លឺនៃជីវិតមែងស្លាប់របស់យើងចាប់ផ្តើមស្រអាប់ហើយទៅមុខ យើង នឹងមិនខ្លាចអំពីអាក្រក់ទេ ពីព្រោះយើងត្រូវឆ្លង—កាត់...

14 ខ្ញុំទើបតែទទួលបានរបាយការណ៍មួយទៅកាន់អ្នក ដែលបាន—មកពីរដ្ឋ...អា វិស្សូណា នៅឯព្រឹស្តុត។ បងប្រុសឌុកហ្នឹងត្រូវបានចេញពីមន្ទីរពេទ្យ។ ដូច្នេះ យើងពិតជាអរគុណសម្រាប់រឿងនោះ។ ល្អ។ វាមិនអីទេ។ ដូច្នេះយើងសូម ថ្លែងអំណរគុណយ៉ាងជ្រាលជ្រៅចំពោះរឿងនោះ។ បងស្រីមើស៊ី ឪពុករបស់ អ្នកកំពុងប្រសើរឡើងហើយឥឡូវនេះ។ ខ្ញុំមានអារម្មណ៍ថា បន្ទាប់ពីយើងបាន អធិស្ឋាន គាត់នឹងមិនអីទេ។ ដូច្នេះពួកគេអាចត្រូវបានគេតាមដាន ខ្ញុំសង្ឃឹមថា ដូច្នោះ ហើយខ្ញុំគិតថាពួកគេធ្វើអីចឹង។ ដូច្នេះយើងសូមថ្លែងអំណរគុណចំពោះ បងប្រុសគី—ឥឡូវនេះ គឺល្អប្រសើរឡើងហើយ។ ដូច្នេះយើងអរគុណព្រះអម្ចាស់ ចំពោះ របស់ទាំងអស់នេះ។

15 មានសំណើកាលពីយប់មិញ បងប្រុសជាទីស្រឡាញ់នៅទីនេះ ខ្ញុំគិតថា គាត់ប្រហែលជាមិននៅជាមួយយើងនៅថ្ងៃនេះទេ។ បងប្រុសម្នាក់មកពីរដ្ឋកេនតាក់ស៊ី បានទូរស័ព្ទមកខ្ញុំអំពីកូនស្រីរបស់គាត់។ ក្រុមគ្រួសារគួរឱ្យស្រឡាញ់ និង—ក្មេងស្រីត្រូវបានវះកាត់ ម្តាយវ័យក្មេងដែលមានជំងឺមហារីកនៅខាងខ្នង។ ដូច្នោះយើង—យើងអធិស្ឋានថាព្រះនឹងសង្គ្រោះស្រ្តីវ័យក្មេងនេះ។ ខ្ញុំជឿថាទ្រង់នឹងធ្វើ បើយើងគ្រាន់តែ...

ក្រុមជំនុំ យើងទាំងអស់គ្នា ចូលរួមនិងអធិស្ឋានសម្រាប់អ្នកទាំងនេះ ប្រជាជនទាំងអស់ ជាមួយគ្នា។ នោះជាអ្វីដែលយើងត្រូវធ្វើ គឺរូបរូម។ ដូចរូបកាយ តែ១...

16 ហើយកាលដែលថ្ងៃកាន់តែជិតទៅៗហើយផ្លូវកាន់តែចង្អៀត ហើយយើង—យើងចង់ខិតទៅជិតគ្នា។ ខ្ញុំ យើងត្រូវតែមកតែមួយ រាងកាយតែមួយ។ យើងត្រូវតែរួមគ្នា បំភ្លេចអំពីបាបរបស់គ្នាទៅវិញទៅមកនិងភាពខុសគ្នារបស់យើង ហើយគ្រាន់តែនៅជិតគ្នាកាន់តែជិត ដូចដែលយើងមើលថ្ងៃនោះខិតជិតមកដល់ហើយ។ ប្រមូលផ្តុំខ្លួនយើងទាំងអស់គ្នា ជាមួយឯកភាពនិងចិត្តតែមួយ។ ហើយបើបងប្អូនប្រុសស្រី បានចេញពីផ្លូវ ទោះយ៉ាងណា សូមកុំធ្វើអ្វីទាំងអស់ក្រៅពីអធិស្ឋានសម្រាប់មនុស្សនោះ ហើយដោយក្តីស្រឡាញ់ ពិចារណាគ្នាទៅវិញទៅមកជានិច្ច។ កុំ—កុំអោយនរណាម្នាក់ក្នុងចំណោមអ្នកចាកឆ្ងាយឡើយ។ នៅជាមួយគ្នា។ ហើយ បើអ្នកអាច បន្ថែមទៅវាជានិច្ច គ្រប់ពេល។

17 បងប្រុសនេវីល ខ្ញុំបានទទួលសំណើរបស់អ្នកនៅទីនេះទាក់ទងនឹងបងប្រុស វ៉ាយ បងប្រុស ចច វ៉ាយអង្គុយនៅទីនេះ។ យើងរីករាយណាស់បងប្រុសវ៉ាយនិងបងស្រីវ៉ាយ នៅទីនេះ... អេឌីតតូច ខ្ញុំ...នៅថ្ងៃមួយពេលយើងមកដល់ យើងចង់មានកម្មវិធីរំលឹកតិចតួចនៅទីនេះ។

ខ្ញុំមិនបានត្រឡប់មកវិញសម្រាប់អេឌីតនៅពេលនាងបានទៅ។ ប៉ុន្តែ បងស្រីវ៉ាយ អ្នកចាំពីក្តីសុបិន្តដែលនាងមានកាលពីពីរបីឆ្នាំមុន។ ហើយខ្ញុំបានប្រាប់ពេលនោះ ខ្ញុំនិយាយថា “អេឌីតតូចនឹងមិននៅជាមួយពួកយើងយូរទេ” ដោយសារតែព្រះអម្ចាស់បានប្រាប់រួចហើយថានាងនឹង ឆ្លងកាត់សុបិន្តនោះថានាងមាន។ ហើយខ្ញុំបានទទួលការបកស្រាយពីវា គឺថានាងនឹងទៅជួបព្រះ។

ប្រហែលជាពីរឆ្នាំក្រោយមក នាងបានទៅជួបព្រះមែន។ ឥឡូវនេះកំពុងរង់ចាំប៉ានិង
ងម៉ាក់របស់នាងឆ្លងកាត់បន្ទាត់ចែក រវាងជីវិតរមែងស្លាប់និងអមតភាព។

18 ព្រះប្រទានពរដល់អ្នក។ ខ្ញុំចង់ព្យាយាមជួបអ្នកភ្លាមៗ បើខ្ញុំអាច អាច។ ដូច្នេះ
ព្រះគង់នៅជាមួយអ្នកនិងសេលបី និងអ្នករាល់គ្នា។ ខ្ញុំគិតថាខ្ញុំបានឃើញ សេលបី
នៅព្រឹកនេះ ខ្ញុំមិនប្រាកដទេ។

អ្នកមិនអាចមើលឃើញល្អពន់ពេកទេនៅទីនេះ ពិដានគឺធ្លាក់ចុះដូចនេះ
ហើយវា—បញ្ចាំងពន្លឺដូចនោះ។ អ្នកអាចមើលឃើញចំណុច ប៉ុន្តែអ្នកមិនអាច
មើលឃើញមនុស្សបានច្បាស់ទេ។

19 ឥឡូវឆ្ពោះទៅត្រង់ចំពោះរាជសារតែម្តង។ នេះជាសារដែលខ្ញុំចង់ អានពី
ជនគណនា ១៩:៩ និងអេភេសូរ ៥:២៦។ ហើយបើអ្នកជាមនុស្សដែលរក្សា
កំណត់ហេតុនៃអត្ថបទ ដូច្នេះ ហេតុអ្វី អ្នកអាចកត់វាចុះបាន។

20 ហើយឥឡូវចាំថា បើរឿងនេះត្រូវបានថត...ខ្ញុំមិនដឹងទេ។ ខ្ញុំមិនអាច
មើលឃើញនរណាម្នាក់ទេ។ បាទ មែនហើយ ខ្ញុំឃើញបងប្រុសឆាវីចូលក្នុង
—បន្ទប់ថតសំលេង។ ហើយបើរឿងនេះត្រូវបានថត ទៅអ្នកដឹកនាំណាមួយ
នៅកន្លែងណាមួយ នៅពេលណាមួយ នេះមិនសំដៅទៅលើការបង្រៀនរបស់
អ្នកទេ ហើយក៏មិនត្រូវបានសំដៅកានៅចៀមរបស់អ្នកដែរ។ សារនេះនិងអ្វី
ៗផ្សេងទៀតនៃសារដែលខ្ញុំនិយាយ ត្រូវបានដឹកនាំទៅកាន់ក្រុមជំនុំរបស់ខ្ញុំ។
មិនមែនសម្រាប់ក្រុមជំនុំរបស់អ្នកលុះត្រាតែពួកគេចង់ទទួលវា។ ប៉ុន្តែវាសំដៅ
ទៅកាន់មនុស្សទាំងនេះនៅទីនេះ។

21 អ្នកទិញវីដេអូទាំងនេះ។ មនុស្សនៅទូទាំងពិភពលោកទិញវាហើយ ចាក់វា។
ជាច្រើនដងដែលពួកគេសរសេរចូល។ ហើយខ្ញុំតែងតែនិយាយទៅកាន់ពួកគេ បើ
ពួកគេជាសមាជិកនៃព្រះវិហារខ្លះ “មើលគ្រូគង្វាលរបស់អ្នក។”

22 ឥឡូវនេះ គ្រូគង្វាល ខ្ញុំចង់ឱ្យអ្នកដឹងថា នេះ គឺសម្រាប់តែខ្ញុំប៉ុណ្ណោះ ខ្ញុំ
និយាយរឿងទាំងនេះ។ ហើយខ្ញុំមានសិទ្ធិធ្វើដូច្នោះ ពីព្រោះខ្ញុំត្រូវបានកំណត់ដោយ
ព្រះ វិញ្ញា ណាបរិសុទ្ធដើម្បីមើលថែរក្សាចៀមទាំងនេះ។ ហើយវេទនាដល់ខ្ញុំបើ
ខ្ញុំមិនប្រាប់ពួកគេពីអ្វីដែលខ្ញុំគិតថាជាសេ ចក្តីពិត និងវិធីដែលខ្ញុំគិតថាវាមក។
ប៉ុន្តែវាមិនមែនសម្រាប់លោកិយឬព្រះវិហារផ្សេងទៀតឡើយ។ អ្នកធ្វើអ្វីក៏ដោយ

ដែលព្រះបានបញ្ជាឱ្យអ្នកធ្វើ។ ខ្ញុំមិនអាចឆ្លើយសម្រាប់អ្នក ហើយអ្នកក៏មិនអាច
ឆ្លើយសម្រាប់ខ្ញុំ។ ប៉ុន្តែយើងម្នាក់ៗត្រូវតែឆ្លើយនៅចំពោះព្រះ ដើម្បីពិនិត្យចូលរបស់
យើង។ ដូច្នោះ បើខ្ញុំត្រូវឆ្លើយសម្រាប់កិច្ចបំផ្លិចផ្លាស់ដំណឹងល្អរបស់ខ្ញុំ ខ្ញុំត្រូវតែ
ផ្សព្វផ្សាយវាតាមរបៀបដែលខ្ញុំឃើញវា តាមរបៀបដែលវាបានបង្ហាញដល់ខ្ញុំ។
ដូច្នោះអនុញ្ញាតឱ្យគេស្គាល់នៅពេលនេះ។

23 ឥឡូវនេះនៅក្នុងជនគណនា ១៩:៩ យើងចង់អានអត្ថបទនេះ ឬបទកម្ចីរ
នេះ។

នោះត្រូវឱ្យម្នាក់ដែលស្អាត ចេញទៅកើបផេះគោនោះ យកទៅ
ដាក់ទុកនៅកន្លែងស្អាត ខាងក្រៅទីដំឡើងត្រសាល ដែនោះត្រូវទុក
សំរាប់ពួកកូនចៅអ៊ីស្រាអែល... (មើលឥឡូវនេះ) ដើម្បីនឹងធ្វើជាទឹក
ញែកជាស្អាត នេះគឺជាជម្លាយលោះបាប

24 សូមកត់សម្គាល់ មិនមែនដល់អ្នករាល់គ្នាទេ “ចំពោះក្រុមជំនុំនៃកូនចៅរបស់
អ៊ីស្រាអែល ទឹកនៃការញែក។”

ឥឡូវនេះនៅក្នុងអេភេសូរ ជំពូក៥ ហើយចាប់ផ្តើមជាមួយខទី២២ ។
ស្ត្រីរាល់គ្នាអើយ ចូរឱ្យចុះចូលចំពោះប្តីខ្លួន ដូចជាចុះចូលនឹង
ព្រះអម្ចាស់ដែរ។

ដ្បិតប្តីជាក្បាលនៃប្រពន្ធ ដូចជាព្រះគ្រីស្ទទ្រង់ជាសិរសានៃពួកជំនុំដែរ
ក៏ជាព្រះអង្គសង្គ្រោះដល់រូបកាយផង។

ហើយដូចជាពួកជំនុំចុះចូលនឹងព្រះគ្រីស្ទយ៉ាងណា នោះត្រូវឱ្យ
ប្រពន្ធចុះចូលនឹងប្តីខ្លួន ក្នុងគ្រប់ការទាំងអស់យ៉ាងនោះដែរ។

បុរសរាល់គ្នាអើយ ចូរស្រឡាញ់ប្រពន្ធខ្លួនដូចជាព្រះគ្រីស្ទបាន
ស្រឡាញ់ដល់ពួកជំនុំ ហើយបានប្រគល់ព្រះអង្គទ្រង់ជំនួសផង

ឥឡូវនេះនេះគឺជាអ្វីដែលខ្ញុំចង់និយាយឥឡូវនេះ។

ដើម្បីឱ្យទ្រង់បានញែកពួកជំនុំចេញជាបរិសុទ្ធ ដោយបានលាង
សំអាតនឹងទឹក គឺជាព្រះបន្ទូល

25 ឥឡូវនេះ អត្ថបទតិចតួចនាយប់នេះ បើខ្ញុំគួរតែហៅវាថាអត្ថបទមួយ។ ហើយ
ខ្ញុំជឿថាមនុស្សនៅទីនេះ និងនៅក្រៅស្តាប់តាមទូរស័ព្ទផងដែរ នឹងមិនយកចិត្ត

ទុកដាក់ហើយគិតក្នុងន័យប្រមាថនោះទេ។ ទោះបីជា ដើម្បីយកអត្ថបទដូចនេះ វាស្តាប់ទៅគួរអោយស្តាប់ខ្លឹមណាស់។ ប្រធានបទដែលខ្ញុំកំពុងប្រើ សម្រាប់យប់នេះគឺ៖ តម្រងការគិតរបស់មនុស្ស។ ស្តាប់ទៅដូចជាប្លែកខ្លាំងណាស់សម្រាប់ប្រធានបទ សម្រាប់អ្នកដឹកនាំដែលប្រឆាំងនឹងការជក់បារី នឹងត្រូវយកអត្ថបទដូចនោះ តម្រងការគិតរបស់មនុស្ស។ វាបានកើតឡើងថា ពេលព្រឹក១នៅពេលដែលខ្ញុំបានទៅបរិច្ចាគកំប្រុក។

26 បើអ្នកទៅក្រៅវិទ្យុ—រលកវិទ្យុ ឬលើអ៊ីនធឺណិត ទូរស័ព្ទ អាចឃើញការបញ្ចេញមតិលើក្រុមជំនុំនេះ នៅពេលខ្ញុំប្រកាសអត្ថបទរបស់ខ្ញុំ អ្នកនឹងអស់សំណើច។ តម្រងការគិតរបស់មនុស្ស។

27 មែនហើយ វាបានកើតឡើងនៅកន្លែងដែលពួកទេវតារបស់ព្រះអម្ចាស់បានលេចមកនៅព្រឹកមួយ ហើយសត្វកំប្រុកត្រូវបានគេប្រាប់ថាមាន។ អ្នកទាំងអស់គ្នាចាំទៅនៅពេលដែលវាបានកើតឡើង។ ហើយ នៅកំពូលភ្នំដែលខ្ញុំកំពុងឈរផងដែរ គឺជាកន្លែងដែល...មុនពេលអធិប្បាយ សម័យកាលក្រុមជំនុំទាំងប្រាំពីរ បរិច្ចាគព្រឹកមួយមុនពេលថ្ងៃ។ ខ្ញុំបានគិតថា...ព្រះអាទិត្យកំពុងតែរះឡើង ប្រហែលជាម៉ោងបួននៅពេលព្រឹក។ ខុសពីធម្មតា ខ្ញុំបានឃើញពន្លឺនោះ ហើយខ្ញុំបានងាកជុំវិញ ហើយមានជើងចង្អៀងមាស៧ ឈរនៅទីនោះនៅលើកំពូលភ្នំ ដែលដូចឥន្ទនូមួយកំពុងតែរះឡើងតាមបំពង់ និងការផ្តល់ចេញ។

28 ភ្លាមនោះព្រះអម្ចាស់យេស៊ូវបានលេចមកជួបយើង។ ហើយបន្ទាប់មកខ្ញុំបានលឺសំលេងមួយដែលនិយាយថា “ព្រះយេស៊ូវនៃសញ្ញាចាស់គឺជាព្រះយេស៊ូវនៃសញ្ញាថ្មី។” ហើយទ្រង់នៅទីនោះ បន្ទាប់មក បង្ហាញឱ្យដឹងពីជើងចង្អៀងមាស ប្រាំពីរនោះ។ បន្ទាប់មកកត់សម្គាល់ការនោះ។ តើមានប៉ុន្មានអ្នកនៅចាំអត្ថបទនោះ? ខ្ញុំបានសរសេរវានៅខាងក្រោយប្រអប់—នៃប្រអប់—ដែលខ្ញុំមានក្នុងហោប៉ៅរបស់ខ្ញុំ។ “ព្រះយេស៊ូវនៃសញ្ញាចាស់គឺជាព្រះយេស៊ូវនៃសញ្ញាថ្មី។” ព្រះនៅស្ថានសួគ៌ដឹងថានោះជាការពិត។

29 នៅពេលដែលខ្ញុំបានឆ្លងកាត់កន្លែងដែលទ្រង់បានបង្ហាញឱ្យខ្ញុំឃើញបន្តិចក្រោយមកទៀត អំពីសត្វកំប្រុក។

30 បន្ទាប់មកនៅពេលដែលខ្ញុំបានហៅមិត្តល្អរបស់ខ្ញុំ ដែកម៉ែពីរខែក្រោយមក ដើម្បីសួរ នៅពេលដែលខ្ញុំចាប់ផ្តើមអធិប្បាយពីសម័យកាលក្រុមជំនុំទាំង៧

គឺវិវរណៈ១។ ហើយទ្រង់បានឈរ ពណ៌សនៅជុំវិញ សក់របស់ទ្រង់គឺដូចជា ឆាមចៀម។ តើទ្រង់ មានអាយុសាមសិបបីឆ្នាំ ហើយនិងមានពណ៌សទាំងអស់? ហើយបងប្រុសមីរ ជាមនុស្សពូកែខាងវប្បធម៌ សុភាពបុរសគ្រីស្ទាន និងជា អ្នកប្រាជ្ញ ល្អ ម្នាក់ដែលខ្ញុំស្គាល់ ហើយគាត់បាននិយាយថា “បងប្រុសប្រាណាហាំ នោះគឺជាព្រះយេស៊ូវបន្ទាប់ពីស្ថានភាពដ៏រុងរឿងរបស់ទ្រង់។ នោះជារបៀបដែល ទ្រង់មានឥទ្ធិពលនេះ។” ប៉ុន្តែការនោះមិនពញាក់ខ្ញុំទេ។ ហើយខ្ញុំបានបន្តអធិស្ឋាន រហូតដល់ថ្ងៃមួយ...

31 មុនពេលខ្ញុំចាប់ផ្តើមសម័យកាលក្រុមជំនុំទាំង៧ ខ្ញុំមិនអាចចូលទៅជំពូកដំ បូងត្រង់ៗទេ។ តើធ្វើដូចម្តេចឱ្យប្រុសម្នាក់ អាយុសាមសិបបីឆ្នាំ បានរស់ឡើងវិញ នៅក្នុងរូបកាយតែមួយដែលពួកសាវ័កទទួលស្គាល់ទ្រង់ ស្គាល់ថាទ្រង់ជាអ្នកណា ហើយតើទ្រង់អាចមកឆ្ងាយយ៉ាងណា ប្រហែលជាអាយុប៉ែតសិបបួនកោសិបឆ្នាំ ជាមួយនឹងឆាមចៀមពណ៌សដ៏អស្ចារ្យនៅលើមុខនិងពុកចង្ការរបស់ទ្រង់ សដូច ព្រិល?

32 ខ្ញុំបានអាននៅក្នុងគម្ពីរ...ជានីយ៉ែល ជាកន្លែងដែលគាត់បានមក “ពីសម័យ បុរាណ សក់សដូចឆាមចៀម។” បន្ទាប់មកខ្ញុំបានឃើញពីថ្ងៃនៃសម័យបុរាណ នោះ។ ទ្រង់គឺជាថ្ងៃនៃសម័យបុរាណ ដូចគ្នាកាលពីម្សិលមិញ ថ្ងៃនេះ និងជារៀង រហូត។ សូមមើល វាគឺជានិមិត្តសញ្ញាមួយ បន្ទាប់។

ហេតុអ្វីបានជាឆាមចៀមពណ៌ស? ហើយបន្ទាប់មកខ្ញុំ... ព្រះវិញ្ញាណបរិសុទ្ធ ហាក់ដូចជា និយាយមកខ្ញុំអំពីរូបភាពមួយដែលខ្ញុំបានឃើញនៅពេលមួយ របស់ ចៅក្រមសម័យបុរាណ។ បន្ទាប់មកខ្ញុំបានទៅឯប្រវត្តិសាស្ត្រ ខ្ញុំបានត្រលប់ទៅ រកប្រវត្តិព្រះគម្ពីរ ហើយរកមើល។ ហើយចៅក្រមពីដើម ដូចជាសង្ឃជាន់ខ្ពស់នៅ អ៊ីស្រាអែល គាត់ត្រូវតែមានពណ៌ស សរសៃដេះដូចឆាមចៀមនិងពុកចង្ការ ពីព្រោះ ពណ៌សលើគាត់បញ្ជាក់ថាគាត់ជាអ្នកមានសិទ្ធិអំណាចខ្ពស់បំផុតរបស់ចៅក្រម នៅអ៊ីស្រាអែល។

ហើយសូម្បីតែនៅសព្វថ្ងៃនេះ និងត្រឡប់ទៅពីរបើយឆ្នាំមុន ប្រហែលជាពីរបី រយឆ្នាំកន្លងមកហើយ ឬប្រហែលជាមិនដូច្នោះទេ នៅពេលក្រោយ។ ចៅក្រម អង់គ្លេសទាំងអស់ មិនថាពួកគេក្មេងឬអាយុប៉ុន្មានទេ នៅពេលពួកគេចូល ធ្វើការវិនិច្ឆ័យ ពួកគេពាក់សក់ពណ៌ស ហើយដើម្បីបង្ហាញថាគ្មានអំណាចណា

ផ្សេងទៀត នៅក្នុងនគរនោះ លើសពីពាក្យរបស់ពួកគេទេ។ ពាក្យរបស់ពួកគេគឺជា នគរចុងក្រោយ។ អ្វីដែលពួកគេនិយាយ នោះហើយជាអ្វីទាំងអស់។

33 ហើយឥឡូវ នេះ ខ្ញុំបានឃើញការនេះ។ នៅទីនោះទ្រង់បានឈរនៅទីនោះ នៅឡើយ ជាបុរសវ័យក្មេង ប៉ុន្តែមានសក់ពាក់ពណ៌ស។ ទ្រង់ជាអាជ្ញាធរ ពេញ សិទ្ធិបំផុត។ ទ្រង់គឺជាព្រះបន្ទូល។ ហើយទ្រង់ កំពុងពាក់សក់ពណ៌ស។

34 បន្ទាប់មក ក្រោយមកទៀតនៅពេលដែលយើងឆ្លងកាត់ ការ—ការអធិប្បាយ ហើយចេញទៅទិសខាងលិច ហើយនៅពេលដែលពួកទេវតារបស់ព្រះអម្ចាស់ លេចចេញមកត្រាទាំងប្រាំពីរ ហើយវាបានឡើងទៅលើអាកាស (ដែលយើងមាន រូបភាពរបស់វានៅទីនេះនិងនៅទូទាំងប្រទេស) នៅទីនោះទ្រង់បានឈរនៅទីនោះ នៅតែមានសក់ពាក់ជាមួយនឹងអំណាចកំពូលនោះ។ ទ្រង់ជាប្រធានក្រុមជំនុំ។ ទ្រង់ជាក្បាលនៃរាងកាយ។ គ្មានអ្វីដូចទ្រង់នៅគ្រប់ទីកន្លែង។ “ទ្រង់បានធ្វើអ្វីៗ ទាំងអស់ដោយអង្គទ្រង់ផ្ទាល់។ ទ្រង់បានធ្វើអ្វីៗទាំងអស់សម្រាប់អង្គទ្រង់ផ្ទាល់ ហើយបើគ្មានទ្រង់គ្មានអ្វីកើតឡើងឡើយ។” “ទ្រង់មានសិទ្ធិអំណាចទាំងអស់ នៅក្នុងឋានសួគ៌និងផែនដី” ហើយអ្វីៗទាំងអស់របស់ផងទ្រង់។ “ហើយនៅក្នុង ទ្រង់រស់នៅក្នុងភាពពេញលេញនៃរាងកាយរបស់ព្រះ។” “ហើយព្រះបន្ទូលគឺជាព្រះ ហើយបានត្រឡប់ជាសាច់ឈាម ក្នុងចំណោមពួកយើង។” ហើយទ្រង់គឺជាអ្នក ដែលបានលាតត្រដាងអាថ៌កំបាំងទាំងអស់នៃផែនការនៃសេចក្តីសង្គ្រោះទាំងមូល ដែលព្យាករណ៍និងអ្នកប្រាជ្ញទាំងអស់បាននិយាយ។ មានតែទ្រង់ទេដែលជាអ្នកពាក់ សក់និងជាអាជ្ញាធរកំពូល។

35 ឥឡូវនេះ ខ្ញុំបានឈប់ នៅលើភ្នំនៅព្រឹកផ្សេងទៀត មើលទៅដូចជាមាន កំប្រុកខ្លះកំពុងតែកាត់នៅទីនោះ។ ហើយខ្ញុំចាប់ផ្តើមអង្គុយចុះ។ ហើយខ្ញុំបាន នៅទីនោះមួយភ្លែត នៅពេល ដែលគុម្ពោតត្រូវបានខ្ញុំកំទេចចោល និងក្រុមយ៉ាង ធំមួយជាមួយនឹងផងដំដើរចេញតាមគុម្ពោតនៅទីនោះ ហើយដូចជាខ្លាច ថ្ងៃរះចេញពីខ្ញុំ។ ខ្ញុំបានអង្គុយចុះយ៉ាងលឿន ខ្ញុំខ្លាចក្នុងការផ្លាស់ទី ខ្លាចគាត់បាញ់ ខ្ញុំ។ ហើយគុម្ពោតមានចលនាហើយខ្ញុំបន្តសំដីនៅស្ងៀមមែនទែន។

36 កំប្រុកមួយបានចាប់ផ្តើមឡើងនៅលើភ្នំ ហើយគាត់បានបាចម្សៅពីផង ទាំងពីរលើខ្លួនគាត់។ ហើយដូច្នោះគាត់បានខកវាទៅ ហើយកំប្រុកបានធ្លាក់ចុះ

ទៅឯភ្នំ។ ខ្ញុំបានគិតថា “ខ្ញុំនឹងទៅឆ្ងាយ សំលេងទាំងអស់នោះកំពុងតែបន្លឺឡើង។ គាត់ដកកាំភ្លើងចេញ។”

ហើយខ្ញុំបានចាប់ផ្តើមចុះពីលើភ្នំ ហើយបុរសម្នាក់បានបាញ់ចំពីមុខខ្ញុំ។ វាបាននាំខ្ញុំត្រឡប់មកវិញតាមផ្លូវនេះ។ ហើយខ្ញុំបានចាប់ផ្តើមនៅទីនេះចុះទៅតាមផ្លូវមួយផ្សេងទៀត ហើយ វាហូល់ ២២ បានចាប់ផ្តើមបាញ់ ហើយគ្រាប់កាំភ្លើងបានហោះពីលើខ្ញុំ។ ខ្ញុំបាននិយាយថា “និយាយថា ខ្ញុំស្ថិតនៅកន្លែងអាក្រក់មួយ។”

37 ដូច្នេះខ្ញុំងាកក្រោយចុះទៅមាត់ទន្លេ។ ហើយខ្ញុំបានគិតថា “ខ្ញុំនឹងចុះទៅទីនេះហើយលាក់ខ្លួនរហូតដល់ពួកគេបានធ្វើរួចរាល់ ដូច្នេះខ្ញុំអាចចេញទៅបាន។” ហើយតាមផ្លូវចុះក្រោម ខ្ញុំបានគួរ...ការយកចិត្តទុកដាក់របស់ខ្ញុំត្រូវបានទាញឱ្យមើលទៅខាងស្តាំខ្ញុំ។ ហើយ ដូចខ្ញុំបានធ្វើ នៅទីនោះមានកញ្ចប់បារីទេមួយជាកន្លែងដែលម្នាក់ក្នុងចំណោមពួកគេបានបោះចោល នៅក្នុងការរត់ទាំងអស់នៃ...នៅពេលសត្វកំប្រកឆ្លងកាត់ព្រៃ។

38 ហើយខ្ញុំបានរើសកញ្ចប់បារីមួយនេះ ហើយមើលទៅ... ខ្ញុំមិនដែលរើសវានោះទេ សូមនិយាយម្តងទៀត ខ្ញុំមើលទៅវា។ ខ្ញុំមិនបានរើសវាឡើងទេ ព្រោះខ្ញុំមិនចូលចិត្តភ្លិននោះ ដែលត្រូវចាប់ផ្តើម។ ហើយខ្ញុំមើលទៅទីនោះ ហើយវាជា—ក្រុមហ៊ុនថ្នាំជក់ជាក់លាក់មួយដែលខ្ញុំគិតថាខ្ញុំមិនគួរហៅឈ្មោះពួកគេទេ ប៉ុន្តែអ្នកនឹងដឹង។ វាបាននិយាយនៅទីនោះថា “តម្រងការគិតរបស់មនុស្សនិងរសជាតិរបស់បុរសជក់បារី។”

ខ្ញុំបានមើលរឿងនោះ ហើយខ្ញុំបានគិតថា “តម្រងការគិតរបស់មនុស្ស?” ខ្ញុំគិតថា “បើបុរសអាចចេះគិតអ្វីទាំងអស់ គាត់នឹងមិនជក់បារីទាល់តែសោះ។ របៀបវាអាចជាតម្រងការគិតរបស់មនុស្ស? បុរសចេះគិតនឹងមិនជក់បារីទេ?” ត្រឹមត្រូវហើយ។

39 ឥឡូវនេះ ខ្ញុំបានគិតថា “តើការបញ្ឆោតនោះគឺជាអ្វីទៅ!” ឥឡូវ ក្រុមហ៊ុនថ្នាំជក់នោះត្រូវបានគេសន្មត់ថាជាជនជាតិអាមេរិក។ ហើយ អូ បើយើងរស់នៅដើម្បីគោលនយោបាយរបស់យើង យើងនឹងធ្វើការដើម្បីជួយគ្នាទៅវិញទៅមក បើយើងមានអារម្មណ៍មួយសម្រាប់អ្នកផ្សេងទៀត។ ហើយរបៀបដែលលាក់ពុតយ៉ាងណាហ្ន! មូលហេតុដែលខ្ញុំមិនហៅឈ្មោះក្រុមហ៊ុននោះ ព្រោះខ្ញុំត្រូវរឹត

និយាយរឿងអាក្រក់អំពីពួកគេ។ ហើយរបៀបមនុស្សម្នាក់អាចលាក់ពុតបាន ដើម្បីរកលុយបាន?

40 បុរសចេះគិតម្នាក់នឹងមិនជក់បារីទេ។ ប៉ុន្តែតើសាធារណៈជនអាមេរិកាំងបានបរាជ័យយ៉ាងម៉េចបាន ពួកគេគិតថានោះពិតជាអស្ចារ្យមែន!

41 ឥឡូវនេះមើល អ្នកមិនអាច អ្នកមិនអាច...សួរនរណាម្នាក់ អ្នកវិទ្យាសាស្ត្រ អ្នកមិនអាច...អ្នកមិនអាចជក់បារីបានដោយមិនមានជំរេទេ។ បើមានផ្សេងតិចតួចចេញមកតាមរយៈនោះ នោះគឺជាជំរេ។ ហើយបើអ្នកមិនមានផ្សែងណាមួយ អ្នកគ្មានជំរេ មែនហើយ ហើយអ្នកក៏គ្មានអ្វីដែរ។ អ្នកត្រូវបានទាញឱ្យប្រឆាំងនឹងលើវិង។ ប៉ុន្តែដរាបណាអ្នកជក់បារី អ្នកកំពុងទាញទៅកាន់ជំងឺមហារីក ជាតិនីកូទីន។

42 បើអ្នកបាននៅជាមួយខ្ញុំកាលពីឆ្នាំមុន ឬឆ្នាំទៅខ្ញុំជឿថាអញ្ចឹង គឺនៅឯពិព័រណ៍ពិភពលោក នៅពេលដែលយូលប្រិនណី និង ពួកគេទាំងនោះបានឡើងទៅធ្វើបទបង្ហាញ ហើយអ្នកឃើញពួកគេយកបារីនោះដាក់ចូលអ្វីមួយ ហើយទាញវាឆ្លងកាត់ដុំថ្មកែវ។ ហើយគ្រូពេទ្យនោះយកដាប់ប្ល៊ុក ហើយក្រឡុកវានៅលើនោះនិងមានជាតិនីកូទីនចេញពីវា ហើយដាក់វានៅលើផ្នែកខាងក្រោយនៃកណ្តុរពណ៌ស ហើយដាក់វានៅក្នុងទ្រូង។ ហើយរៀងរាល់ប្រាំពីរថ្ងៃពួកគេបាននាំវាចេញទៅក្រៅ។ ហើយសត្វកណ្តុរគឺពោពេញទៅដោយជម្ងឺមហារីកដែលវាមិនអាចដើរបាន ពីជាតិនីកូទីនចេញពីបារីមួយដើម។

43 បន្ទាប់មកគាត់និយាយថា “អ្នកដឹងទេ ពួកគេនិយាយថាអ្នកអាចឆ្លងកាត់តាមតម្រងមួយបាន។” គាត់បាននិយាយថា “អ្នកមិនអាចមានតម្រងទេ...តម្រងណាមួយដែលអាចនឹងយកជាតិនីកូទីនចេញ ហើយយកផ្សែងចេញ” បានប្រាប់ថា “ព្រោះអ្នកមានផ្សែង...មានជំរេដើម្បីបង្កើតជាផ្សែង ហើយវាជាជំរេនោះដែលផ្តល់ឱ្យមានជំងឺមហារីក។”

44 ហើយបន្ទាប់មកគាត់បានទៅ ទាញវាឆ្លងកាត់ទឹក ហើយនិយាយថា “ពេលខ្លះអ្នកគិតថាអ្នកអាចច្រោះវាបាន។” បាននិយាយថា “គ្រប់ពេល មិនថាកន្លែងណាដែលអ្នកទាញវាចេញទេ។” បាននិយាយថា “ពួកគេនិយាយថា ‘ខ្ញុំមិនស្រូបចូលទេ’ គ្រាន់តែដាក់វានៅក្នុងមាត់របស់ពួកគេហើយស្តោះវាចេញ។” បន្ទាប់មកគាត់បានយករបស់នោះហើយរមៀលវា ដាក់វានៅក្រោមអ្វីមួយនៅទីនោះ ហើយបានបង្ហាញថាវានៅតែជាមហារីក។ អ្វីខ្លះអ្នកកំពុងធ្វើ? លេបវាត្រង់

បំពង់ករបស់អ្នក។ ឃើញទេ? ហើយមិនថាអ្នកធ្វើវាយ៉ាងម៉េចទេ វានៅតែស្លាប់។ ឃើញទេ?

45 ហើយក្នុងការគិតថាក្រុមហ៊ុននឹងបញ្ឆោតមនុស្សគ្រប់គ្រាន់ ឬព្យាយាមបញ្ឆោតមនុស្សរបស់ខ្លួន។ វាដូចជាសត្វគ្នាតដែលកំពុងរស់នៅ ឆ្ងាយពីប្រភេទរបស់វា។ ការរកលុយ លក់សេចក្តីស្លាប់—ដល់ប្រទេសនិងទៅកាន់យុវវ័យក្មេងៗ។ ហើយចេញទៅសមរម្យហើយស្លាប់សម្រាប់ពួកគេជាជាងការលក់របស់ដូចនោះ ក្រោមលេសមិនពិត “តម្រងការគិតរបស់មនុស្ស ប៉ុន្តែរសជាតិរបស់បុរសជក់បារី។” អ្នកត្រូវតែមានផ្សេងដើម្បីទទួលបានរសជាតិ។ “រសជាតិរបស់បុរសជក់បារី។”

46 តើមនុស្សធ្លាក់ចុះយ៉ាងដូចម្តេចទៅ! ពួកគេជក់វា។ ឥឡូវនេះ គ្រាន់តែសម្រាប់បញ្ឆោតអ្នកថែមទៀត។ ឃើញទេ វាជារបស់អារក្ស។ ពួកគេមិនខ្វល់ពីជីវិតរបស់អ្នកទេ។ ពួកគេគ្មានអារម្មណ៍សម្រាប់អ្នកទេ។ ពួកគេលក់របស់របរទាំងនោះឱ្យអ្នកគ្រាន់តែមើលអ្នកស្លាប់ប៉ុណ្ណោះ ដរាបណាពួកគេបានលុយ។

47 ដូចជានយោបាយនិងសង្គ្រាម។ ខ្ញុំមិនជឿលើសង្គ្រាមទេ។ ខ្ញុំមិនជឿថាពួកយើងទាំងអស់ធ្លាប់មានសង្គ្រាមនោះទេ។

ខ្ញុំជឿលើអាណាចក្រដ៏អស្ចារ្យដែលព្រះជាម្ចាស់ទ្រង់កំពុងតែនាំ គឺអរិយធម៌អស្ចារ្យដែលនឹងត្រូវបានបន្ទាបចុះនៅក្រោមអំណាចដ៏អស្ចារ្យផ្ទាល់របស់ទ្រង់ នឹងលែងមានសង្គ្រាមណាមួយទៀតហើយ។ ប្រជាជាតិនឹងមិនលើកលំពែងប្រឆាំងប្រជាជាតិនានាទេ។ ពួកគេទាំងអស់នឹងមានសន្តិភាព សន្តិភាពអស់កល្បជានិច្ច។

48 ដូច្នោះអរិយធម៌ប្រភេទនេះនាំមកនូវសង្គ្រាម។ ហើយការជឿនលឿនកាន់តែច្រើនដែលយើងមាននៅក្រោមនេះ នឹងមានសង្គ្រាមកាន់តែច្រើនដែលយើងមាន។ ការព្យាយាមធ្វើឱ្យមានភាពស៊ីវិលយជាង មួយទៀត ហើយស៊ីវិលយកាន់តែច្រើនធ្វើឱ្យមានសង្គ្រាមកាន់តែច្រើន។ ឃើញទេ?

49 ហើយមើលអ្វីដែលនៅក្រោមអរិយធម៌នេះ មនុស្សម្នាក់នឹងត្រូវបានដាក់ចេញរឿងដូចនោះ។ ហើយរឿងតែមួយគត់ដែលវាធ្វើ វាគ្រាន់តែបញ្ឆោតអ្នកប៉ុណ្ណោះធ្វើ ឱ្យអ្នកទិញបារីកាន់តែច្រើន។ ដ្បិតបើបុរសម្នាក់ជក់បារី...ហើយ ខ្ញុំជឿថាវាជារបស់អារក្ស ហើយមានជាតិនីកូទីននៅក្នុងខ្លួនមនុស្សម្នាក់ ឬស្ត្រីម្នាក់។ ហើយបើបារីមួយដើមនឹងបំពេញនូវជាតិនីកូទីនអាក្រក់ រហូតទាល់តែគាត់បានទុកឱ្យអ្នក

នៅម្នាក់ឯងហើយឈប់ប៉ះអ្នក ជាមួយបារីមួយដើម។ ហើយបន្ទាប់មកអ្នកយក តម្រងមួយគ្រាន់តែអនុញ្ញាតឱ្យមួយ ភាគបីនៃផ្សែងនោះឆ្លងកាត់ទីនោះ បន្ទាប់មក មួយភាគបីនៃជានីកូទីនឆ្លងកាត់ទីនោះ បន្ទាប់មកអ្នកនឹងជក់បារីបីដើម ជំនួស កន្លែងនោះ ហើយអ្នកនឹងជក់បារីបីក្នុងមួយកន្លែង។

50 ឃើញទេ វាគ្រាន់តែជាគ្រោងការណ៍—ការបោកបញ្ឆោត ដែលជា គ្រោងការណ៍ដើម្បីព្យាយាមលក់បារី។ ពួកគេអាចលក់បានច្រើនជាងវិធីដែល ពួកគេអាចធ្វើដោយគ្រាន់ តែអនុញ្ញាតឱ្យបុរសម្នាក់ជក់បារី ត្រង់ក្នុងបំពង់របស់ គាត់ឬក្នុងបារីរបស់គាត់។ ឥឡូវ ឃើញទេ វាជាប្រសិទ្ធភាព។

51 ដូចដែលខ្ញុំបានឈរនៅទីនោះសម្លឹងមើលវា ហើយគិតពីរបៀបដែលវា បោកបញ្ឆោត សំណួរបានមកដល់ខ្ញុំ។ ហើយខ្ញុំក៏ក្រឡេកទៅក្រោយ មើលកញ្ចប់ ម្តងទៀត ហើយខ្ញុំ...ហាក់ដូចជាអ្វីមួយបាននិយាយមកខ្ញុំ “ប៉ុន្តែពាក្យស្លោកគឺមិន អីទេ តម្រងការគិតរបស់មនុស្ស រសជាតិរបស់បុរសជក់បារី។” វាបានមកដល់ ខ្ញុំថាជាការបោកប្រាស់នោះ ក៏នៅក្នុងធម្មជាតិដែលមានក្នុងថ្នាំជក់ គឺជាអ្វីមួយ ដែលស្ថិតនៅលើលំដាប់លំដោយនៃក្រុមជំនុំនាពេលបច្ចុប្បន្ននេះ ឃើញទេ ការ បោកបញ្ឆោត។

52 វាបានមកដល់ពិភពលោកទាំងមូលបានក្លាយជាការបោកបញ្ឆោតដ៏ធំនៃអ្វី ដែលជាការពិតហើយអ្វីដែលត្រូវ។ ឃើញទេ សូម្បីតែនៅក្នុងនយោបាយ និង នៅក្នុងសង្គម នៅសាលា ក្នុងអ្វីគ្រប់យ៉ាង វាក្លាយជាការបោកបញ្ឆោត។

53 សំលាញ់វ័យក្មេងម្នាក់បានប្រាប់ខ្ញុំនៅថ្ងៃមួយថាគាត់បានចុះ ទៅជំរុំកងទ័ព ហើយទាហានវ័យក្មេងម្នាក់រត់ជំរុំព្យាបាទ។ ស្ងួត និងព្រះរបស់គាត់ ឬអ្វីក៏ដោយ វាជាប្រេង។ ហើយពួកគេបានទៅដល់មន្ទីរពេទ្យ ពួកគេមានគ្រូពេទ្យ៣ ឬ៤ នាក់ ឈរនៅទីនោះ ហើយគ្រប់គ្នាឈរជាជួរ។ ហើយទាហានពីរបីនាក់កាន់លើក មិត្តភក្តិរបស់ពួកគេឡើង ហើយគាត់កម្រនឹងដកដង្ហើម... រាល់ពេលដែលគាត់ បានដកដង្ហើម ឆ្អឹងជំនីរនោះនឹងជាប់នឹង សួតរបស់គាត់ ហើយវានឹងធ្វើឱ្យគាត់ ហូរឈាមខាងក្នុង។ ហើយពួកគេបានឱ្យយុវជននោះឈរនៅទីនោះក្នុងបន្ទាត់ ត្រឡប់នៅខាងក្រោយនៃបន្ទាត់ និងបានឱ្យពួកគេ មួយចំនួននៃពួកគេដោយ គ្មានអ្វីក្រៅពី ឈឺត្រ ចៀក ឬអ្វីមួយផ្សេងទៀត។

54 ហើយប្រហែលជាពេលដែលគាត់ក្រោកឡើងនៅទីនោះ មានវរសេនីយ៍ឯកខ្លះចូលមកជាមួយកូនដែលមានកន្ទួល កូនតូចរបស់គាត់ឬក្មេងស្រីរបស់គាត់ មានកន្ទួលនៅលើដៃរបស់គាត់។ ហើយពួកគេឈប់ជាជួរ ដើម្បីដាក់កូនរបស់វរសេនីយ៍ឯកចូល ហើយក្មេងប្រុសនោះកើតរបេងធ្ងន់ធ្ងរ ជិតស្លាប់។ ហ្នឹងហើយ។

55 អូ បើវរសេនីយ៍នោះនឹងមានអារម្មណ៍ពិតប្រាកដសម្រាប់បងប្អូនរបស់គាត់ ដែលនៅក្នុងជួរនោះ គាត់នឹងនិយាយថា “ក្មេងនេះអាចរង់ចាំបាន។ សូមយកបុរសនោះ មកទីនេះអោយបានលឿន សូមធ្វើអ្វីមួយសម្រាប់គាត់!”

56 ប៉ុន្តែម្នាក់ៗចង់បង្ហាញអំណាចរបស់ខ្លួន។ ឥឡូវ មិនមែនទាំងអស់ ដូចនោះទេ ពួកគេមិនដូចនោះទេ។ ប៉ុន្តែមានច្រើនពេកណាស់ដូច្នោះ។ មានពួកគេច្រើនណាស់ដូច្នោះ។ ប៉ុន្តែបុរសម្នាក់ រឿងតែមួយគត់ដែលគាត់បានគិត គឺកូនប្រុសតូចផ្ទាល់ខ្លួនរបស់គាត់ដែលមានកន្ទួលនៅលើដៃ ហើយមិនបានគិតអំពីក្មេងប្រុសគួរឱ្យអាណិតដែលឈរនៅទី នោះគ្របខ្លួននៅក្រោមធុងមួយ ធុងនិងប្រហែលជាក្មេងប្រុសនោះអាចជួយសង្គ្រោះជីវិតរបស់គាត់នៅថ្ងៃណាមួយ នៅសមរម្យប្រយុទ្ធផង។ ឃើញទេ ពួកគេមិនឈប់គិតទេ គិតសម្រាប់តែខ្លួនគេប៉ុណ្ណោះ។

“តម្រងការគិតរបស់មនុស្ស។”

57 ខ្ញុំបានមើលវា ហើយខ្ញុំគិតថា “វាដូចជា—អ្វីដែលនិកាយថ្ងៃនេះ ព្រះវិហារដែលយើងមាន។” ពួកគេម្នាក់ៗមានតម្រងផ្ទាល់ខ្លួនរបស់ពួកគេ។ ពួកគេមានរបៀបតម្រងផ្ទាល់ខ្លួន។ ពួកគេឱ្យអ្វីដែលចូលមកនៅក្នុងនូវអ្វីដែលពួកគេចង់ និងអ្វីដែលមិនត្រូវចូលមក អ្វីដែលពួកគេច្រោះចូលនិងត្រងចេញ តាមរបៀបតម្រងរបស់ពួកគេផ្ទាល់។ ពួកគេគ្រាន់តែអនុញ្ញាតឱ្យអ្វីៗជាច្រើននៃពិភពលោកចូលទៅបំពេញចិត្តអ្នកមិនជឿដែលនៅទីនោះប៉ុណ្ណោះ។ ពួកគេនឹងយកវាទោះបីពួកគេជាអ្វីក៏ដោយ បើពួកគេមានលុយ។ ពួកគេនឹងយកវាទោះវាជាអ្វីក៏ដោយ បើវាពេញនិយម។

ប៉ុន្តែមានរឿងមួយអំពីវា អ្នកមិនអាចចូលព្រះវិហារនៃព្រះដូចនោះបានទេ មិនមែនជានិកាយឥឡូវនេះទេ ខ្ញុំមានន័យពិតប្រាកដ ព្រះវិហារនៃពិតប្រាកដ។

58 ដូចក្រុមហ៊ុនថ្នាំជក់សព្វថ្ងៃនេះដែរ មនុស្សដែលចូលមកព្រះវិហារឬនិកាយទាំងនោះ បាននិយាយថាពួកគេមានរសជាតិ ហើយរសជាតិនោះគឺជាសៀវភៅ

ដ៏ល្បីល្បាញរបស់ពិភពលោក។ និកាយនីមួយៗមានតម្រងផ្ទាល់ខ្លួនរបស់ពួកគេ ហើយពួកគេច្រោះយកគ្រឹស្ថានពិតទាំងអស់ដែលនិយាយថា “អាម៉ែន” ពេលណា គាត់អធិប្បាយ ហើយនាំមកនូវសក់ ហាយឡាយ លាបមុខដូចយេស៊ូដែល មាននៅក្នុងប្រទេសនេះ ដរាបណាពួកគេពេញនិយម។ “ដូច្នោះ ហើយ ដូច្នោះ មករក... ភាពភាពយន្តដែលជាមនុស្សអស្ចារ្យម្នាក់។” នោះជាប្រភេទនៃតម្រង មួយដែលពួកគេប្រើ។ “និកាយរបស់យើង។ ដូច្នោះ ហើយ ដូច្នោះប្រធានាធិបតី ក៏—ប្តូរសេនីយ៍ប្តូរណាម្នាក់ជាកម្មសិទ្ធិរបស់និកាយរបស់យើង។ មើលអ្វីដែល ជាប្រភេទនៃតម្រងដែលពួកគេប្រើ? ជាការពិត ជាតម្រងនៃពិភពលោក ជាមនុស្ស នៃលោកិយ។

59 មនុស្សគេដឹងអ្វីដែលគេចង់បាន។ ដូច្នោះបើពួកគេត្រូវទទួលអ្វីដែលពួកគេ ចង់បាន បន្ទាប់មកពួកគេនឹងត្រូវមានប្រភេទនៃតម្រងមួយ និងគ្រប់គ្រាន់នៃ ពិភពលោកនិយាយតាមរយៈ ដើម្បីបំពេញរសជាតិលោកិយរបស់ពួកគេ។ “តម្រង ការគិតរបស់មនុស្ស រសជាតិរបស់បុរសជក់បារី។” តម្រងលោកិយសាសនាមួយ និងរសជាតិរបស់មនុស្សលោកិយ។

60 ពួកគេចង់ក្លាយជាអ្នកជឿស៊ីប៉ា។ ពួកគេគិតថាពួកគេត្រូវតែជាអ្នកជឿស៊ីប៉ា ដោយសារតែពួកគេមានព្រលឹងមួយ។

61 នៅពេលយើងមកដល់ប្រទេសនេះដំបូង អ្នកបានឃើញជនជាតិឥណ្ឌា គោរពបូជាព្រះអាទិត្យនិងអ្វីៗផ្សេងៗទៀត ពីព្រោះ (ហេតុអ្វី?) គាត់ជាមនុស្ស។ យើងត្រលប់ទៅព្រៃឆ្ងាយនៃទ្វីបអាហ្វ្រិក យើងរកឃើញជនជាតិដើម គោរពបូជា អ្វីមួយ។ ហេតុអ្វី? ពួកគេជាមនុស្ស ហើយពួកគេចង់បាន ត្រូវតែថ្វាយបង្គំ។

62 ដូច្នោះមនុស្ស មិនថាគាត់ធ្លាក់ខ្លួនយ៉ាងណា គាត់នៅតែស្គាល់នៅទីនោះ គឺជាអ្វីមួយនៅកន្លែងណាមួយ។ ប៉ុន្តែគាត់ទទួលបានរសជាតិបែបនេះសម្រាប់ លោកិយ គាត់មិនអាចយកតម្រងត្រឹមត្រូវបានទេ។ គាត់ត្រូវតែមានតម្រងដែល ផលិតដោយខ្លួនឯង។ ពួកគេម្នាក់ៗធ្វើប្រភេទតម្រងផ្ទាល់ខ្លួនរបស់ពួកគេ។

63 ក្រុមហ៊ុនបារីនីមួយៗ អូតពីអ្វីដែលពួកគេអាចធ្វើបាន “តម្រងពិតប្រាកដ! នេះគឺជាតម្រងល្អបំផុត! ឈានមុខគេ!” ហើយទាំងអស់ដូចនោះ។ បាននិយាយ ថា “រសជាតិបានមកដល់” ឬអ្វីមួយ “ឈានមុខគេ។” អូ សម្រាប់ភាពល្អ។ “ឈានមុខ?” តើមានអ្វីនៅចុងខាងក្រោយ របស់វា? វាប្រាកដ ថាបុរសគិតឬ

ស្រ្តីមិនចេះគិត។ ប៉ុន្តែនោះជាអ្វីដែលពួកគេនិយាយ សម័ញ្ញបំផុតគឺបោកបញ្ឆោត មនុស្ស។

64 ឥឡូវនេះយើងបានរកឃើញ នៅសម័យរបស់យើង ថាមនុស្សបានទទួល រសជាតិ។ ហើយហេតុអ្វីបានជាបុរសជក់បារី? គឺដើម្បីបំពេញរសជាតិ។ តើស្រ្តី ជក់បារីសម្រាប់អ្វីទៅ? បំពេញចិត្តនឹងរសជាតិ។

65 ហើយបន្ទាប់មកបើសិនជាក្រុមជំនុំចង់រកឱ្យបាន ក្រុមជឿស៊ប់ ពួកគេនឹង... ឱ្យមនុស្សនៅទីនោះ ពួកគេត្រូវតែមានតម្រងប្រភេទជាក់លាក់មួយផ្តល់ឱ្យមនុស្ស នូវរសជាតិដែលពួកគេចង់បាន។ ដូច្នេះបើពួកគេគ្មានរសជាតិដែលពួកគេចង់បាន ទេ ពួកគេមិនចង់ជក់បារីទេ។ ហើយបើពួកគេមិនអាចទទួលបានរសជាតិដែល ពួកគេចង់បាននៅក្នុងជំនឿទេ ពួកគេមិនជឿស៊ប់នោះទេ។ ឥឡូវនេះ ដូចជាធម្មតា ដូចដែលវាអាច។

66 ស្រ្តីដែលមានខោខ្លី សក់ខ្លីលាបមុខ ស្លៀកពាក់សិចស៊ី ពួកគេចង់បាន ដូចនោះ។ ពួកគេស្រលាញ់ដូច្នោះ។

67 ដូចដែលខ្ញុំបាននិយាយនៅព្រឹកនេះហើយនៅព្រឹកថ្ងៃអាទិត្យមុននៅលើកង់ រុញនោះនៅពាក់កណ្តាលនៃកង់ រឺក៏ព្រលឹងនៅខាងក្នុងនៅខាងក្នុង វិញ្ញាណ។ របៀបដែលវិញ្ញាណនៅខាងក្រៅ រវាងព្រលឹងនិងរាងកាយ អាចត្រូវបានចាក់ ប្រេងតាំងយ៉ាងពិតជាមួយនឹងព្រះវិញ្ញាណបរិសុទ្ធ។ តើអ្នកទាំងអស់គ្នាយល់ទេ? [ក្រុមជំនុំនិយាយថា “អាមែន”—អេឌី។]

68 ឥឡូវនេះដើម្បីធ្វើតាមនៅក្នុងការបន្តនៃសារនេះ ព្រះនៃលោកិយនេះអ្នកដែល បានចាក់ប្រេងតាំងនៅថ្ងៃចុងក្រោយ។ នៅខាងក្រៅ រង្វង់កណ្តាលនោះ... រង្វង់ ទីមួយគឺ—អារម្មណ៍របស់មនុស្ស។ រង្វង់ទីពីរគឺវិញ្ញាណ នឹងឆន្ទៈ ឆន្ទៈផ្ទាល់ខ្លួន បំណងប្រាថ្នា ជាដើម។ ប៉ុន្តែនៅខាងក្នុងគឺ ព្រលឹង ព្រលឹងនោះត្រូវបានតម្កល់ ទុកជាមុន។

ដូច្នេះពួកគេអាចចាក់ប្រេងតាំងវិញ្ញាណនេះដើម្បីធ្វើឱ្យរាងកាយខាងក្រៅ ចុះចូលនឹងវិញ្ញាណ។ “តែព្រលឹងដែលធ្វើបាប ព្រលឹងនោះនឹងត្រូវស្លាប់។” ព្រលឹង ដែលបដិសេធ នៅក្នុងការមិនជឿ ព្រះបន្ទូលរបស់ព្រះ ដែលជាផ្នែកមួយ នៃព្រលឹង ដែលនឹងអស់កល្បជានិច្ច... ជានិច្ច។

69 ខ្ញុំជឿលើការស្លាប់អស់កល្បជានិច្ច ដូចខ្ញុំជឿលើឋានសួគ៌អស់កល្បជានិច្ច ប៉ុន្តែមិនមែននរកអស់កល្បទេ។ គ្មានរឿងដូចជានរកអស់កល្បទេ។ គឺជាការស្លាប់អស់កល្បជានិច្ចសម្រាប់មនុស្សដែល... ពួកគេកាតច្រើន ជាសាសនា នៅលើលោកិយសព្វថ្ងៃនេះ តែងតែស្លាប់។

70 “ស្រ្តីដែលរស់នៅដោយសេចក្តីរីករាយ” ជាមួយនឹងសក់ហាយឡាយនិងលាបមុខ “បានស្លាប់ពេលនាងនៅរស់។” ព្រះគម្ពីរបានចែងយ៉ាងដូច្នោះ។ ឃើញទេ? ឃើញទេ នាងអាចជាអ្នកជឿស៊ីប តែនាងមិនដែលបានសង្គ្រោះទេ។ នាងមានចលនាខាងក្រៅ។ នាងអាចច្រៀងនៅក្នុងក្រុមចម្រៀង ឬនាងអាចរាំនៅក្នុងព្រះវិញ្ញាណ នាងអាចនិយាយភាសាដទៃ ហើយមានការសំដែងទាំងអស់របស់ព្រះវិញ្ញាណ។ ប៉ុន្តែលើកលែងតែព្រលឹងនៅខាងក្នុងគឺជាកូនស្រីរបស់ព្រះ ឃើញទេ នាងត្រូវបានបាត់បង់ មិនថាអ្វីដែលនាងបានធ្វើនោះទេ។

71 ជនជាតិអ៊ីស្រាអែលទាំងអស់ខាងក្រៅវិញ្ញាណ មានពេញដោយភាពល្អរបស់ព្រះ និងរបៀបដែលពួកគេគោរពដល់ព្រះ ជាដើម ប៉ុន្តែវាមិនដំណើរការទេ។ នៅខាងក្នុងពួកគេមិនទទួលស្គាល់ព្រះបន្ទូលដោយខ្លួនឯងទេ។

72 ប៉ុន្តែនៅពេលដែលអ្នកកើតពីព្រះវិញ្ញាណនៃព្រះ នោះអ្នកនឹងទទួលបាន... អ្នកជាកូនប្រុសរបស់ព្រះ ហើយអ្នកតែងតែជាកូនរបស់ព្រះ ហើយអ្នកតែងតែនឹងក្លាយជាកូនរបស់ព្រះ។ គ្មានវិធីដើម្បីបំបែកវាទេ ពីព្រោះវាជា... អ្នកមានជីវិតអស់កល្បជានិច្ច។ ហើយភាពអស់កល្បមិនដែលបានចាប់ផ្តើម ក៏នឹងមិនបញ្ចប់ឡើយ។

73 អូ ចំពោះព្រះគុណនៃព្រះ ដែលទ្រង់នឹងប្រទានដល់យើងនូវការយល់ដឹងអាថ៌កំបាំងដ៏អស្ចារ្យបែបនេះ! ដូចប៉ុលបាននិយាយនៅទីនេះ បន្ថែមទៀតនៅក្នុងអេភេសូរ និយាយពីប្តីនិងប្រពន្ធ ហើយនិយាយថា “នេះជាអាថ៌កំបាំង” របៀបដែលស្រ្តីគួរតែគោរពស្វាមីរបស់ពួកគេ។ សូម្បីតែកន្លែងទីពីរ ដែលខ្ញុំជឿថាគឺជាព្រះគម្ពីរទាំងមូល ការគោរពដែលត្រូវបានគេនិយាយ។ បាននិយាយថា “ស្រ្តីដែលបានឃើញនាងគោរពប្តីរបស់នាង គោរពប្តីនាង។” បន្ទាប់មកស្វាមីគួរតែរស់នៅបែបនោះមុខប្រពន្ធរបស់គាត់ថាភរិយារបស់គាត់អាចគោរពគាត់ជាកូនរបស់ព្រះ។ ហើយបើគាត់មិនរស់នៅជីវិតបែបនោះទេ មែនហើយ ពីព្រោះ នាងនឹងមិនគោរពគាត់ទេ ពីព្រោះនាងដឹងថាគាត់កើតពីអ្វី។ ប៉ុន្តែនៅពេលដែលវាជាបុរសដែលគួរ

ឱ្យគោរព គោរពនិងស្អាតស្អំ ជាមួយភរិយានិងមុខគ្រួសាររបស់គាត់ ជាអ្នកបំរើ ពិតប្រាកដរបស់ព្រះជាម្ចាស់ ដូច្នោះស្រ្តី កូន និងទាំងអស់គ្នា គួរតែគោរពអ្នកបំរើនៃ ព្រះ ដោយគោរព។

74 សូមកត់សម្គាល់ឥឡូវនេះ។ ស្រ្តី ពួកគេចង់មានសក់ហាយឡាយ។ ពួកគេ ចង់ស្លៀកខោខ្លី លាប តុបតែងមុខ។ ឈុតបីគឺនីតិវិធីរបស់ដែលពួកគេ—ដែល ពួកគេពាក់សព្វថ្ងៃ ពួកគេចង់ធ្វើវា ហើយពួកគេនៅតែចង់ទៅព្រះវិហារ។ អ្នក ឃើញថាការចាក់ប្រេងតាំងលើវិញ្ញាណ មិនមែនលើព្រលឹងទេ។ ឃើញទេ?

75 និយាយថា ចង់ក្លាយជាគ្រីស្ទានម្នាក់ហើយក៏ធ្វើការទាំងនេះផង គ្រូគង្វាល និយាយថាមិនអីទេ។ បើគាត់និយាយថាមិនអីទេ “អ្នកអាចជាសមាជិកបាន។ ឈ្មោះរបស់អ្នកអាចមាននៅលើសៀវភៅនៃព្រះវិហាររបស់ខ្ញុំនៅទីនេះ។ មិនអីទេ” បន្ទាប់មកគាត់បានឱ្យតម្រងនិកាយរបស់គាត់អោយសមនឹងរសជាតិរបស់ស្រ្តី លោកិយ។ នាងស្រលាញ់លោកិយ នាងចូលចិត្តរសជាតិរបស់វា។ ដូច្នោះគាត់ មានតម្រងសម្រាប់នាង ប៉ុន្តែនាងមានផ្លូវដ៏វែងឆ្ងាយពីការធ្វើជាស្រ្តីចេះគិត។ ប៉ុន្តែ ចំពោះអ្នក។ នោះហើយជាកន្លែងដែលខ្ញុំបានរកឃើញអត្ថបទនេះ។

76 ទេ នាងមិនមែន—ជាស្រ្តីចេះគិតទេ។ បើនាងកំពុងគិតនាងនឹងដឹងថា ព្រះវិហារនឹងមិនវិនិច្ឆ័យនាងនៅថ្ងៃចុងក្រោយឡើយ។ ព្រះវិហារគឺវិនិច្ឆ័យនាង ឥឡូវនេះដោយសមាជិកភាពរបស់នាង ភាពស្មោះត្រង់របស់នាងទៅនឹងរង្វង់ ដែលនាងជាកម្មសិទ្ធិរបស់សង្គម។ ពួកគេកំពុងវិនិច្ឆ័យនាងឥឡូវនេះ។ ប៉ុន្តែព្រះ នឹងវិនិច្ឆ័យនាងនៅថ្ងៃចុងក្រោយ។ ដូច្នោះនាងមិនបានគិតទេ។

77 ដូចបុរសដែលជក់បារី គាត់ស្រឡាញ់បារីយ៉ាងខ្លាំងរហូតដល់ការគិតរបស់ គាត់បានស្លឹកនឹងជាតិកូទីន។ ហើយបំណងប្រាថ្នារបស់ស្រ្តីបានធ្វើឱ្យស្លឹក ស្រពន់ដល់ការគិតរបស់នាង រហូតដល់នាងនឹងធ្វើការទាំងនេះអាក្រក់ណាស់ នៅចំពោះព្រះក្រុំព្រះអម្ចាស់ ព្រោះនាងចង់ធ្វើវា វាបំពេញចិត្តនឹងរសជាតិរបស់ ស្រ្តីក្នុងលោកិយ។ ដូច្នោះនាងយកតម្រងព្រះវិហាររបស់លោកិយនេះ នាងទៅតាម រយៈវា ល្អ គ្មានអ្វីខានទេ។ បង្ហាញ...

78 ឥឡូវយើងឃើញថានៅទីនោះគឺជាសេចក្តីពិត។ ហើយគ្រូគង្វាលនិយាយ ថា “នោះត្រឹមត្រូវហើយ។ យើងមិនថ្កោលទោសស្រ្តីដែលធ្វើបែបនេះទេ។ វាមិនអី ទេ។” មានបាបគ្រប់គ្រាន់នៅក្នុងវា នោះគឺតាមរយៈតម្រងរបស់គាត់។ បង្ហាញថា

ពួកគេបានឆ្លងកាត់តម្រងទេវវិទ្យា។ ហើយពួកគេទទួលបានរសជាតិខាងទេវវិទ្យា។ ហើយពួកគេមានរសជាតិខាងទេវវិទ្យា។ ប៉ុន្តែវាពិតជាមិនបានឆ្លងកាត់តម្រងព្រះទេ។ អត់ទេ លោក។

79 ឥឡូវនេះ បើមានតម្រងទេវវិទ្យាសម្រាប់អ្នកគិតទេវវិទ្យា និងមានតម្រងព្រះវិហារសម្រាប់អ្នកគិតពីព្រះវិហារ គឺតម្រងបារីសម្រាប់អ្នកគិតពីបារី ត្រូវតែមានតម្រងពិតប្រាកដមួយនៅកន្លែងណាមួយសម្រាប់អ្នកគិត។ ហើយព្រះមានតម្រងមួយហើយនោះជាព្រះបន្ទូលរបស់ទ្រង់។ វាញែក ដ្បិតវាជាទឹកនៃការញែកសម្រាប់អំពើបាប។ ឥឡូវនេះ គឺជាបុរសចេះគិតរឺសជាតិរបស់បុរសដ៏បរិសុទ្ធ។

80 ហើយបើបុរសម្នាក់ឆ្លងកាត់ប្រភេទនៃតម្រងលោកិយនេះ គាត់—គាត់មានរសជាតិខាងលោកិយ។ ហើយដូចក្រុមហ៊ុនថ្នាំជក់ គាត់កាន់តែមានសមាជិកច្រើននៅក្នុងក្រុមជំនុំរបស់គាត់ដោយជំរុញឱ្យពួកគេតាមរយៈតម្រងនេះ។ បើពួកគេនិយាយថា “មានស្រ្តីទៅព្រះវិហារច្រើនជាងបុរសទៅទៀត។” ដែលអាចគឺអញ្ចឹង។ ឥឡូវនេះ វាអាចជាការពិតទាំងអស់ នៅពេលដែលនាងអាចទៅហើយធ្វើអ្វីទាំងអស់ដែលនាងចង់។ ហ្នឹងហើយ។ នាងនឹងធ្វើ នាងនឹងចូលរួមជាមួយអ្វីផ្សេងទៀត ប៉ុន្តែនាងបានឆ្លងកាត់តម្រងព្រះវិហារនោះ។ បើនាងបានឆ្លងកាត់តម្រងរបស់ព្រះ នាងនឹងចេញមកខុសពីនោះ។ ឃើញទេ? នាងមិនអាចឆ្លងកាត់ត្រង់របស់ព្រះហើយចេញមកជាមួយនឹងសក់ហាយឡាយ។ នាងមិនអាចធ្វើបានទេ។

81 ឥឡូវនេះវានឹងក្លាយជា—ជូរចត់បន្តិចសម្រាប់អ្នកណាម្នាក់។ ប៉ុន្តែនៅពេលដែលនាងបានចាប់ផ្តើមតាមរយៈតម្រងរបស់ព្រះ ហើយវានិយាយនៅទីនោះសម្រាប់ពួកគេមិនឱ្យកាត់សក់ បន្ទាប់មក(អ៊ី)នាងស្នាក់នៅផ្ទះម្ខាងទៀត។ បើវាបាននិយាយថាវាជាអំពើបាបសម្រាប់ស្រ្តីធ្វើបែបនេះ ហើយ នាងមិនសមនឹងធ្វើបែបនេះទេ។

“បើនាងចង់” គាត់និយាយថា “នាងត្រូវកាត់សក់របស់នាង។”

បន្តថា “ការវាចុះ។” ហើយបាននិយាយថា “យើងដឹងថានោះគឺជាការខ្មាស់អៀនសម្រាប់ស្រ្តីដែលកោត្រងោល។” បាននិយាយថា “ចូរឱ្យនាងមានរបស់គ្របលើក្បាលចុះ។” សក់របស់នាងជាសម្លៀកបំពាក់របស់នាង។ មិនមែនជាមួកទេស្រ្តីអើយ។ សក់របស់នាងគឺសម្រាប់គ្រប ព្រះគម្ពីរបានចែងថា។ ត្រូវ។ បង្ហាញថា

នាងគឺជាអ្នកណាសារីតមកពីព្រះអម្ចាស់។ សក់វែង ដល់ស្រ្តី មានន័យថាណាសា រឹតចំពោះព្រះអម្ចាស់។ ឥឡូវនេះ យើង ដឹងថានោះជាការពិត។

82 ប៉ុន្តែយើងឃើញថាបើបុរសចេះគិត ដែលគេហៅនៅក្នុងលោកិយនេះ អាច ជក់បារីបានហើយនៅតែទទួលបានរសជាតិ គាត់គួរតែមានអារម្មណ៍គ្រប់គ្រាន់ ដើម្បីដឹងថាគាត់កំពុងទទួលជំងឺថ្នាំជក់។ ប៉ុន្តែមានតែ អ្វីដែលវាបានធ្វើ គឺលក់ គាត់បន្ថែមទៀត ធ្វើឱ្យគាត់ទិញបារីកាន់តែច្រើន។

83 ហើយតម្រងព្រះវិហារទទួលបានសមាជិកភាពនិងអ្វីដូចនោះ នៅពេល ដែលពួកគេអនុញ្ញាតឱ្យពួកគេឆ្លងកាត់អ្វីទាំងអស់ហើយនៅតែជាកម្មសិទ្ធិរបស់ ព្រះអម្ចាស់ ពួកគេទទួលបានសមាជិកច្រើនជាង។ ចុះបើយើងទៅព្រះវិហារយប់ នេះនិងត្រងអ្នកទាំងអស់គ្នាក្រៅពីអ្នកដែលជាអ្នកបង្កើតពួកគ្រីស្ទាន។ មានការអ ធិប្បាយទេវេជាច្រើនបុកនឹងជញ្ជាំងយប់នេះ វាជាការពិត ពីព្រោះវាបានឆ្លងកាត់ តម្រង។

84 ហើយបើខ្ញុំមានបំណងប្រាថ្នាមួយនៅក្នុងចិត្តរបស់ខ្ញុំ ហើយខ្ញុំសង្ឃឹមថា អ្នករាល់គ្នាស្តាប់ខ្ញុំមានរឿងដូចគ្នា “ព្រះជាម្ចាស់ នាំខ្ញុំតាមតម្រងរបស់ទ្រង់។” ដូច ជាវីឌបាននិយាយថា “ចូរល្អដល់ខ្ញុំ ហើយសាកខ្ញុំមើល ថាបើមានអ្វីអាក្រក់ដែរ ឬទេក្នុងខ្ញុំ យកវាចេញព្រះអម្ចាស់។” ឃើញទេ? ខ្ញុំចង់បានតម្រងរបស់ព្រះ។ មិន ខ្វល់ពីលោកិយធ្វើអ្វី ឬក្រុមជំនុំមានអ្វីទេ ខ្ញុំចង់ក្លាយជាបុរសចេះគិតម្នាក់ គិតថា អ្នកណាដែលខ្ញុំនឹងឈរនៅថ្ងៃមួយសម្រាប់ថ្ងៃជំនុំជម្រះ។

85 សូមកត់សម្គាល់ ក្រុមហ៊ុនថ្នាំជក់ធ្វើវាដើម្បីលក់បារីកាន់តែច្រើន ព្រះវិហារធ្វើ វាដើម្បីទទួលបានសមាជិកច្រើន។ ស្រ្តីដែលមានសក់ខ្លី ស្លៀកខ្លី នឹងត្រូវចាប់បាន នៅក្នុងតម្រងរបស់ព្រះ។ នាងមិនអាចឆ្លងកាត់វាបានទេ ដោយសក់ខ្លី ពីព្រោះ ព្រះគម្ពីរបានចែងថានាងមិនគួរធ្វើវាទេ។ នាងបង្ហាប់ក្បាលរបស់នាងពេលនាង ធ្វើ។ យើងគួរតែដឹងអំពីវា។ ប៉ុន្តែនាងទៅតាមរយៈព្រះវិហារទាំងអស់ដោយធម្មតា ពួកគេផ្សេងទៀត។ ខ្ញុំឈរពេលខ្លះ...

86 មិនសំដៅល់អ្នកណាម្នាក់ទេ។ ខ្ញុំមិនដែលនិយាយអំពីរឿងផ្ទាល់ខ្លួនរបស់ មនុស្សណាម្នាក់ទេ ប៉ុន្តែវាជាអំពើបាបនៅក្នុងព្រះវិហារ។ អ្នកច្រើនប្រាប់ខ្ញុំពីរឿង នោះ។ ខ្ញុំមិនបាននិយាយថា “កញ្ញានេះ-ហើយ-នោះ គឺដូចនេះ-ហើយ-ដូចនោះ ឬលោកនេះ-និង-នោះឬ បូជាចារ្យនេះ-និង-នោះគឺដូច្នេះ-និង-ដូច្នោះ។” អត់ទេ

លោក។ ខ្ញុំនិយាយថាអំពើបាបគឺជាបាប។ បើវានៅក្នុងគ្រូ សាររបស់ខ្ញុំ វានៅក្នុងខ្ញុំ វាស្ថិតនៅក្នុងនរណាក៏ដោយ វានៅ តែ បាប។ មិនមែនជាបុគ្គលទេ ខ្ញុំមិននិយាយ ប្រឆាំងបុគ្គលទេ។ ខ្ញុំនិយាយប្រឆាំងនឹងអំពើបាប។ ខ្ញុំមិនខ្វល់ថាវាជាខ្ញុំឬអ្នកណា ក៏ដោយ ចាប់ផ្តើមតាមតម្រងរបស់ព្រះ អំពើបាបនឹងបញ្ឈប់អ្នកនៅទីនោះ។

87 សូមកត់សម្គាល់។ ប៉ុន្តែស្ត្រីដែលចង់មានសក់ខ្លីនិងស្លៀកខ្លី ឬលាបមុខ និងរបស់អ្វីផ្សេងទៀត នាងអាចឆ្លងកាត់តម្រងពេនទឹកស្អុយយ៉ាងងាយស្រួលដូច ចំណិត មិន មែនជាអ្វីទេ វាស្លាប់ហើយ។ ព្រោះ គាត់...នាងនិយាយថា “មែនហើយ គ្មានការបង្កគ្រោះថ្នាក់ នៅក្នុងនោះទេ។”

“បើអ្នកស្រឡាញ់លោកិយឬរបស់លោកិយនេះ គឺសេចក្តីស្រឡាញ់របស់ព្រះ មិននៅក្នុងអ្នកទេ។”

88 តាមរយៈវិញ្ញាណនេះ បន្ទាប់មកនាងអាចទាញចូលទៅក្នុងព្រលឹងរបស់ នាង អ្វីដែលមិនមែនជារបស់ព្រះនិងប្រឆាំងនឹងព្រះបន្ទូលរបស់ព្រះ បើនោះជា រសជាតិនៅក្នុងព្រលឹង។ វាអាចមកតាមរយៈរសជាតិ មើល ភ្នែករសជាតិ...វាអាច ឆ្លងកាត់បាន តាមរយៈការគិតនិងហេតុផល “គ្មានគ្រោះថ្នាក់អ្វីទេក្នុងវា។ ខ្ញុំមាន រសជាតិ។ ខ្ញុំមានអារម្មណ៍។ ខ្ញុំមានអារម្មណ៍ថាវាមិនអីទេ។” នាងអាចចុះតាមរយៈ នោះ ហើយចូលទៅក្នុងព្រលឹងរបស់នាង បើព្រលឹងរបស់នាងគឺជាប្រភេទនោះ។ បង្ហាញថានាងមិនបានទាញតាមរយៈតម្រងរបស់ព្រះទេ។

ប៉ុន្តែបើនាងមានសក់ហាយឡាយ តុបតែងមុខ ស្លៀកខ្លី ខោ មើលទៅដូចជា បុរស ទាំងអស់នេះហើយដែលមិនធ្លាប់មានដែលគេហៅពួកគេ និយាយពាក្យ ទាំងនោះ និងធ្វើរឿងទាំងនោះ និងការរស់នៅសម្រាប់លោកិយ នាងនឹងឈប់ នាងមិនអាចឆ្លងកាត់ទីនោះបានទេ។ អត់ទេ លោក។ វានឹងបញ្ឈប់នាងតាំងពី ដំបូង។

89 សូមកត់សម្គាល់ បុរសសម្លឹងមើលបច្ចេកវិទ្យាមាត់ក្រហមស្អាតរបស់នាងនិង លាបមុខ ខោខ្លីនិង—ប៊ីគីនី និងអ្វីដែលនាងមាន។ បុរសចេះគិតពិតប្រាកដនឹង មិនមើលនាងទេ។ ឥឡូវនេះ បុរសម្នាក់ដែលជាសមាជិកព្រះវិហារនឹងមើលមក នាង សរសើរនាង។ ប៉ុន្តែខ្ញុំមិនខ្វល់ពីរបៀបដែលនាងមើលទៅក្នុងភ្នែក បុរសចេះ គិតនឹងបង្វែរក្បាលរបស់គាត់ចេញ។ ហេតុអ្វី? គាត់បានឆ្លងកាត់តម្រងរបស់ព្រះ

ហើយគាត់ដឹងរៀបរយទៅនាងគឺជាអំពើផិតក្បត់នៅក្នុងចិត្តរបស់គាត់។ គាត់មិនគិតថានាងស្អាតទេ។

និយាយថា “តើនាងមិនមែនជាបស់ស្អាតទេឬ!”

មិនមែនចំពោះគាត់ទេ។ នាងមើលទៅកខ្វក់ ហើយជាយេស៊ូបិលវេទនាគ្រៀមក្រំ ចំពោះការគិតរបស់បុរស។ កូនប្រុសរបស់ព្រះមើលមកនាងដោយភាពអាម៉ាស់ចំពោះសូម្បីតែជាកម្មសិទ្ធិរបស់ក្រុមគ្រួសារនាង។ ត្រឹមត្រូវហើយ។ “តើជាបងស្រីខ្ញុំដូចម្តេចបានដែលធ្វើដូចនោះ?”

90 ឃើញទេ នាងបានទាញតាមរយៈតម្រងមួយ ហើយគាត់បានឆ្លងកាត់មួយផ្សេងទៀត។ គាត់នឹងមិនគិតថានាងស្អាតទេ។ វាមិនមែនជាសម្រស់សម្រាប់បុរសជឿព្រះចង់បានទេ។

91 ចូរចាំថា ពេលមួយមុនពេលព្រះលោហិតរបស់ព្រះយេស៊ូវគ្រីស្ទបានក្លាយជាតម្រង ដូចដែលយើងនឹងទៅដល់ពីរបីនាទី “កូនប្រុសរបស់ព្រះបានមើលកូនស្រីរបស់មនុស្សថាពួកគេជាមនុស្សល្អស្អាតហើយយកធ្វើជាប្រពន្ធរបស់ពួកគេទៅ។” ព្រះជាម្ចាស់មិនដែលអត់ទោសអោយឡើយ។ ជាថ្មីម្តងទៀតវាបានកើតឡើងនៅក្នុងការដើរក្បួនរបស់អ៊ីស្រាអែលនិង ព្រះជាម្ចាស់មិនដែលអត់ទោសអោយពួកគេឡើយ។ ពួកគេម្នាក់ៗបានស្លាប់។

តម្រងការគិតរបស់មនុស្ស!

ខ្ញុំចេញពីការប្រជុំនៅទីនេះ វាមានពួកវីកគីឈទីនេះនៅខាងក្រោយព្រះវិហារយប់មួយ និយាយមកខ្ញុំ ប្រហែលជា៣ឬ៤ឆ្នាំមុន បាននិយាយថា “ហេតុផលដែលអ្នកនិយាយដូច្នោះ ព្រោះអ្នកគឺជាមនុស្សចាស់។” បាននិយាយថា “ខ្ញុំគិតថាពួកគេមើលទៅស្រស់ស្អាត។”

ខ្ញុំបាននិយាយថា “ខ្ញុំអាចស្រមៃបាន” គ្រាន់តែបរាងរបស់គាត់ អ្នកអាចធ្វើប្រាប់ពីអ្វីដែលគាត់មើលទៅ។ ខ្ញុំបាននិយាយថា “សូមឱ្យខ្ញុំប្រាប់អ្នកអ្វីមួយ។ តើអ្នកអាយុប៉ុន្មាន?”

“អាយុប្រហែលជា៣០ឆ្នាំ។”

92 ខ្ញុំបាននិយាយថា “នៅពេលដែលខ្ញុំមានអាយុតិចជាងអ្នក១៥ឆ្នាំខ្ញុំគិត រឿងដូចគ្នា។” ត្រូវ។ ហើយវានៅតែកខ្វក់!

93 តម្រងការគិតរបស់មនុស្ស! ឥឡូវនេះសូមកត់សម្គាល់ បើគាត់បានគិតហើយ ត្រងតាមព្រះបន្ទូលរបស់ព្រះ តម្រងរបស់ព្រះ គាត់នឹងមិនសំឡឹងមើលនាងទេ។ គាត់នឹងមិនគិតថានាងស្អាតទេ។ គាត់នឹងគិតថានាងជាយេស៊ូបិល។ គាត់ នឹងគិតនៅពីក្រោយបបូរមាត់ក្រហមទាំងនោះគឺមានចង្កូមពុលដែលធ្វើឱ្យគាត់ ឈឺចាប់។ ហើយព្រះគម្ពីរបានចែងថា “ទ្វាររបស់នាងគឺជាទ្វារឋាននរក។ ហើយ បុរសម្នាក់ដើរចូលទៅក្នុងពួកគេដូចគោដែលត្រូវគេសម្លាប់។” មានតម្រងការគិត របស់មនុស្ស។

94 តើអ្នកចង់បានអ្វី? នៅពេលស្រ្តីចុះមកតាមផ្លូវស្លៀកពាក់ដូចនោះ ហើយ អ្នកជាបុរសងាកក្បាលរបស់អ្នក សម្លឹងមើលជុំវិញដូចនោះ អ្នកមិនប្រើតម្រងបុរស ចេះគិតទេ។ ពីព្រោះ នៅពេលអ្នកធ្វើវា អ្នកកំពុងជិតក្បត់ ដ្បិតតម្រងបាននិយាយ ថា “អ្នកណាមើលទៅស្រ្តីហើយមានចិត្តត្រេកត្រអាលចង់បាននោះបានប្រព្រឹត្ត អំពើផិតក្បត់រួចហើយ។” បង្វែរក្បាលអ្នក។ បុរសចេះគិត។ ចេញឆ្ងាយពីនាង។ នាងមិនមែនស្អាតទេ។ នាងគឺជាសត្វពស់ ត្រឹមត្រូវហើយ ស្រស់ដូចគ្នា ដើរត្បូង តែមួយ ទ្រនិចតែមួយ។ ចេញឱ្យឆ្ងាយពីនាង។

95 អូ! មែនហើយ ព្រះបន្ទូលព្រះគឺជាតម្រងរបស់បុរសចេះគិត។ អ្នកណាភ័យ ដឹងដែរ។ នោះហើយជាអ្វីដែលព្រលឹងអ្នកត្រូវបានច្រោះតាមរយៈព្រះបន្ទូលរបស់ ព្រះ។ ហើយវាធ្វើនៅពេលដែលអ្នកចូលមកតាមព្រះ... នៅពេលដែលតម្រងការ គិតរបស់មនុស្សមកតាមរយៈតម្រងរបស់ព្រះ វាផ្តល់ឱ្យគាត់នូវសជាតិជាមនុស្ស ដ៏បរិសុទ្ធ។ ត្រឹមត្រូវហើយ។ ពេលណាអ្នកមកតាមរយៈតម្រងរបស់ព្រះ បន្ទាប់មក រសជាតិរបស់អ្នកគឺជារសជាតិដ៏បរិសុទ្ធរបស់មនុស្ស។ វាបង្កើតរសជាតិរបស់បុរស សុចរិត។

96 ឥឡូវនេះយើងបានរកឃើញរបៀបដែលបានធ្វើនៅក្នុងប្រភេទមួយនៅក្នុង ប្រទេសអ៊ីស្រាអែល សម្រាប់ក្រុមជំនុំអ៊ីស្រាអែលតែប៉ុណ្ណោះ។ នោះហើយ ជាហេតុផល ដែលនិយាយឥឡូវនេះ បើអ្នកដឹកនាំមិនយល់ស្របលើអ្វីដែល បាននិយាយ។ នេះគឺសម្រាប់ក្រុមជំនុំរបស់ខ្ញុំដែលព្រះអម្ចាស់បានប្រទានដល់ ខ្ញុំ—ដើម្បីផ្សព្វផ្សាយ។

97 សូមកត់សម្គាល់នៅក្នុងនិក្ខមនំ ១៩ ខ្ញុំចង់ឲ្យអ្នកអានវាពេលអ្នកទៅផ្ទះ ពេលណាអ្នកមានពេលច្រើនទៀត។ នៅពេលដែល ជនជាតិអ៊ីស្រាអែលបាន

ធ្វើបាប ដំបូងគេបានយកមេគោក្រហមមួយដែលមិនដែលមាននឹមនៅលើកញ្ជីងករបស់វាសោះ។ នោះមានន័យថាវាមិនដែលនឹមជាមួយអ្វីទាំងអស់។

98 ហើយវាត្រូវតែមានពណ៌ក្រហម។ ពណ៌ក្រហមជា—ពណ៌ដង្ហាយធួនបាបមួយ។ អ្នកដឹងទេ វិទ្យាសាស្ត្រដឹងថាបើអ្នកយកពណ៌ក្រហមហើយមើលទៅក្រហម ទៅក្រហម វាពណ៌ស។ មើលទៅក្រហម នៅក្រហម វាស។ គាត់មើលតាមឈាមពណ៌ក្រហមរបស់ព្រះអម្ចាស់យេស៊ូវ ហើយអំពើបាបពណ៌ក្រហមរបស់យើងប្រែជាសដូចសំឡី។ ក្រហមតាមរយៈក្រហម។

ហើយគោញីនោះត្រូវបានសម្លាប់នៅពេលល្ងាច ដោយក្រុមជំនុំអ៊ីស្រាអែល។

ហើយមានឈាមរបស់វាចំនួន៧ឆ្នុតៗនៅលើមាត់ទ្វារជាកន្លែងដែលក្រុមជំនុំទាំងមូលត្រូវចូល ប្រភេទមួយនៃសម័យកាលក្រុមជំនុំទាំងប្រាំពីរ ដោយព្រះលោហិត។

99 បន្ទាប់មកគេយកសពវាទៅដុតចោល។ វាត្រូវបានដុតជាមួយស្នែង ស្បែកពោះវៀន និងលាមកសត្វ។ អ្វីគ្រប់យ៉ាងគឺដុត រួមគ្នា។

ហើយវាត្រូវបានរើសដោយបុរសបរិសុទ្ធហើយត្រូវតែដាក់ចូលកន្លែងស្អាតនៅខាងក្រៅក្រុមជំនុំ។ ដូច្នោះ បើអ៊ីស្រាអែលអាចធ្វើប្រភេទនេះបាន! ព្រះបន្ទូលរបស់ព្រះមិនត្រូវបានប្រើដោយដែកខ្វក់នៃការមិនជឿទេ។ ត្រូវតែធ្វើជាបុរសស្អាតស្អំ។ ហើយបើគាត់ស្អាត គាត់ត្រូវតែមកតាមរយៈតម្រងរបស់ព្រះ។

បុរសស្អាត ដៃស្អាត ហើយត្រូវរក្សាទុកនៅកន្លែងស្អាត មិនមែនជាកន្លែងដែលយេសេបិល និងរីគី និងអ្វីផ្សេងទៀតចូលរួមនោះទេ យកការរួមគ្នានិងរបស់របរផ្សេងៗ ពេលពួកគេកំពុងនៅជុំជាមួយប្រពន្ធ និងប្តី និងការស្នាក់នៅគ្រាកគ្រប់យ៉ាងទៅរាំនិងជប់លៀង និងពាក់សក់ហាយឡាយ និងស្លៀកខ្លីនិងអ្វីផ្សេងទៀត ហើយហៅខ្លួនគេជាគ្រីស្ទាន។ ត្រូវរក្សាទុកនៅកន្លែងស្អាត ហើយកាន់កាប់ដោយដៃស្អាត។

100 ហើយបន្ទាប់មកនៅពេលដែលជនជាតិអ៊ីស្រាអែលបានធ្វើបាប ហើយបានទទួលស្គាល់ថាពួកគេបានធ្វើខុស បន្ទាប់មកពួកគេត្រូវបានបោះដោយជេននៃគោញីនេះ លើពួកគេ។ ហើយនោះគឺជាទឹកនៃការញែកចេញគឺជាការបន្សុទ្ធសម្រាប់អំពើបាប។

101 សូមកត់សម្គាល់។ វានៅទីនេះ! ហើយនៅពេលជនជាតិអ៊ីស្រាអែល មុនពេល ពួកគេអាចមានការប្រកបក្នុងការថ្វាយបង្គំ ពួកគេដំបូងបង្អស់ត្រូវឆ្លងកាត់ទឹកនៃ ការព្រៃក។ “ការរាប់ជាសុចរិតដោយជំនឿ មកដោយ ពូ ហើយពូព្រះបន្ទូល។”

បន្ទាប់មកពួកគេបានចូលទៅក្នុងក្រុមជំនុំនៅក្រោមឆ្នូតទាំង៧ ជាឈាម ដើម្បីបង្ហាញថាមានអ្វីមួយបានស្លាប់ហើយបានទៅមុនពួកគេ សម្រាប់បាប ពួកគេ។ ពួកគេបានព្រៃកចេញដោយពូ ព្រះបន្ទូល ទឹកដែលព្រៃកចេញពីគ្នា បន្ទាប់មកចូលក្នុងការប្រកបគ្នា។

102 កន្លែងតែមួយគត់ដែលព្រះជួបមនុស្សនៅពីក្រោយលំដាប់នោះ។ ទ្រង់នឹង មិនជួបគាត់នៅកន្លែងណាផ្សេងទៀតទេ។ ទ្រង់ត្រូវតែមកតាមលំដាប់នោះ។ ព្រះជាម្ចាស់បានជួបជនជាតិអ៊ីស្រាអែលនៅកន្លែងមួយ។

ហើយព្រះបានជួបអ្នកនៅថ្ងៃនេះនៅកន្លែងមួយ ហើយនោះគឺនៅក្នុង ព្រះយេស៊ូវគ្រីស្ទ ហើយទ្រង់គឺជាព្រះបន្ទូលដែលជាទឹកនៃការព្រៃកចេញពីគ្នា។ ហើយព្រះលោហិតរបស់ទ្រង់ត្រូវបានបង្ហូរសម្រាប់សម័យកាលក្រុមជំនុំទាំង ប្រាំពីរ។ ហើយបន្ទាប់មក តាមរយៈព្រះវិញ្ញាណបរិសុទ្ធ យើងចូលក្នុងការប្រកបគ្នា ដែលត្រូវបានផ្តល់ឱ្យតែក្រុមជំនុំប៉ុណ្ណោះ។ អូ! តើទ្រង់អស្ចារ្យប៉ុណ្ណា!

103 ឥឡូវនេះ យើងចង់មើលទៅអេភេសូរ ៥:២៦ ផងដែរ បាននិយាយថា “វា គឺជាការលាងទឹកដោយព្រះបន្ទូល” ជាទឹកដែលព្រៃកចេញពីគ្នា។ តើវាបានធ្វើអ្វី? បន្ទាប់មក តម្រងរបស់ព្រះជាម្ចាស់គឺជាព្រះបន្ទូល។ ទឹកនៃការព្រៃកចេញ “ការ លាងទឹក នៃការព្រៃកចេញ ដោយព្រះបន្ទូល” តម្រងរបស់ព្រះ។

104 បន្ទាប់មក អ្នកមិនអាចចូលមកក្នុងព្រះគ្រីស្ទតាមរយៈតម្រងព្រះវិហារទេ។ អ្នកមិនអាចមកដោយតម្រងនិកាយឬតម្រងគោលជំនឿទេ។ មានតែតម្រងមួយ ប៉ុណ្ណោះ ដែលអ្នកអាចចូលទៅក្នុងទីបរិសុទ្ធនោះ ដែលតាមរយៈ “ការលាងទឹក ដោយព្រះបន្ទូល” ព្រះបន្ទូលរបស់ព្រះជាតម្រងការគិតរបស់មនុស្ស។

105 ព្រះវិហារនឹងវិនិច្ឆ័យអ្នកនៅទីនេះថាតើអ្នកជាសមាជិកដ៏ល្អ ឬមិនមែន។ ពួកគេនឹងផ្តល់ឱ្យអ្នកនូវពិធីបុណ្យសពដ៏ល្អមួយ និងគ្របពាក់កណ្តាលទង់សេចក្តី ស្លាប់ បញ្ជូនកម្រងផ្កាជំនិង—ហើយធ្វើអ្វីគ្រប់យ៉ាងសម្រាប់អ្នក។ ប៉ុន្តែនៅពេល ដែលព្រលឹងរបស់អ្នកប្រឈមមុខនឹងព្រះ វាត្រូវតែមានជីវិតអស់កល្បជានិច្ច។

ហើយបើវាជាជីវិតអស់កល្បជានិច្ច វាជាផ្នែកនៃព្រះបន្ទូល។ ហើយជាពាក្យ ផ្ទាល់ខ្លួនរបស់ខ្ញុំមិនអាចបដិសេធបានទេ...

ដៃខ្ញុំផ្ទាល់មិនអាចបដិសេធដែខ្ញុំបានទេ។ ភ្នែករបស់ខ្ញុំមិនអាចបដិសេធដែ បានទេ ឬជើង ម្រាមជើង ឬផ្នែកណាមួយរបស់ខ្ញុំ។ ពួកគេមិនអាចបដិសេធបានទេ។

ហើយមនុស្សដែលមិនមែនជាផ្នែកនៃព្រះបន្ទូលព្រះ ឬស្រ្តី បដិសេធនៃផ្នែក ណាមួយនៃព្រះបន្ទូលរបស់ព្រះ។ បន្ទាប់មក ស្រ្តី នៅពេលអ្នកគិតថាអ្នកអាច មានសក់ហាយឡាយហើយចូលមកក្នុងព្រះវត្តមានរបស់ព្រះ អ្នកខុសហើយ។ អ្នកឃើញវាទេ? អ្នកខុសហើយ អ្នកមិនអាចមកតាមរយៈតម្រងរបស់ព្រះបាន ជាកន្លែងដែលអ្នកបានលាងដោយទឹកនៃព្រះបន្ទូល។ បន្ទាប់មកអ្នកចូលទៅការ ប្រកបនេះ។ អ្នកគិតថាអ្នកអាច ប៉ុន្តែអ្នកមិនអាចលុះត្រាតែមកតាមរយៈព្រះបន្ទូល និងគ្រប់ចំនុចតូចៗ គ្រប់ទាំងព្រះបន្ទូលព្រះ។ “មនុស្សនឹងមិនរស់នៅដោយនំប៉័ង តែប៉ុណ្ណោះទេ ប៉ុន្តែរស់ដោយសារគ្រប់ព្រះបន្ទូលទាំងអស់។” វាត្រូវតែមក តាមរយៈ ការច្រោះ ចូលមក។ ហើយផ្តល់ឱ្យមនុស្សសុចរិតរស់ជាតិរបស់មនុស្ស នោះ ហើយជាអ្វីដែលគាត់កំពុងស្វែងរក កំពុងស្វែងរកអ្វីមួយ ដើម្បីសំអាតគាត់។

106 ព្រះបន្ទូលនេះ ជាព្រះបន្ទូលរបស់ព្រះជាតម្រងរបស់បុរសចេះគិត ហើយ វា បង្កើតរសជាតិរបស់បុរសសុចរិត។ យើងដឹងថាជាការពិត។ ច្រោះអំពើបាប ទាំងអស់នៃការមិនជឿចេញ។ គ្មានការមិនជឿទៀតនៅពេលអ្នកឆ្លងកាត់ការច្រោះ ព្រោះវាជារសជាតិរបស់អ្នកជឿពិត។

107 អ្នកជឿពិតចង់បានភាពត្រឹមត្រូវ ដោយមិនគិត។ គាត់មិនចង់និយាយថា “មែនហើយ ខ្ញុំជាសមាជិកនៅក្នុងជួរសង្គម។ ខ្ញុំជាកម្មសិទ្ធិរបស់ព្រះវិហារដែល ធំជាងគេ ក្នុងទីក្រុងទេ។” ខ្ញុំមិនខ្វល់ទេបើវាជាបេសកកម្មនៅកាច់ជ្រុង បើវាជាច្រាស ដុសទៅកន្លែងណា បុរសចេះគិតម្នាក់ដឹងថាគាត់ត្រូវតែជួប ព្រះ។ ហើយដោយ មិនគិតពីអ្វីដែលក្រុមជំនុំនិយាយ ឬនរណាម្នាក់ផ្សេងទៀតនិយាយ គាត់បាន មកលើលក្ខខណ្ឌរបស់ព្រះ។ ហើយលើក្ខខណ្ឌរបស់ព្រះជាម្ចាស់គឺជាព្រះបន្ទូល របស់ព្រះ។

“មែនហើយ” ពួកគេនិយាយថា “ព្រះបន្ទូលព្រះ។”

ប្រាកដណាស់ ពួកគេទាំងអស់ជឿថាវាជាព្រះបន្ទូលរបស់ព្រះ ប៉ុន្តែអ្នកអាច ច្រោះវាបានទេ? តើអ្នកនឹងអនុញ្ញាតឱ្យស្រ្តីដែលមានសក់ហាយឡាយឆ្លងកាត់ ទីនោះដោយរបៀបណា? តើអ្នកធ្វើបានយ៉ាងណា? តើអ្នកអនុញ្ញាតឱ្យមនុស្សឆ្លង ចូលមកទីនោះដោយមិនប្រកាន់ខ្ជាប់គោលជំនឿបានយ៉ាងណា? ឃើញទេ?

វាមិនមែនជារសជាតិរបស់បុរសចេះគិតទេ។ ទេ បុរសចេះគិតម្នាក់នឹងគិត បុរសចេះគិតនឹងគិតពីរដងមុនពេលដែលគាត់ចូលទៅក្នុងអ្វីមួយដូចនោះ។

108 សូមកត់សម្គាល់ ព្រះបន្ទូលមិនអាចបដិសេធខ្លួនវាបានឡើយ។ ពេលនោះវា បំពេញចិត្ត ហើយមានចំណង់។ តើវាជាការចង់បានអ្វី? អ្វីដែលធ្វើឱ្យអ្នកចង់បាន វា នៅក្នុងកន្លែងដំបូង? ដោយសារតែនៅក្នុងព្រលឹងរបស់អ្នកមានគ្រាប់ពូជ តំរូវទុកជាមុនគឺជីវិតអស់កល្បជានិច្ច ដែលដាក់នៅទីនោះ តែងតែនៅទីនោះ។ “ទាំងអស់ព្រះវរបិតាបានប្រទានមកខ្ញុំនឹងមកឯខ្ញុំ។ គ្មានអ្នកណានឹងត្រូវបាត់បង់ ឡើយ។”

109 រសជាតិរបស់បុរសចេះគិត នៅពេលដែលបុរសចេះគិតម្នាក់គាត់ព្រះបន្ទូល នៃព្រះ “ចៀមរបស់ខ្ញុំពួសលេងខ្ញុំ ជនចម្លែកហៅពួកគេនឹងមិនដើរតាមឡើយ” នៅ ទីនោះគឺជីវិត ហើយជីវិតភ្ជាប់ជាមួយជីវិត។

អំពើបាបភ្ជាប់ជាមួយអំពើបាប ហើយអំពើបាបគឺលាក់ពុតណាស់រហូតដល់ វាគិតដូច្នោះថាវាត្រូវបានសង្គ្រោះនៅពេលដែលវាមិនបានសង្គ្រោះផង។ វានៅក្នុង ជម្រៅនៃការលាក់ពុត។

110 សមាជិកក្រុមជំនុំចង់បានតម្រងនិកាយដូច្នោះពួកគេអាចមាន បំណងប្រាថ្នា ផ្ទាល់ខ្លួនរបស់ពួកគេ ហើយនៅតែត្រូវបានគេចាត់ក្នុងថ្នាក់មនុស្ស “សាសនា។” អ្នកពួកគេ និយាយថា “អូ គាត់ជាអ្នកកាន់សាសនាយ៉ាងល្អ។”

111 នៅក្នុងទ្វីបអាហ្វ្រិក គឺនៅទីនោះថ្ងៃមួយ ហើយពួកគេបាននិយាយអំពីការ ទាំងនេះ ក្មេងខ្លះបាននិយាយអំពីចម្រៀងរ៉ុកនិងចង្វាក់រាំទាំងនេះដែលអេលវីស ព្រេសលីនិងពួកគេបានច្រៀង ផាត់ប៊ូននិងរីកគឺ ណាលសុននិងពួកគេទាំងអស់។ ខ្ញុំបាននិយាយថា “ពួកគេគឺជាក្រុមឧទាមទេ។”

ក្មេងស្រីតូចខ្លះបាននិយាយថា “ហេតុអ្វី គាត់កាន់សាសនាខ្លាំងម្ល៉េះ។”

112 ខ្ញុំនិយាយថា “គឺដូចយូដាសអ៊ីចឹង។” ខ្ញុំបាននិយាយថា “យូដាសទទួលបានតែប្រាក់សាមសិប។ ដែលវី ព្រេសលីទទួលបានប្រាក់ជាច្រើនលានដុល្លារ។” ឃើញទេ? “ពួកគេទាំងពីរបានលក់សិទ្ធិពីកំណើតរបស់ពួកគេអស់ហើយ។” ឃើញទេ? ខ្ញុំបាននិយាយថា “ពួកគេមិនមែន... ជាបំណុលអាក្រក់បំផុតដែលប្រទេសជាតិទទួលបាន។” ទោះយ៉ាងណា ការបញ្ឆោតដូចជាតម្រងបារី និងកាយទាំងនេះអនុញ្ញាតឱ្យសមាជិកទាំងនោះចូល។ ពួកគេមិនគួរត្រូវ... គួរតែមានច្បាប់មួយដែលពួកគេមិនអាចច្រៀងចម្រៀងអ្នកជឿបាន។ វាជាការប្រឆាំងនឹង... គួរតែប្រឆាំងនឹងច្បាប់សម្រាប់ពួកគេក្នុងការធ្វើវា។

ប៉ុន្តែរឿងទាំងមូលបានក្លាយជាគំនរនៃការលាក់ពុតដ៏ធំមួយ និងជាកន្លែងដែលពួកគេកំពុងនៅសព្វថ្ងៃ។ ខ្សែភាពយន្តពិត... ចំណុចនៅទទេលើខ្សែអាត់—អេឌី។ សម្រាប់ព្រលឹង និយាយថា “បើអ្នកស្រឡាញ់លោកិយប្តរបស់ទាំងឡាយនៃលោកិយ សេចក្តីស្រឡាញ់របស់ព្រះមិននៅក្នុងអ្នកទេ។”

113 មើល អ្នកមិនអាច—អ្នកមិនអាចនិយាយថារ៉ុកនិងចង្វាក់រាំ ជារបស់លោកិយ... ឬមកពីព្រះ។ រ៉ុកនិងចង្វាក់រាំគឺជារបស់លោកិយ។ ណាមួយនៃរបាំទាំងនោះហើយត្រូវបានត្រង... យករបស់ ដែលកខ្វក់ដែលអាក្រក់ ហើយជារបស់លោកិយ។ វាទាំងអស់នៃលោកិយ។

អ្នកមិនអាចនិយាយបានថាសក់ហាយឡាយសម្រាប់ស្ត្រីគឺជារបស់ព្រះ។ ព្រះគម្ពីរនិយាយថាមិនមែនដូច្នោះទេ វាជាភាពកខ្វក់របស់លោកិយ។ ហើយបើអ្នកស្រឡាញ់តែរបស់មួយនៃលោកិយ សេចក្តីស្រឡាញ់របស់ព្រះគ្មាននៅក្នុងអ្នកទេ។ ឃើញទេ?

114 តើនោះជាអ្វីទៅ? អញ្ចឹង តើអ្វីទាញវា? វាមានអ្វីខាងក្នុងទាញ។ ព្រលឹងកំពុងទាញយកធនធានរបស់អ្នកពីខាងក្រៅ តាមរយៈវិញ្ញាណ ចូលទៅក្នុងព្រលឹង។ ហើយបើព្រលឹងស្រឡាញ់លោកិយ វាបានស្លាប់ហើយ។ ខ្ញុំមិនខ្វល់ថាចាក់ប្រេងតាំងយ៉ាងណានោះទេវានៅទីនេះ ហើយតើសុចរិតប៉ុណ្ណានោះទេវាគឺនៅទីនេះ នៅទីនេះវាស្លាប់ហើយ។ “ត្បិតអ្នកណាដែលស្រឡាញ់លោកិយឬអ្វីៗក្នុងលោកិយ សេចក្តីស្រឡាញ់របស់ព្រះមិននៅក្នុងខ្លួនគាត់ទេ” មិនខ្វល់ថាគាត់ជឿប៉ុណ្ណានោះទេ។

115 តម្រងពិត គឺបែបហ្នឹង—នឹងកំណត់រឿងទាំងអស់ចេញ និងមិននាំយកអ្វីសោះ ក្រៅពីសេចក្តីពិតនៃព្រះ បន្ទូលព្រះ ចូលក្នុងព្រលឹងពិត។

116 ពួកគេដូចជាអេសាវ ខាងក្រៅមិនអីទេ។ អេសាវកាន់សាសនានៅខាងក្រៅ។ ហើយនៅពេលនិយាយអំពីសាសនា វាហាក់ដូចជាមានលក្ខណៈសាសនា ច្រើនជាងលោកយ៉ាកុប។ គាត់ហាក់ដូចជាបុរសល្អជាងយ៉ាកុប ប៉ុន្តែនៅខាងក្នុង គាត់បញ្ជាក់ថាគាត់ជាអ្វី។ គាត់ជាមនុស្សខាងសាសនាតែខាងក្រៅ តែការគិត របស់គាត់មិនត្រូវបានត្រង់។ គាត់មិនបានគិតត្រឹមត្រូវពីសិទ្ធិពីកំណើតនោះទេ។ គាត់—គាត់មិនគិតថាមកពីព្រះទេ សិទ្ធិកំណើតមានន័យថាដរាបណាព្រះមាន បន្ទូលវាកើតឡើង។ នៅទីនោះ គាត់បាននិយាយថា “ខ្ញុំឃ្លាន តើវាមានអ្វីខុសគ្នាពី សិទ្ធិពីកំណើតចាស់? អ្នកអាចមានវាបើអ្នកចង់បាន។” អូ ខ្ញុំអើយ! ឃើញទេ?

“ខ្ញុំទៅព្រះវិហារ ខ្ញុំល្អដូចអ្នកដែរ។ និកាយរបស់ខ្ញុំគឺដូចគ្នា...ហេតុអ្វី វាធំជាង គេបំផុតនៅលើលោក។ ម្តាយរបស់ខ្ញុំជាកម្មសិទ្ធិរបស់វា។ ឪពុកខ្ញុំជាកម្មសិទ្ធិរបស់ វា។ ទាំងអស់នេះ នោះ និងផ្សេងទៀត។ គ្រូគង្វាលរបស់ខ្ញុំបានទទួលការអប់រំ។ គាត់មានអញ្ចេះ-ហើយ-អញ្ចឹង។” ដែលធ្វើឱ្យគាត់ឆ្ងាយពីព្រះ។ នោះមិនមែនជាតម្រងរបស់មនុស្សចេះគិតទេ។

បើវាអាច តើពេត្រុសអាចថាគាត់ជាអ្វី នៅពេលគាត់មិនអាចសរសេរឈ្មោះ របស់គាត់ផងនោះ? ប៉ុន្តែគាត់បានជ្រើសយកតម្រងមនុស្សចេះគិត។ សូម កត់សម្គាល់។ អូ ខ្ញុំអើយ!

117 អេសាវបានគិតថាសិទ្ធិច្បងគ្មានន័យអ្វីដែលព្រះបានមានបន្ទូលទេ។ នោះ គឺជាភាពខុសគ្នារវាងជីវិតនិងសេចក្តីស្លាប់។ ដូច្នេះហើយ ដូចជាអេវ៉ានិងដូចជា យូដាសដែលបានលក់សិទ្ធិកំណើតរបស់ពួកគេ សម្រាប់ការស្តាប់ស្តល់នៃរសជាតិ របស់ចំណេះដឹងអំពីអរិយធម៌ នោះជាអ្វីដែលអេវ៉ាបានលក់សិទ្ធិកំណើតរបស់ នាង។ នាងបានលក់វាសម្រាប់រសជាតិវិទ្យាសាស្ត្របន្តិចបន្តួច រសជាតិរបស់លោក ក៏យចំណេះដឹង ព្រះវិហារល្អប្រសើរ ថ្នាក់មនុស្សល្អប្រសើរ នៅថ្ងៃនេះ វានឹងត្រូវ បានគេហៅ។ ឃើញទេ?

យូដាសបានលក់សិទ្ធិច្បងរបស់គាត់ក្នុងតម្លៃប្រាក់សាមសិប និងបង្កើត ពីរបីដុល្លារបន្ថែម។ “ក្រុមជំនុំរបស់ខ្ញុំអាចផ្តល់ប្រាក់ខែអោយខ្ញុំបានល្អជាងនៅ

ទីនេះ ខ្ញុំនឹងចែកចាយនៅទីនេះ។” ឃើញទេ? “ដូច្នោះ បើខ្ញុំក្លាយជាគ្រូអធិប្បាយ មែនហើយ...”

118 ពួកគេបាននិយាយថា “បងប្រុសប្រាណហាំ យើងជឿថាសារគឺជាសេចក្តីពិត ប៉ុន្តែយើងមិនអាចទទួលយកវាបានទេ។ បើយើងធ្វើ ហេតុអ្វី តើយើងនឹងផ្សាយវា នៅទីណា?” ហី! លោកិយ បងប្អូនអើយ ទៅកាន់អ្នកបាត់បង់។ ប្រាកដណាស់។ “គ្មាននរណាម្នាក់ក្នុងចំណោមបងប្អូនអាចគាំទ្រខ្ញុំធ្វើបានឡើយ។” ខ្ញុំ—ខ្ញុំមិនមែន ស្វែងរកបងប្អូនគាំទ្រខ្ញុំទេ។ ខ្ញុំកំពុងរកព្រះយេស៊ូវគ្រីស្ទដើម្បីគាំទ្រខ្ញុំ ពីព្រោះទ្រង់ បានឈរនៅលើវា។ ទ្រង់គឺជាអ្នកដែលបាននិយាយវា។

119 ហើយនៅពេលដែលសិទ្ធិកំណើតពិត ឈាម បានព្រោះដោយព្រះបន្ទូល គ្រប់ អំពើបាបទាំងអស់ លោកិយ ក្រុមជំនុំ និងនិកាយ និងនិកាយនិយម ត្រូវបានទុក នៅខាងក្រៅ។ ការអប់រំ អរិយធម៌ ព្រះវិហារ និកាយ ប្រព័ន្ធ អំពើបាបគ្រប់ប្រភេទត្រូវ ទុកនៅម្ខាងពេលមនុស្សយកតម្រងការគិត របស់មនុស្សនៅក្នុងការប៉ាន់ប្រមាណ របស់ព្រះ។

120 គ្មានអ្វីនៅសេសសល់ទេនៅពេលដែលមនុស្សទាញជីវិតរបស់គាត់—តាម តម្រងរបស់ព្រះ សូមកត់សម្គាល់ នៅទីនេះជីវិតរបស់អ្នកបានច្របូកច្របល់នឹង អំពើបាប ដោយសារតែអ្នកត្រូវបាន “កើតនៅក្នុងអំពើបាប មានរូបរាងនៅក្នុង អំពើទុច្ចរិត មកក្នុងលោកិយនិយាយកុហក។”

ខ្ញុំនឹងនិយាយអ្វីមួយ ដូចដែលបងប្រុសម៉ាកខុលុកធ្លាប់និយាយ។ សូម ស្តាប់ខ្ញុំ។

121 នៅពេលដែលអ្នកចូលមកក្នុងលោកិយនេះ អ្នកបានកើតមកនៅក្នុង អំពើបាប។ អ្នកមិនមានសូម្បីឱកាសប្រយុទ្ធផង។ អ្នកត្រូវបាន “កើតនៅក្នុង អំពើបាបមានរូបរាងនៅក្នុងអំពើទុច្ចរិត មកដល់លោកិយដែលនិយាយកុហក” នៅក្នុងស្មារតីផ្ទាល់ខ្លួនរបស់អ្នក បំណងប្រាថ្នានៃអំពើបាប អ្នកស្រឡាញ់អំពើបាប ព្រោះអ្នកបានកើតមកក្នុងអំពើបាប។ អ្នកមិនមានឱកាសទេ។

ប៉ុន្តែនៅក្នុងចិត្តរបស់អ្នក កន្លែងណាមួយ នៅទីនេះ មានអ្វីមួយនៅក្នុងនោះ ដែលចាប់ផ្តើមទាញ។ បើអ្នកដឹង វាជាអ្វីមួយដែលប្រាប់អ្នកថាមានព្រះនៅកន្លែង ណា។ ហើយអ្នកអានព្រះបន្ទូលរបស់ទ្រង់។ បន្ទាប់មកអ្នកបានយកព្រះវិហារ អ្នក បានទទួលយកគំនិតរបស់ពួកគេនៅពេលដែលអ្នកត្រូវបានគេប្រាប់ ថាប្រសើរ

ជាង បន្ទាប់ មកអ្នកមិនដែលប្រើតម្រងការគិតរបស់មនុស្សទេ។ ប៉ុន្តែនៅពេលអ្នកប្រើតម្រងរបស់ព្រះដែលជាតម្រងការគិតរបស់មនុស្ស ដោយសារតែ “តម្រងផ្សេងទៀតទាំងអស់នឹងបាត់ទៅ តែពាក្យខ្ញុំនឹងមិនបាត់ឡើយ។” ហើយនៅពេលដែលអ្នកយកតម្រងរបស់ព្រះហើយទាញជីវិត បំណង ប្រាថ្នារបស់អ្នក។ បើអ្នកទាញបំណងប្រាថ្នារបស់អ្នកតាមរយៈតម្រងព្រះ ដែលជាតម្រង របស់មនុស្សចេះគិត គ្មានអ្វីនៅសល់ក្រៅពីព្រះវិញ្ញាណបរិសុទ្ធ។

122 ឥឡូវនេះបើអ្នកចង់បានភស្តុតាងនៃព្រះវិញ្ញាណបរិសុទ្ធ វាមាននៅទីនេះ។ ពេលព្រលឹងរបស់អ្នកនឹងនៅជាប់ជាមួយនឹងព្រះបន្ទូលរបស់ព្រះ ក្នុងគ្រប់ការគោរព វាបង្ហាញថាអ្នកបានទាញយកជីវិតរបស់អ្នកតាមរយៈតម្រងមនុស្សចេះគិត តម្រងរបស់ព្រះ។

123 សូមកត់សម្គាល់ តើនោះជាតម្រងរបស់ព្រះឬ? គាត់បាននិយាយថា “យើងត្រូវបានលាងដោយទឹកនៃព្រះបន្ទូល។”

ហើយនៅពេលដែលព្រះប្រទានអំណាចនិងអេវ៉ានូវចម្រោះ នៅអេដេន ទ្រង់មានបន្ទូលថា “តើអ្នកមិនបានទាញទាំងអស់នេះ ចូលមកទីនោះទេឬ?” ប៉ុន្តែសាតាំងបានទំលុសប្រហោងនៅក្នុងវា បាននិយាយថា “អូ វាតែបន្តិចទេ វាមិនឈឺទេ។” មួយដំណាក់ក្នុង តាមរយៈ វាត្រូវបានគេយកទៅដាក់ការស្លាប់ចូលទៅក្នុងពូជមនុស្ស។

124 ហ្នឹងហើយ វាគ្រាន់តែស្រូបយកជាតិនីកូទីន ហើយក៏ចោលទៅ

125 គ្មានអ្វីដែលនៅសល់ក្រៅពីព្រះវិញ្ញាណបរិសុទ្ធ។

126 ហើយបន្ទាប់មកនោះបង្ហាញថានៅក្នុងអ្នកគឺជាគ្រាប់ពូជតម្រូវទុកជាមុននៅក្នុងខ្លួនអ្នក ដែលធ្វើអោយអ្នកស្រេកឃ្លានរកព្រះ។ “ទាំងអស់ដែលព្រះរំបិតាបានប្រទានមកខ្ញុំ ព្រះអង្គបានប្រទានខ្ញុំអោយលោះ ពួកគេបានស្លាប់ជាមួយខ្ញុំនៅកាល់រ៉ាវី ពួកគេបានលើកឡើងជាមួយខ្ញុំនៅក្នុងការរស់ឡើងវិញ អ្វីៗទាំងអស់ដែលព្រះអង្គប្រទានមកខ្ញុំ នឹងមករកខ្ញុំ។ ពួកគេនឹងដាក់នៅក្នុងរាងកាយ កន្លែងជើង ដៃ ច្រមុះ មាត់ និងអ្វីៗផ្សេងទៀត ពួកគេនឹងត្រូវដាក់នៅទីនោះ។ ហើយពួកគេនឹងមករកខ្ញុំនៅក្នុងរដូវកាលរបស់ពួកគេ។” អូ ខ្ញុំអើយ!

127 មានការត្រងដ៏ពិតប្រាកដនៃអំពើបាបទាំងអស់នៃលោកីយ និងសេចក្តីស្រឡាញ់នៃលោកីយនេះបានស្លាប់ ហើយព្រលឹងនេះកំពុងទាញទៅរឿងតែមួយ។ នៅទីនេះ កុំអី...កុំភ្លេច! កុំភ្លេចវា។ អ្នកទាំងអស់គ្នាដែលស្តាប់តាមទូរស័ព្ទទីនោះ ទីនោះកំណត់វាចុះនៅក្នុងគំនិតរបស់អ្នក។ នៅពេលមនុស្សចេះគិតចាប់ផ្តើម គិតថាអ្នកណាដែលគាត់នឹងឈរលើ និងអ្វីដែលជាព្រះបន្ទូលរបស់ព្រះ នៅពេលដែលគាត់ចាប់ផ្តើមគិត បន្ទាប់មកនៅពេលដែលគាត់ទាញតាមរយៈនោះ គ្មានអ្វីដែលអាចទៅដល់វាបានទេប៉ុន្តែគឺជាព្រះវិញ្ញាណបរិសុទ្ធ។

តើវាគឺជាអ្វី? វាជាមេធាវីត ពូជព្រះបន្ទូលពីដើមដំបូង ថាអ្នកគឺនៅក្នុងព្រះតាំងពីដំបូង ដោយឈរនៅទីនេះទាញគ្រាប់ពូជនៃជីវិត។ គ្រាប់ពូជគឺស្ថិតនៅក្នុងចិត្តរបស់អ្នក ដោយការយកចិត្តទុកដាក់ជាមុន។ ហាលេលូយ៉ា! គ្រាប់ពូជមានរួចហើយនៅទីនោះ ដោយការដឹងមុនរបស់ព្រះ ដែលបានតម្រូវទុកជាមុន។ ហើយនៅពេលវាទាញវាមិនអាចទាញអ្វីក្រៅពីព្រះបន្ទូលទេ។

ហើយបន្ទាប់មកវាជារសជាតិរបស់មនុស្សចេះគិត មនុស្សសុចរិត មនុស្សបរិសុទ្ធដែលមើលឃើញព្រះគម្ពីរ ថាព្រះយេស៊ូវគ្រីស្ទគឺដូចគ្នាកាលពីម្សិលមិញថ្ងៃនេះ និងជារៀងរហូត។ តើមានអ្វីកើតឡើងនៅក្នុងកន្លែងនោះ? ព្រះបន្ទូល នោះគឺនៅក្នុងចិត្ត។ “ខ្ញុំបានលាក់ព្រះបន្ទូលរបស់ទ្រង់នៅក្នុងចិត្តខ្ញុំ យ៉ាងនោះខ្ញុំនឹងមិនធ្វើបាបនឹងទ្រង់ឡើយ។”

តើវាជាអ្វី នៅពេលវាគូរតាមរយៈព្រះបន្ទូល? មានតែមួយទេដែលនឹងឆ្លងកាត់ព្រះបន្ទូល នោះគឺជាព្រះវិញ្ញាណបរិសុទ្ធ។ នោះគឺជារឿងតែមួយគត់ដែលអាចឆ្លងតាមព្រះបន្ទូល គឺជាព្រះវិញ្ញាណបរិសុទ្ធ។ ហើយតម្រងមនុស្សចេះគិតផ្តល់ឱ្យមនុស្សបរិសុទ្ធនូវរសជាតិមួយ។

128 បន្ទាប់មក គាត់បានភ្ញាក់អ្វីដែលនៅស្ថានសួគ៌។ គាត់បានទទួលព្រះបន្ទូលរបស់ព្រះនៅក្នុងចិត្តរបស់គាត់។ គាត់បានឃើញវាបង្ហាញនៅចំពោះមុខគាត់ ហើយព្រលឹងគាត់ទាំងមូលរុំចូលទៅក្នុងវា ហើយលោកីយនិងអ្វីៗទាំងអស់បានស្លាប់នៅជុំវិញគាត់។

129 តម្រងការគិតរបស់មនុស្ស នៃអ្នកជឿស៊ីប ហើយខ្ញុំកំពុងគិតអំពីការបោះអ្នកជឿស៊ីបឥឡូវនេះ។ នៅពេលដែលតម្រងការគិតរបស់មនុស្សបានផ្តល់នូវរសជាតិជាមនុស្សបរិសុទ្ធ មើល វាបំពេញរសជាតិរបស់គាត់។ គាត់ឃើញថា

ព្រះយេស៊ូវគ្រីស្ទគឺដូចគ្នាកាលពីម្សិលមិញ ថ្ងៃនេះ និងជារៀងរហូត។ នៅទីនោះ។ ជួបទ្រង់នៅមុខយើងធ្វើដូចគ្នានូវអ្វីដែលទ្រង់បានធ្វើ វាបំពេញនូវសេចក្តីរស់ជាតិរបស់ មនុស្សបរិសុទ្ធនិងការគិតរបស់គាត់។

130 គាត់ដឹងថាគាត់បានឆ្លងផុតពីសេចក្តីស្លាប់ទៅកាន់ជីវិតហើយ។ ហើយគាត់ ស្រឡាញ់ ហើយ—ហើយ—ហើយវាស្រឡាញ់សម្រាប់លោកិយ...ដែលត្រូវបាន បញ្ជាក់ ហើយចង់បានព្រះបន្ទូលដែលត្រូវបញ្ជាក់និងបើកសម្តែង។ នៅក្នុងសម័យ នីមួយៗគាត់រង់ចាំវា ដ្បិតគាត់ជាមនុស្សបរិសុទ្ធហើយគាត់មានបំណងចង់ឃើញ ព្រះ។ អ្នកផ្សេងទៀតគ្រាន់តែចង់ចូលរួមព្រះវិហារ។ បុរសនេះចង់ឃើញព្រះ។ គាត់ មិនបានឃើញទ្រង់ជាក្រុមនៃគោលលទ្ធិទេ។ គាត់មិនបានឃើញទ្រង់នៅក្នុងបំពង់ ជំសរីរាង្គ ឬព្រះវិហារបរិសុទ្ធ និងឈើឆ្កាងខ្ពស់ ឬអ្នកប្រាជ្ញបង្អឹកហើយជាមួយនឹង កអាវបត់ជុំវិញរបស់ពួកគេ គាត់មិនបានឃើញទ្រង់នៅក្នុងទេវវិទ្យានិងខាងវិទូ។ គាត់បានឃើញទ្រង់នៅក្នុងការបើកសម្តែងពីព្រះបន្ទូលរបស់ទ្រង់។

ខ្ញុំបានឃើញទ្រង់នៅក្នុងភ្លើងរបស់វា។
ភ្នែកខ្ញុំបានឃើញសិរីរុងរឿងនៃការយាងមករបស់
ព្រះអម្ចាស់
ទ្រង់កំពុងដើរចេញពីចង់ចាស់ ជាកន្លែងគាបសង្កត់
ទ្រង់បានដោះចេញនូវបន្ទុកដ៏ធ្ងន់ដោយព្រះបន្ទូលរហ័ស
របស់ទ្រង់
សេចក្តីពិតរបស់ទ្រង់នៅតែបន្តដើរទៅមុខទៀត។ (វានឹង
ដល់ទីបញ្ចប់។ មែនហើយ បាទ។)

131 យល់អ្វីខ្លះនិយាយទេ? តម្រងមនុស្ស...ឬតម្រងការគិតរបស់មនុស្ស មនុស្ស ដែលចង់ឈរក្នុងវត្តមាននៃព្រះ។ អ្វីដែលជាតម្រងរបស់ព្រះ? ព្រះបន្ទូលរបស់ ទ្រង់។ “ថ្ងៃណាដែលអ្នកបរិភោគ នៅថ្ងៃនោះអ្នកនឹងត្រូវស្លាប់។” កុំខ្វល់ពីអ្វី ដែលកំពុងកើតឡើងនៅទីនេះ។ កុំយកវាទៅបានហើយ។ “លាងដោយទឹកនៃ ព្រះបន្ទូល” តម្រងរបស់មនុស្សចេះគិត។ មិនមែនជានិកាយទេ មិនមែនជាលទ្ធិ សាសនា មិនមែនជាក្រុមជំនុំទេ មិនមែនជាព្រះវិហារទេ ប៉ុន្តែតម្រងការគិតរបស់ មនុស្ស សំរាប់អ្នកនឹងត្រូវបានវិនិច្ឆ័យដោយព្រះបន្ទូល។ មនុស្សចេះគិតម្នាក់នឹង

គិត ពីការនោះ។ មនុស្សល្ងើល្ងើ ឬរសជាតិនៃលោកិយ នឹងគ្រាន់តែយកអ្វីទាំងអស់ ជំនួស។ ហេតុអ្វីត្រូវជំនួសនៅពេលមានរបស់មួយពិតប្រាកដ?

132 សូមគិត គ្រាន់តែគិតពីវាមួយនាទី។ ស្រ្តីម្នាក់និយាយភាសាដទៃ ជាមួយសក់ ហាយឡាយនិងលាបបបូរមាត់ ហើយបន្ទាប់មកព្រះវិហារនៅតែរក្សាវា ដែលនោះ គឺជាភស្តុតាងនៃព្រះវិញ្ញាណបរិសុទ្ធ។

133 ឬក៏គ្រូអធិប្បាយពីថ្នាក់សិក្ខាសាលាឬសាលាព្រះគម្ពីរខ្លះៗ ដោយប្រើ ពិធីបុណ្យជ្រមុជទឹក ព្រះត្រីឯក ឬសម្របជាមួយនឹងព្រះបន្ទូល ជាគោលជំនឿ មួយចំនួនឬនិកាយខ្លះ។ តើនោះជាតម្រងការគិតរបស់មនុស្ស? មិនមែនជាវិធី ដែលខ្ញុំបានឃើញទេ បងប្អូនអើយ។ វាគឺជាមនុស្សល្ងើល្ងើទាញទៅបែបនោះ។ ហ្នឹងហើយ។ អ្នកអាចស្រមៃថា? ជំនួសឱ្យការប្រើព្រះបន្ទូលរបស់ព្រះជាតម្រង សម្រាប់ព្រលឹងរបស់គាត់ អនុញ្ញាតឱ្យគំនរសាសនានិងនិកាយចាស់នៅពីលើ គាត់ដូចនោះ ជំនួសឱ្យការទទួលយកព្រះបន្ទូលរបស់ព្រះសម្រាប់តម្រងមួយ។ ហើយបន្ទាប់មកគាត់ក៏កខ្វក់និងអនុញ្ញាតឱ្យពួកគេនាំគាត់ចូលទៅក្នុងគោលលទ្ធិ របស់មនុស្ស ធ្វើអ្វីៗ “ស្ទើរតែបញ្ឆោតដល់ពួកវីសតាំង” ហើយមិនយកចិត្តទុកដាក់ លើព្រះបន្ទូល។

នៅពេលដែលគាត់អាចទាញព្រលឹងរបស់គាត់ បើមានអ្វីនៅទីនោះទាញ បាន។ ប៉ុន្តែបើគ្រាប់ពូជតំរូវទុកជាមុននោះ... កុំខកខានរឿងនេះ។ ប្រសិនបើ គ្រាប់ពូជតំរូវទុកជាមុនគឺគ្មាននៅទីនោះទេ វានឹងមិនទាញឆ្លងកាត់ទីនោះទេ ដោយសារតែវានឹងទាញសម្រាប់បំណងប្រាថ្នារបស់ខ្លួន។

134 បើមនុស្សជក់បារីចង់បានរសជាតិរបស់មនុស្សជក់បារី ហើយបើគាត់មាន កាន់ឈើ...ខ្ញុំនិយាយថា “រៀមម្រាមដៃរបស់អ្នក” ហើយគាត់ឈរនៅទីនោះរៀម ម្រាមដៃរបស់គាត់។ ប្រងប្រុសប្រាណហាំប៊ីតលើម្រាមដៃរបស់គាត់ដើម្បីបង្ហាញ —អធិ។]

135 ហេតុអ្វី គាត់នឹងនិយាយថា “ល្អមើលហើយ” ហេតុអ្វី? រសជាតិរបស់គាត់គឺ សម្រាប់ជាតិនីកូទីន។ ដូច្នោះ គាត់មិនមែនជាមនុស្សចេះគិតទេ។ ឃើញទេ? ប៉ុន្តែ អ្នកនិយាយថា “អត់ទេ ខ្ញុំនឹងមិនទៅភ្នាក់ អ្វីទាំងអស់ទេ។ ខ្ញុំចង់ភ្នាក់រសជាតិ...ខ្ញុំចង់ ភ្នាក់រសជាតិថ្នាំជក់។ ខ្ញុំអត់ ភ្នាក់រសជាតិហ្នឹងទេ។”

136 ឱ្យមូលដេរក្រណាត់១ទៅគាត់ទៅ ហើយឱ្យគាត់ជញ្ជក់លើវា។ ឃើញទេ? ប្រាកដណាស់ ទុកឱ្យគាត់បៀមវាទៅ។ គាត់និយាយថា “ខ្ញុំមិនភ្នាក់អ្វីទាំងអស់” តើ អ្នកបឺតវាសម្រាប់អ្វី អញ្ចឹង? អ្នកមានបំណងចង់ភ្នាក់ជាតិនិកូទីន។

ហើយនៅពេលដែលអ្នកកំពុងជញ្ជក់លើគោលលទ្ធិព្រះវិហារ ហើយអ្នកជា ស្រ្តី នៅតែពាក់សក់ហាយឡាយ លាបមុខ និងស្លៀកពាក់ស៊ិចស៊ី។ ហើយអ្នកជា បុរសមើលទៅពួកគេ និងរបស់ផ្សេងទៀតទាំងអស់នេះ ហើយយកវាតាមជាមួយ អ្នក។ តើវាជាអ្វី? តើមានអ្វីនៅទីនោះ? លោកិយនៅតែស្ថិតនៅទីនោះ ហើយ អ្នកទទួលបានរសជាតិ។ អ្នកកំពុងទាញវាដើម្បីភ្នាក់រសជាតិ។

137 “ខ្ញុំទៅព្រះវិហារនេះ។ ពួកគេមិនដែលដាក់ឈ្មោះវត្ថុនោះទេ។ ពួកគេមិន និយាយអ្វីសោះពីរឿងនេះ។ គ្មានរបស់ទាំងនេះទេ គ្មានអ្វីទាំងអស់ហ្នឹងបាននាំ ឡើងមកឡើយ។ គ្រូគង្វាលរបស់យើងគឺគំនិតធំទូលាយជាងនេះទៅទៀត។ យើង មិននិយាយអ្វីៗដូចនោះទេ។” តើវាគឺជាអ្វី? អ្នកនឹងទទួលបានរសជាតិនៃលោកិយ ដែលអ្នកកំពុងជញ្ជក់សម្រាប់វា។ ត្រូវហើយ!

138 ប៉ុន្តែស្រ្តីចេះគិតម្នាក់នឹងមិនទទួលយកប្រភេទនៃរឿងនោះទេ។ នាងដឹងថា នាងត្រូវតែបរិសុទ្ធ។ ហើយរឿងតែមួយគត់ដែលអ្នកអាចទាញទៅព្រះបន្ទូលពា បានគឺជាព្រះវិញ្ញាណ ជាព្រះចេស្តាដ៏ខ្លាំងក្លាដើម្បីបង្កើតព្រះបន្ទូលដោយខ្លួនឯង ដែលនៅក្នុងអ្នក រស់នៅដើម្បីបង្ហាញពីព្រះយេស៊ូវគ្រីស្ទនៅសម័យកាលដែលអ្នក កំពុងរស់នៅ។ ហាលេលូយ៉ា! បងប្រុស បើនោះមិនមែនជាការពិត ខ្ញុំមិនដឹងថាតើ សេចក្តីពិតនោះគឺអ្វីទេ។ ខ្ញុំនឹងឆ្លុតបើនោះមិនមែនជាការពិត។

139 គឺជាព្រះបន្ទូលខ្លួនឯងនៅក្នុងចិត្តអ្នក ដែលបានតម្រូវទុកជាមុននៅទីនោះ បាន ទាញចេញ។ ហើយវាសាយភាយចេញពីលោកិយនោះ។ វាមិនចង់បានទេ។ ប៉ុន្តែនៅពេលវាទទួលបាននៅទីនេះនៅក្នុងព្រះបន្ទូល វាចាប់ផ្តើមទាញ។ ហើយ នៅពេលដែលវាគូរតាមរយៈព្រះបន្ទូល វាមិនអាចមានអ្វីក្រៅពីព្រះវិញ្ញាណបរិសុទ្ធ ដើម្បីពន្លាព្រះបន្ទូលនោះទេ។

140 បន្ទាប់មកការគិត តម្រងអ្នកជឿស្របគឺជាព្រះបន្ទូល ហើយវាបំពេញរសជាតិ បរិសុទ្ធនោះគឺនៅក្នុងចិត្តរបស់គាត់។ តម្រងការគិតរបស់មនុស្ស បុរសដ៏វិសុទ្ធក្នក់ សរសជាតិ។ អូ ខ្ញុំអើយ អ្វីដែលយើងកំពុងចូល!

141 ជំនួសឱ្យការប្រើតម្រងរបស់ព្រះសម្រាប់ព្រលឹងគាត់ គាត់បានអនុញ្ញាតឱ្យសាតាំងបោកបញ្ឆោតគាត់ដោយនិកាយឬគោលជំនឿខ្លះ ដូចជាក្រុមហ៊ុនថ្នាំជក់កំពុងបញ្ឆោតអ្នកដែលជក់បារី។ អ្នកគ្រាន់តែទទួលបានសមាជិកបន្ថែមទៀត គឺបានហើយ។

អូ ខ្ញុំសូមបិទពីរបីនាទីដោយនិយាយបែបនេះ។

142 ពួកខ្វាក់ឡេឌីសេ! តើយើងអាចខ្វាក់យ៉ាងដូចម្តេចទៅ! ពួកខ្វាក់ឡេឌីសេដែលនាំមុខមនុស្សខ្វាក់នៃសម័យនេះ ស្ថិតនៅក្រោមការធ្វើពុត នៅក្រោមគោលលទ្ធិមិនពិត នៅក្រោម លទ្ធិក្លែងក្លាយ នៅក្នុងនិកាយដែលខុស នៅក្រោមសៀវភៅគោលលទ្ធិខុស។ អូ ពួកខ្វាក់ឡេឌីសេ ដឹកនាំមនុស្សខ្វាក់ អ្នកទាំងអស់គ្នាកំពុងដឹកនាំឲ្យធ្លាក់រណ្តៅ!

143 ផ្លាស់ប្តូរតម្រងរបស់អ្នកយប់នេះ អ្នកអធិប្បាយ។ កុំទាញចូលជាតិនីកូទីននិកាយចូលទៅក្នុងប្រព័ន្ធរបស់អ្នក នៃជំនឿសាសនានិងគោលជំនឿ ដែលព្រះយេស៊ូវមានបន្ទូលថា “អ្នកណាដែលបន្ថែមមួយពាក្យទៅវាឬយកមួយពាក្យចេញពីវា។” នៅពេលអ្នកប្រាប់ក្រុមជំនុំរបស់អ្នកថាវាជាការត្រឹមត្រូវសម្រាប់ពួកគេ ជាស្រ្តីត្រូវធ្វើបែបនោះហើយបុរសទាំងនោះត្រូវធ្វើបែបនោះ ហើយរឿងទាំងអស់នេះ និងផ្សេងទៀត ដរាបណាពួកគេនៅតែស្មោះត្រង់នឹងរឿងនេះ ហើយធ្វើបែបនេះ វានិងរក្សាជំនឿនិងវត្ថុទាំងនេះ តើអ្នកមិនខ្មាស់នឹងខ្លួនអ្នកទេឬ?

“ពួកខ្វាក់ធារីស៊ី។” ព្រះយេស៊ូវនិយាយ។

144 ហើយដូចដែលព្រះយេស៊ូវបានស្រែកថា “ពួកខ្វាក់ធារីស៊ី” ដែលជាព្រះវិញ្ញាណបរិសុទ្ធនៅក្នុងខ្លួនខ្ញុំផ្ទាល់ ចិត្តនៅរាត្រីនេះស្រែក “ពួកខ្វាក់ឡេឌីសេ! តើព្រះជាម្ចាស់នឹងប្រទានការរីកចម្រើនដល់អ្នកយ៉ាងដូចម្តេច! តែឥឡូវពេលកំណត់របស់អ្នកបានមកដល់ហើយ។ វាយឺតពេលហើយ។ តើអ្នកសើចនិងចំអកដល់មនុស្សដែលព្រះបានបញ្ជូនមកឱ្យអ្នកយ៉ាងម៉េច! តែឥឡូវពេលវេលារបស់អ្នកបានមកដល់។ អូ សហរដ្ឋអាមេរិក សហរដ្ឋអាមេរិក តើព្រះនឹងលាក់អ្នកក្រោមស្លាបយ៉ាងណា—ដូចមេមានគ្របកូនវានឹងស្លាប តែអ្នកអាចទេ។” ឥឡូវសំឡេងនេះធ្វើដំណើរពីឆ្នេរមួយទៅឆ្នេរមួយ ពីខាងជើងទៅខាងត្បូង និងខាងកើតទៅខាងលិច។ តើព្រះជាម្ចាស់នឹងលាក់អ្នករាល់គ្នាយ៉ាងម៉េចទៅ! ឥឡូវនេះពេលវេលារបស់អ្នកបានមកដល់ហើយ។

145 ប្រជាជាតិកំពុងបែកបាក់។ លោកិយកំពុងបែកបាក់គ្នា។ មួយ-ពាន់-ប្រាំ រយកំណត់ពីវា ដែលមានទទឹងបី-បួន-រយម៉ាយល៍ នឹងលិច មួយរយ... ប្រហែលជាសែសិបម៉ាយល៍ចុះចូលទៅក្នុងកំហុសដ៏ធំដែលចេញឆ្ងាយ ថ្ងៃណាមួយ ហើយរលកនឹងបាញ់មកលើរដ្ឋ នៃរដ្ឋ កេនតាក់ស៊ី។ ហើយនៅពេល វាកើតឡើង វានឹងធ្វើឱ្យលោកិយមានការភ្ញាក់ផ្អើលយ៉ាងខ្លាំង អ្វីៗទាំងអស់នៅ ពីលើវានឹងរញ្ជួយ។

146 អូ លាក់ខ្ញុំនៅក្នុងថ្ងៃនៃសម័យកាល! ព្រះអើយ សូមឱ្យខ្ញុំ អនុញ្ញាតឱ្យខ្ញុំ។ ដកដង្ហើមលើខ្ញុំ ព្រះអម្ចាស់។ វិញ្ញាណនៃព្រះដ៏មានព្រះជន្មរស់ សូមដកដង្ហើម លើខ្ញុំ។ សូមឱ្យខ្ញុំយកតម្រងរបស់ព្រះហើយរស់នៅក្រោមនោះ ព្រះអម្ចាស់អើយ។ សូមឱ្យខ្ញុំដកដង្ហើមខ្យល់បរិសុទ្ធនៃ ព្រះវិញ្ញាណបរិសុទ្ធបានប្រាប់ចូលក្នុងស្លូត របស់ខ្ញុំ នៅក្នុងព្រលឹងរបស់ខ្ញុំរាល់ថ្ងៃ យ៉ាងនោះខ្ញុំនឹងមិនធ្វើបាបប្រឆាំងនឹងទ្រង់ ឡើយ ឱព្រះអម្ចាស់អើយ។ ដកដង្ហើមមកលើខ្ញុំ ព្រះវិញ្ញាណបរិសុទ្ធ ដកដង្ហើមលើ ខ្ញុំ! ខ្ញុំ...

147 សូមឱ្យខ្ញុំដាំព្រះបន្ទូលរបស់ព្រះនៅក្នុងចិត្តខ្ញុំ ហើយមានគោលបំណងនៅ ទីនោះខ្ញុំនឹងមិនងាកទៅដៃខាងស្តាំឬខាងឆ្វេងទេនឹងនៅឱ្យឆ្ងាយពីវា ប៉ុន្តែខ្ញុំ នឹងរស់នៅលើសេចក្តីពិតចំពោះវារាល់ថ្ងៃនៃជីវិតរបស់ខ្ញុំ។ ឱព្រះវរបិតាអើយ! ព្រះវិញ្ញាណបរិសុទ្ធនៃជីវិតនៃខ្ញុំ ដើម្បីពញាក់ព្រះបន្ទូលទាំងនោះមកខ្ញុំ ដែលខ្ញុំអាច បង្ហាញអំពីព្រះយេស៊ូវគ្រីស្ទចំពោះអ្នកដែលជួបខ្ញុំ ដើម្បីមើលអ្វីដែលកើតឡើង។ នេះជាការអធិស្ឋានរបស់ខ្ញុំ។

148 អូ ខ្ញុំអើយ! សូមកត់សម្គាល់ពីរបៀបដែលពួកគេធ្វើសព្វថ្ងៃនេះនៅក្នុង ព្រះវិហារទាំងនោះ។ ការចាប់មនុសសតាមរយៈតម្រងនិកាយទាំងនោះ ចូល ទៅក្នុងផ្នែកខាងសាសនា ក្រុមប្រឹក្សា ហេតុអ្វី? ហេតុអ្វី? ដ្បិតវាផ្តល់ឱ្យពួកគេនូវ បំណងប្រាថ្នានៃចិត្តរបស់ពួកគេ ជាអង្គការ។ ពួកគេមានរសជាតិសម្រាប់អង្គការ។ ពួកគេនឹងធ្វើវា។

149 រាល់ពេលដែលព្រះបានបញ្ជូនពួកគេឱ្យផុសផុល ហើយ ពួកគេ តើពួកគេបាន ធ្វើអ្វី? ពួកគេរៀបចំវា។ តើវាត្រូវទេ? ដូច្នេះពួកគេមានតម្រងប្រភេទរបស់ពួកគេ ពីព្រោះពួកគេមានរសជាតិឆ្ងាញ់។ ហើយឥឡូវនេះព្រះជាម្ចាស់នឹងផ្តល់ឱ្យពួកគេ នូវបំណងប្រាថ្នារបស់ពួកគេ រសជាតិរបស់ពួកគេ។ ទ្រង់នឹងផ្តល់ឱ្យពួកគេ... ពួកគេ

កំពុងជំរុញចូលទៅក្នុងក្រុមប្រឹក្សាខាងសាសនា ហើយបន្ទាប់មកពួកគេទទួលបានការភ្ញាក់នៃអង្គការពួកគេ។ ពួកគេបានទទួលវា។

150 អូ ក្រុមជំនុំឡៅឌីសេ កុំចាញ់បោកនៅក្នុងសម័យនេះ ដោយការបោកប្រាស់របស់ពួកគេឡើយ។ អូ! ពោនទីកុស្ត អ្នកដែលបានចូលទៅកាន់ឡៅឌីសេ ហើយអ្នកដែលជាផ្នែកមួយនៃឡៅឌីសេ ក្រុមជំនុំបានស្លាប់ហើយ។ តាមរយៈមេតូឌីសបាទីស្ត និង ព្រេសប៊ីធ្វើរៀន គ្រាន់តែជាកូនពិធីសាសនាប៉ុណ្ណោះ។ ប៉ុន្តែអ្នកគឺជាពួកពោនទីកុស្តដែលអាច នៅតែម្តងក្នុងខណៈពេលដែលនិយាយថា “អាម៉ែន” ដែលអាចលេងភ្លេងបានច្រើនលើវេទិកា និងមានស្ត្រីសក់ហាយឡាយស្ត្រីរាំនៅគ្រប់ទីកន្លែង ហើយនៅតែជឿលើការព្យាបាលដ៏ទេវភាព តើព្រះបានទទួលអ្នកប៉ុន្មានដងហើយ ប៉ុន្តែអ្នកបានយកតម្រងមួយផ្សេងទៀត ដែលជាតម្រងនិកាយ។ តើព្រះបានទទួលអ្នកប៉ុន្មានដងហើយ!

151 តើវាបញ្ឆោតយ៉ាងណាទៅ! ម៉ាថាយ ២៤:២៤ ព្រះយេស៊ូវមានបន្ទូលថា “វានឹងបញ្ឆោតដល់ពួកផឹសតាំងបើសិនជាអាច។” តើអ្នកខិតជិតទៅដូចអ្នកប៉ុនណា ដោយបន្ទូលទុកនូវរបស់តូចមួយឬពីរដែលនឹងមិនទទួលទេ ពីព្រោះអ្នកបានរៀបចំហើយមិនអាចទទួលបាន។ នោះហើយទាំងអស់វាត្រូវការ។ គ្រាន់តែអាចយករឿងទាំងមូលផងដែរ “ដើម្បីឱ្យមានការអាក់អន់ចិត្តតិចបំផុត គឺមានទោសសម្រាប់អ្នកទាំងអស់គ្នា។” អូ!

152 ពោនទីកុស្ត ពោនទីកុស្ត ឆ្លងគំនិតរបស់អ្នកតាមរយៈតម្រងរបស់ព្រះមិនមែនក្តីសុបិន្តនិកាយរបស់អ្នកទេ ហើយអ្នកនឹងចេញមកជាមួយរសជាតិបុរសដ៏បរិសុទ្ធបុណ្យជ្រមុជនៃព្រះវិញ្ញាណបរិសុទ្ធ។

153 តើអ្នកអាចស្រមៃឃើញបុរសម្នាក់ដែលឱ្យប្រពន្ធរបស់គាត់កាត់សក់ខ្លីស្លៀកខោខ្លី ឬស្លៀកសម្លៀកបំពាក់ស្តើង ហើយនិយាយថាគាត់ចូលមកតាមរយៈតម្រងរបស់បុរសចេះគិត? តើអ្នកអាចស្រមៃថាបុរសម្នាក់កំពុងធ្វើរឿងបែបនេះទេ?

154 តើអ្នកអាចស្រមៃពីគ្រូគង្វាលឈរនៅលើតុអធិប្បាយបានទេ ពីព្រោះគាត់បានទទួលបង់ថ្លៃយ៉ាងល្អដោយក្រុមជំនុំមួយដែលដាក់គាត់នៅខាងក្រោយ ហើយហៅគាត់ថា “បណ្ឌិត បងប្រុស បូជាចារ្យ” ហើយនាំគាត់ចេញទៅចូលរួមពិធីដល់លៀងគ្រប់ប្រភេទជាកន្លែងដែលពួកគេលាយទឹកដុត និងអ្វីៗផ្សេងទៀត

នៅលើឆ្នេរខ្សាច់។ អ្នកអាចស្រមៃថាម្នាក់នោះអះអាងថាគាត់មកតាមរយៈតម្រង
ការគិតរបស់មនុស្ស?

155 ហើយស្ត្រីខ្លះនៅលើវេទិការ ជាមួយនឹងរូបរបស់ពួកគេនៅលើជង្គង់របស់
ពួកគេ ហើយស្លៀកយ៉ាងតឹងរឹបហើយបង្ហាញគ្រប់ទម្រង់ គ្រប់ចលនាពួកគេដើរ
និងសម្លៀកបំពាក់ខាងក្នុងបញ្ចេញតាមរូបរបស់ពួកគេ។ ដូចជាអាក្រក់ដូចជា
ស្លៀកខោខ្លី ប៊ីគីនី ឬអ្វីផ្សេងទៀត។ អ្នកពេនទីកុស្ត ខ្វាក់ អ្នកអធិប្បាយឡៅឌី
សេ តើព្រះនឹងអនុញ្ញាតសម្រាប់អ្នកយូប៉ូណាទៀត ខ្ញុំមិនដឹងទេ។ ចូរ...សូមព្រះទ្រង់
មានព្រះហឫទ័យមេត្តាករុណាចំពោះភ្នែកខ្វាក់របស់អ្នក។ ទ្រង់ដាក់ថ្នាំភ្នែកអ្នកនៅ
យប់នេះ ដើម្បីបើកភ្នែករបស់អ្នក ដែលអ្នកអាចមើលឃើញ។

156 ដូចដែលខ្ញុំបាននិយាយនៅព្រឹកនេះ យើងស្ថិតនៅក្នុងគ្រាមើលឃើញ
កំពូល។ មិនមានមហាវិទ្យាល័យបន្ថែមទៀតនៅខាងលើ ដែលអ្នកអាចផ្លាស់ទី
ទៅខាងក្រៅ ដើម្បីស្គាល់។ អ្នក ពីច្រមុះរបស់អ្នក អ្នកអាចជុំភ្លិន ចេញពីបច្ចុប្បន្ន
របស់អ្នក អ្នកអាចនិយាយបាន ពីដែររបស់អ្នក អ្នកអាចមានអារម្មណ៍និងឈោង
ដល់ និងជើងរបស់អ្នកជាដើម។ ប៉ុន្តែអ្នកមិនអាចទៅឆ្ងាយជាងភ្នែករបស់អ្នកទេ។

157 ម៉ាឡាគី៤បានមកដល់ហើយ។ មើលឃើញ! “ហើយវានឹងជាពន្លឺនៅពេល
ល្ងាច។” អូ ដើរនៅក្នុងពន្លឺ!

យើងនឹងដើរក្នុងពន្លឺ ជាពន្លឺដ៏អស្ចារ្យ
នោះហើយជាកន្លែងដែលមានដំណាក់ទឹកសន្សើមនៃសេចក្តី
មេត្តា។
ចាំងបំភ្លឺជុំវិញខ្ញុំទាំងយប់ទាំងថ្ងៃ
ព្រះយេស៊ូវជាព្រះបន្ទូល ជាពន្លឺនៃលោកិយ។

158 មែនហើយ លោក។ ឆ្លងកាត់វា អូ បងប្រុស ហើយអ្នកនឹងចេញមកជាមួយ
រសជាតិរបស់មនុស្សដ៏បរិសុទ្ធ ជាមួយនឹងព្រះវិញ្ញាណបរិសុទ្ធ។

159 អូ ស្ត្រីអើយ គ្រាន់តែរំលងការគិតបែបទំនើបរបស់អ្នកអំពីសម្លៀកបំពាក់។
រំលងការគិតបែបទំនើបរបស់អ្នក មុនពេលដែលអ្នកចេញទៅក្រៅទៅតាមផ្លូវមុខ
បុរស ស្ត្រីវ័យក្មេង ស្ត្រីចំណាស់ មុនពេលដែលអ្នកចេញទៅក្រៅទៅតាមផ្លូវជាមួយ
សម្លៀកបំពាក់របស់អ្នកតឹងរឹបណាស់ រុញចេញទៅខាងក្រោយនិងខាងមុខ។ ខ្ញុំ

មិនរិះគន់ទេ។ ខ្ញុំជាបងប្អូនរបស់អ្នក។ ខ្ញុំឈរនៅចំពោះមុខមនុស្សរស់និងមនុស្សស្លាប់ ហើយដឹងអ្វីដែលខ្ញុំកំពុងនិយាយ។ មុនពេលអ្នកចូល ហើយដឹងថាវាខុសកាយរបស់អ្នកគឺជាលំដាប់ដ៏ពិសិដ្ឋ ឬវិញ្ញ័យពិសិដ្ឋដែលព្រះបានប្រទានដល់អ្នក។ មុនពេលអ្នកចូលតាមផ្លូវ ស្លៀកពាក់បែបនោះ សូមរំលងគំនិតរបស់អ្នកតាមរយៈការគិតតម្រងស្រ្តី។ ហើយអនុញ្ញាតចងចាំថា “អ្នកណាមើល អ្នកហើយចង់លោកចង់បានអ្នក អ្នកបានប្រព្រឹត្តអំពើផិតក្បត់ជាមួយគាត់រួចហើយ។” ចាំណាបងស្រី។

160 ហើយ បងប្រុស មុនពេលអ្នកដាក់ក្បាលរបស់អ្នកដើម្បីមើលនាង ការក្រឡេកមើលជាលើកទីពីរ ហុចគំនិតរបស់អ្នកតាមរយៈតម្រងការគិតរបស់មនុស្ស។ អ្នកនឹងចេញមកជាមួយនឹងរសជាតិរបស់មនុស្សបរិសុទ្ធ ឃើញទេ ការធ្វើអ្វីដែលត្រឹមត្រូវ។

161 សូមកត់សម្គាល់ បើអ្នកហុចគំនិតរបស់អ្នកតាមរយៈតម្រងស្រ្តីចេះគិត អ្នកនឹងចេញមកជាមួយសម្លៀកបំពាក់ស្រ្តីដ៏បរិសុទ្ធ។ ត្រូវហើយ។ អ្នកនឹងចេញមកបងប្អូនប្រុស ដែលមើលទៅមានរូប រាងដ៏បរិសុទ្ធ។ ឥឡូវនេះ វាគ្រាន់តែជារឿងមួយ។

អ្វីគ្រប់យ៉ាងដែលអ្នកធ្វើ ត្រូវឆ្លងកាត់វាតាមរយៈតម្រងរបស់ព្រះ មើលថាតើវាត្រូវឬខុស។

162 អ្នកនឹងចេញមកជាមួយនឹងសម្លៀកបំពាក់ស្រ្តីដ៏បរិសុទ្ធ ដោយមានសក់វែងស្លៀកពាក់សមរម្យ ស្ងប់ស្ងាត់និងបន្ទាបខ្លួន មិនឡើងនិងវាយតប់ និងប្រយុទ្ធគ្នា និង ជាបន្តបន្ទាប់។ វិញ្ញាណស្ងប់ស្ងៀម និងសុភាពរាបសា ដែលជាទ្រព្យសម្បត្តិដ៏អស្ចារ្យពីព្រះ។ ព្រះគម្ពីរបានចែងយ៉ាងដូច្នោះ។

ឥឡូវនេះខ្ញុំចង់សួរអ្នកអ្វីមួយនៅលើទឹកដីនេះ។ យើងនឹងទៅបញ្ចប់នៅក្នុងពីរបីនាទីទៀត។

163 ឥឡូវនេះអនុញ្ញាតឱ្យយើងទាំងអស់គ្នា យប់នេះ ពិនិត្យមើលបំណងប្រាថ្នារបស់យើង ហើយបន្ទាប់មកអ្នកអាចមើលឃើញតើតម្រងប្រភេទណាដែលអ្នកកំពុងប្រោះ។ សូមពិនិត្យ យើងម្នាក់ៗ នៅទីនេះនិងនៅទូទាំងប្រទេស។ ពិនិត្យមើលបំណងប្រាថ្នារបស់អ្នក អ្វីដែលអ្នកចង់បាននៅក្នុងជីវិត។ ពិនិត្យមើលតើអ្នកកំពុងប្រយុទ្ធដើម្បីអ្វី។ ពិនិត្យតើអ្នកនៅទីនេះដើម្បីអ្វី។ ពិនិត្យតើអ្នកទៅ

ព្រះវិហារសម្រាប់អ្វី? អ្វីដែលធ្វើឱ្យអ្នក... វាល្អណាស់ដែលទៅព្រះវិហារ តែមិនត្រូវ
ទៅព្រះវិហារតែប៉ុណ្ណោះ។ នោះមិនមែនជួយសង្គ្រោះអ្នកទេ? ឃើញទេ? គ្រាន់តែ
ពិនិត្យមើលតែប៉ុន្មាននាទី ហើយនិយាយថា “គឺជាគោល បំណងរបស់ខ្ញុំ... តើ—ខ្ញុំ
កំពុងទាញយកតម្រង ប្រភេទណា?”

ហើយបើអ្នកមិនអាចទ្រាំទ្រនឹងព្រះបន្ទូលរបស់ព្រះបានទេ ហើយព្រលឹងអ្នក
នឹងមិនធ្វើដូច្នោះទេ បន្ទាប់មកមានអ្វីខុសហើយ។ ដ្បិតវាបង្ហាញរសជាតិរបស់
អ្នក ជីវិតនោះ... តើជីវិតប្រភេទណានៅក្នុងអ្នក? បើវាបរិសុទ្ធ ចេះពិចារណា មាន
កិត្តិយស វានឹងចេញមកតាមរបៀបនោះ។ បើវាមិនមែនទេ អ្នកនឹងទទួលបាន
រសជាតិផ្សេងទៀតនៅក្នុងខ្លួនអ្នក។ ពិតជាត្រឹមត្រូវហើយ។

ហើយបើរសជាតិគឺជាព្រះបន្ទូលរបស់ព្រះនិងឆន្ទៈរបស់ព្រះ បន្ទាប់មកអ្នក
ដឹងថាមានអ្វីនៅក្នុងខ្លួនអ្នក អ្វីដែលទាញរសជាតិ។ បង្ហាញថាអ្នកជាផ្នែកមួយនៃ
ព្រះបន្ទូល។ ព្រះបន្ទូលនោះគឺស្ថិតនៅក្នុងអ្នក ដែលទាញចេញពីព្រះបន្ទូល។

164 តើវាទាញយ៉ាងម៉េច? វាកំពុងទាញតាមរយៈព្រះបន្ទូល ពី ព្រោះ អ្នក ជាផ្នែក
មួយនៃរាងកាយរបស់ព្រះគ្រីស្ទនៅសម័យនេះ។ ហើយបើព្រះបន្ទូលនោះនៅក្នុង
អ្នក វា អាចច្រោះបានតែតាមរយៈព្រះបន្ទូល ព្រះវិញ្ញាណដែលពន្លឿនព្រះបន្ទូល
នោះគឺនៅក្នុងអ្នក។ បើព្រះបន្ទូលមិនអាចរស់បាន។ នោះជាហេតុផល “ទាំងអស់
ដែលព្រះវរបិតាបានប្រទានមកខ្ញុំនឹងមកឯខ្ញុំ។ ហើយបើខ្ញុំត្រូវបានលើកឡើង ខ្ញុំ
នឹងនាំមនុស្សទាំងអស់មកឯខ្ញុំ។” ឃើញទេ? ឃើញទេ “ព្រះវរបិតា” ជាផ្នែកនៃ
រូបកាយរបស់ព្រះគ្រីស្ទនៅក្នុងលោកិយ ដែលបានតម្កល់ទុកជាមុន បានដាក់នៅក្នុង
ចិត្ត។

165 មនុស្សណាដែលជាគ្រីស្ទានពិតប្រាកដ ដែលបានកើតជាថ្មីនៅថ្ងៃនេះ ដឹង
ចាប់តាំងពីគាត់ជាក្មេងតូច ឬក្មេងស្រីតូច ដែលមាន អ្វីមួយនៅក្នុងអ្នកដែល
ស្រែកឃ្លានរកព្រះ។ ហើយអ្នកបានព្យាយាមចូលរួមព្រះវិហារនិងអ្វីៗផ្សេងទៀត
វានឹងមិនដំណើរការទេ។ តើវាជាអ្វី? វាជាព្រះបន្ទូលនោះ។ អ្នកកំពុងប្រម៉ាញ់
តម្រងមួយ។ ហើយនៅថ្ងៃមួយវាបានផ្ទុះឡើងនៅចំពោះមុខអ្នក។ អ្នកបានឃើញ
ព្រះយេស៊ូវគ្រីស្ទ ដូចកាលពីម្សិលមិញ ថ្ងៃនេះ និងជារៀងរហូត។ នោះបំពេញចិត្ត
នឹងរសជាតិ។ ឃើញទេ?

ព្រោះ ជីវិតគឺនៅក្នុងអ្នក។ ច្រោះវា ឃើញទេ ជីវិតនៅក្នុងអ្នកកំពុងច្រោះ។ វា—កំពុងប្រាប់ពីអ្វីដែលអ្នកចង់បាននៅទីនេះ។ អ្នកកំពុងទាញ។ អ្នកមិនអាចទាញបានទេតាមរយៈនេះហើយនោះនិងផ្សេងទៀត។ អ្នកត្រូវតែរកតម្រងត្រឹមត្រូវនោះព្រោះអ្នកគឺជាមនុស្សចេះគិតមួយ។ ឃើញទេ?

166 បើអ្នកជាមនុស្សចេះគិត អ្នកត្រូវបានតម្រូវឱ្យជាមុនឬច្រោះ តាំង...ពីមុនកំណើតលោកិយ។

167 ហើយបើអ្នកដឹកនាំនិកាយព្រះពុទ្ធនេះ ខ្ញុំសង្ឃឹមថាគាត់នឹងទទួលយកតម្រងមនុស្សចេះគិតនេះ បើគាត់ជាអ្នកដឹកនាំនិកាយមួយ។ បន្ទាប់មកគាត់នឹងបោះចោលកញ្ចប់និកាយដែលប្រាកដជាត្រូវវិនាស ព្រោះវាជាពាក្យរបស់មនុស្សនិងទទួលយកពាក្យដែលជាតម្រងរបស់ព្រះដែលមិនចេះសាបសូន្យ ហើយក៏មិនស្តាប់ដែរ ហើយវានឹងសាកសមនឹងរសជាតិរបស់បុរសដ៏បរិសុទ្ធ។ ហើយដូចជាយ៉ាកុប នឹងលះបង់លោកិយនិងចំណង់នៃនិកាយឬ កិត្តិសាម ថាមាននៅក្នុងលោកិយ ដែលអ្នកអាចក្លាយជាប៊ីស្ស្យព គណៈប្រធាន ឬអ្នកអាចធ្វើជាប្រធានព្រុសប៊ីធើ ឬជាគ្រូគង្វាលនៃព្រះវិហារដ៏អស្ចារ្យមួយចំនួន។ អ្នកនឹងលះបង់អ្វីគ្រប់យ៉ាងដែលមាន។ មិនដូចអេសាវទេ ដែលក្លាយជាចំណែក នៃលោកិយ ប៉ុន្តែដូចយ៉ាកុប អ្នកនឹងអោយអ្វីៗទាំងអស់ដែលអ្នកមាន សិទ្ធិពីកំណើត តម្រងរបស់បុរសចេះគិតនេះ វានឹងផ្តល់ឱ្យអ្នកនូវរសជាតិរបស់មនុស្សបរិសុទ្ធ។ ហើយវានឹងបំពេញចិត្ត។ ហើយវានឹងត្រូវបានពេញចិត្ត ហើយនឹងធ្វើអោយបរិសុទ្ធជាមួយនឹងរសជាតិដ៏អស់កល្បជានិច្ចនៃភាពល្អបរិសុទ្ធរបស់ព្រះ។

168 សូមចាំថា សាតាំងបានដណ្តើមយករន្ធដំបូងតាមរយៈគំនិតរបស់អេវ៉ា ឬការគិតរបស់នាង ដើម្បីឱ្យរសជាតិនៃប្រាជ្ញានិងចំណេះដឹងរបស់វាឆ្លងកាត់។

169 ឥឡូវគិតពីនេះ។ ខ្ញុំកំពុងបញ្ចប់។ សាតាំងបានដណ្តើមរន្ធទីមួយបាន ព្រោះអ្វីនាងអាចទាញបានគឺព្រះបន្ទូល។ នោះគឺជាព្រះវិញ្ញាណតាមរយៈព្រះបន្ទូលរបស់ព្រះ ព្រោះនាងបាននិយាយ “ដរាបណាអ្នកដកដង្ហើមតាមរយៈតម្រងនេះ អ្នកនឹងមិនស្តាប់ឡើយ។ ប៉ុន្តែអ្នកដកដង្ហើមចេញនៅទីនេះ អ្នកនឹងត្រូវស្តាប់។” ឃើញទេ?

170 ហើយសាតាំងបាននិយាយថា “ប៉ុន្តែអ្នកមិនដឹងអ្វីទាំងអស់នៅទីនេះ។ ប៉ុន្តែអ្នកយករសជាតិកិច្ចនៅទីនេះហើយបន្ទាប់មកអ្នកនឹងដឹង។ អ្នកនឹងដូចជា

ព្រះ។ ឃើញទេ វាដឹងត្រូវនិងខុស។ អ្នកមិនដឹងទេ។ ហើយបើអ្នកគ្រាន់តែ ភ្នក់រសជាតិបន្តិចនេះ។” ហើយនាងបានអនុញ្ញាតឱ្យវាវាយចន្លោះមួយនៅក្នុងវា គ្រាន់តែចន្លោះតូចមួយប៉ុណ្ណោះ។

171 ឥឡូវអ្នកឃើញពីមូលហេតុដែលខ្ញុំនិយាយ... អ្នកនិយាយថា “ហេតុអ្វីបានជា អ្នកមិនបង្រៀនស្ត្រី និងរបៀប តើធ្វើដូចម្តេចដើម្បីទទួលអំណោយទាននិងរបស់ ផ្សេងទៀតដូច្នោះ?”

172 ខ្ញុំបាននិយាយថា “តើអ្នកអាចបង្រៀនពួកគេដោយពិជគណិតនៅពេលដែល ពួកគេមិនធ្លាប់បាន រៀនអេប៊ីស៊ីផង?”

ប្រហោងតូចមួយវានាំយកអ្វីទាំងអស់។ គាត់បានយកប្រាជ្ញារបស់លោកិយ ហើយ នៅពេលវាបានធ្វើ វាកំណត់ការស្លាប់ដល់គ្រួសារទាំងមូល ដោយចង់ភ្នក់ រសជាតិនៃប្រាជ្ញា។

173 ឥឡូវនេះមើលនៅតម្រង ហើយពិតណាស់វាបានបង្ហាញពីរសជាតិរបស់ នាង។ រសជាតិរបស់នាងគឺសម្រាប់លោកិយ នោះជាអ្វីដែលនាងមាន។ នោះ ហើយជាអ្វីដែលសព្វថ្ងៃនេះមាន។ ពួកគេស្រឡាញ់លោកីយ៍និងអ្វីៗក្នុងលោកីយ៍ នេះ ដោយទំរង់គោរពតាមព្រះ តែបដិសេធអំណាចនេះ។ ឃើញទេ សាតាំងនឹង អនុញ្ញាតឱ្យពួកគេនិយាយភាសាដទៃ វានឹងអោយពួកគេស្រែក វានឹងអនុញ្ញាត ឱ្យពួកគេមានកម្មវិធីព្យាបាលដ៏ទេវភាព វានឹងអនុញ្ញាតឱ្យពួកគេធ្វើរឿងទាំងអស់ នេះ។

174 វានិយាយថា “មនុស្សជាច្រើននឹងមករកខ្ញុំនៅថ្ងៃនោះ ហើយ ព្រះជាម្ចាស់ អើយ តើខ្ញុំមិនដេញអារក្សទេឬ តើខ្ញុំមិនបានធ្វើអ្វីជាច្រើនទេឬ? ធ្វើបែបនេះ” ទ្រង់នឹងនិយាយថា “អញមិនសូម្បីតែស្គាល់អ្នក អ្នកដែលធ្វើអំពើទុច្ចរិតអើយ។” នៅពេលដែលព្រះបន្ទូលបានដាក់នៅចំពោះមុខអ្នកហើយអ្នកនៅតែបៀមតម្រង ចាស់នៃលោកិយ ឃើញទេ បង្ហាញរសជាតិនៅក្នុងចិត្ត។

175 ព្រាបមិនអាចស៊ីសាច់ស្អុយបានទេ។ ពួកគេមិនអាចស៊ីវាបាន ទេ។ ពួកគេ គ្មានប្រមាត់ទេ។ សត្វក្អែកអាចស៊ីគ្រាប់ធុញ្ញជាតិដូចសត្វព្រាបហើយអាច ស៊ីសាច់ងាប់ដូចជាក្អែក មើល ព្រោះគាត់ជាមនុស្សកំពុត។ ប៉ុន្តែសត្វព្រាបមិន ត្រូវបានបង្កើតឡើងដូចបក្សីដទៃទៀតទេ ហេតុនោះហើយបានជាព្រះបានតំណាង

អង្គទ្រង់ដូចជាសត្វព្រាបចុះមក ពីស្ថានសួគ៌។ ឃើញទេ? វាមិនអាចទេ—វាមិនអាចទ្រាំក្លិនស្អុយរបស់សាច់ងាប់បានទេ។ វាមិនមែនជាសត្វត្នាតទេ។ ហេតុផលថា វាគ្មានប្រមាត់អ្វីទេ។ វាមិនអាចរំលាយវាបានទេ។ វានឹងសម្លាប់វាបើវាស៊ីវា។

ហើយសត្វព្រាបមិនចាំបាច់ងូតទឹកទេ។ រាងកាយរបស់សត្វព្រាបដាក់ប្រេងចេញពីខាងក្នុងដែលរក្សាវាឱ្យស្អាត។ វាគឺជាជីវិតដែលមាននៅក្នុងសត្វព្រាប។ វាបង្កើតប្រេងនៅក្នុងវាដែលរក្សាវាឱ្យស្អាត។ ដូច្នោះគឺដូចជាគ្រីស្ទានម្នាក់។ មានជីវិតមួយនៅក្នុងខ្លួនគេដែលធ្វើអោយគេស្អាត។ វាជាតម្រង។

176 អូ កត់សម្គាល់ឃើញ! ឥឡូវនេះមើលគាត់...នៅតម្រង ហើយអ្នកពិតជាអាចមើលរសជាតិរបស់អ្វីដែលពួកគេកំពុងធ្វើនៅថ្ងៃនេះ។

177 ចូរមើលនៅក្នុងព្រះវិហារទំនើបនេះ។ រកមើលនៅក្នុងតម្រងរបស់ពួកគេ។ អ្នកអាចមើលឃើញអ្វីដែលពួកគេស្រឡាញ់។ ឃើញអ្វីដែលពួកគេបានទទួលទេ។ ស្រឡាញ់ តើពួកគេស្រឡាញ់អ្វី? កញ្ញាឡៅឌីសេដែលឆ្ពោះទៅកាន់ការជំនុំជំរះរបស់ព្រះ។ ហ្នឹងហើយ។ សេចក្តីស្រឡាញ់ ដែលក្រុមជំនុំស្រលាញ់សព្វថ្ងៃនេះគឺឡៅឌីសេ ដែលជាអង្គការដ៏អស្ចារ្យ ការរៀបចំដ៏អស្ចារ្យជាដ៏ពេញនិយមមនុស្សស្លៀកពាក់ល្អ មានវប្បធម៌ខ្ពស់ ពេញដោយប្រាជ្ញា ពេញទៅដោយមារសាតាំងនៅក្រោមការបោកបញ្ឆោតរបស់ពួកជំនុំនៃព្រះគ្រីស្ទ។ មានតែពាក្យមួយប៉ុនោះដែលអាចនិយាយបានគឺ “ប្រឆាំងនឹងព្រះគ្រីស្ទ។” ដ្បិត អ្វីៗទាំងអស់ដែលព្រះគ្រីស្ទបង្រៀន ពួកគេទាស់នឹងអ្វីៗទាំងអស់នោះ។ ត្រឹមត្រូវ គ្រប់គ្រាន់ហើយ ដូច្នោះពួកគេអាចហៅខ្លួនឯងបាន។

178 ឥឡូវនេះបើអ្នកគឺជាមនុស្សចេះគិតនៅយប់នេះ នៅទីនេះនិងខាងក្រៅនៅក្នុងទឹកដីដែលជាកន្លែងដែលសារនេះត្រូវចេញទៅ បំណងរបស់អ្នកនឹងក្លាយជាសេព្រះគម្ពីរ មិនមែនរសនិកាយទេ ដ្បិតអ្នកនឹងត្រូវបានវិនិច្ឆ័យដោយព្រះគម្ពីរព្រះបន្ទូលដែលខ្ញុំស្នើសុំឱ្យអ្នកបោះព្រលឹងអ្នក។ ហើយដើម្បីបដិសេធព្រះបន្ទូលរបស់វា ហើយមិនអនុញ្ញាតឱ្យព្រលឹងរបស់អ្នកឆ្លងកាត់ពាក្យមួយនោះទេ អ្នកនឹងបានបដិសេធ។ “ត្បិតមនុស្សនឹងមិនរស់ ដកដង្ហើម ដោយនំប៉័ងតែប៉ុណ្ណោះទេ ប៉ុន្តែ ដោយ គ្រប់ទាំងព្រះបន្ទូលដែលចេញពីព្រះឱស្ឋរបស់ព្រះ ជាម្ចាស់។”

179 វានឹងត្រូវបាននាំយកទៅក្នុងអ្នកដែលបានតម្រូវទុកជាមុន។ ហើយនៅពេលដែលព្រះអម្ចាស់ដកដង្ហើមមកលើអ្នក ព្រះវិញ្ញាណរបស់ទ្រង់នឹងពន្លឿនព្រះបន្ទូល

នោះឱ្យក្លាយជាការពិត ហើយអ្នកនឹងឃើញថាព្រះយេស៊ូវគ្រីស្ទគឺនៅដដែល កាលពីម្សិលមិញ ថ្ងៃនេះ និង ជារៀងរហូត។ អូ ខ្ញុំអើយ!

180 ទុកចោលនិកាយរបស់លោកិយ កញ្ចប់សាសនា។ ទុកឱ្យវាដេកចុះដូច កញ្ចប់បារីនៅក្នុងព្រៃនោះ។ ទុកឱ្យវាល្ងាយនិងស្អុយ។ វាជា—តម្រងខុស។ ហើយ យកព្រះបន្ទូល ដែលជាព្រះគ្រីស្ទ ដែលផ្តល់ និងទៅដល់ និងការពាររស់នៃ ជីវិតអស់កល្បជានិច្ច ដល់មនុស្សគ្រប់គ្នាដែលនឹងទទួលយកវា ជីវិតអស់កល្ប ជានិច្ច។

181 ព្រះបន្ទូល បើអ្នកត្រូវបានតម្រូវទុកជាមុន អ្នកឃើញវា។ គ្មានផ្លូវ លាក់វាពីអ្នក ទេ។ អ្នកមើលនៅទីនោះហើយនិយាយថា “ហេតុអ្វី វាជារឿងធម្មតាពីមុខរបស់ខ្ញុំ! ខ្ញុំមើលវា នៅទីនោះវាគឺជា។ ខ្ញុំកំពុងសម្លឹងមើលវា។ ខ្ញុំឃើញវា។ វានៅទីនេះ គឺជា ព្រះបន្ទូល។ គ្រប់ពាក្យទាំងអស់ មានតែព្រះបន្ទូល ដោយព្រះបន្ទូលប៉ុណ្ណោះ។” បន្ទាប់មកមានរសជាតិនៃជីវិតអស់កល្បដែលអ្នកចង់បាន។

ហើយនៅពេលដែលអ្នកដកដង្ហើមតាមរយៈនោះ តើមានអ្វីអាចកើតឡើង តាមរយៈនោះ តម្រងរបស់ព្រះ? គ្មានអ្វីក្រៅពីព្រះវិញ្ញាណទេ។ គ្មានលោកិយ ទាល់តែសោះ គ្មានការមិនជឿ ទាល់តែសោះ។ វាជាតម្រងរបស់ព្រះ។ ហើយ នៅពេលអ្នកដកដង្ហើមឆ្លងកាត់នោះ គ្មានអ្វីអាចទទួលតាមរយៈនោះប៉ុន្តែជា ព្រះវិញ្ញាណបរិសុទ្ធ។

182 ឥឡូវនេះអ្នកបានទទួលភស្តុតាងនៃព្រះវិញ្ញាណបរិសុទ្ធ ឃើញទេ បុរសដ៏ បរិសុទ្ធម្នាក់ រសជាតិរបស់ស្ត្រី។ ពួកគេចង់រស់នៅ។ ពួកគេទទួលបានជីវិតអស់ កល្បជានិច្ច។ ហើយពីព្រោះពាក្យនេះត្រូវបានរំលងទៅពួកគេ ពួកគេរស់នៅ។ តម្រងការគិតរបស់មនុស្ស និងរសជាតិបុរសដ៏បរិសុទ្ធ។

183 កុំយកលោកិយ ដូចជាក្រុមហ៊ុនបារីពួកគេ នៅក្រោមការបោកបញ្ឆោត ប៉ុន្តែ យកតម្រងបុរសចេះគិតពិតប្រាកដ។ ច្រោះដង្ហើមនោះដែលអ្នកដកដង្ហើម អាហារ ដែលអ្នកញ៉ាំ អ្វីគ្រប់យ៉ាងដែលអ្នកមាន។ ដកដង្ហើមវាតាមរយៈព្រះបន្ទូលរបស់ ព្រះ ហើយអ្នកនឹងទទួលបានរសជាតិជាមនុស្សបរិសុទ្ធ។ ដ្បិតវានឹងផលិតសម្រាប់ គាត់ គឺដូចគ្នាកាលពីម្សិលមិញ ថ្ងៃនេះ និង ជារៀងរហូត។

184 ហើយខ្ញុំដឹងថាតើយើងមានឬមិនមានក៏ដោយ...ខ្ញុំជឿថាពួកយើងមាន។ ប៉ុន្តែ បើយើងគ្មាន គឺមាននរណាម្នាក់នៅលើលោកិយសព្វថ្ងៃនេះជាផ្នែកនៃ

រាងកាយរបស់ព្រះគ្រីស្ទ ហើយវានឹងរស់នៅបានតែដោយព្រះបន្ទូលរបស់ព្រះ គ្រប់ ពាក្យទាំងអស់ដែលចេញពីមាត់ព្រះសម្រាប់គ្រានេះដែលយើងកំពុងរស់នៅក្នុង ពេលនេះ។

185 ហើយខ្ញុំមិនអាចមើលឃើញកន្លែងណាដែលនិកាយ...ពាក្យទាំងនោះច្បាស់ ណាស់ក្នុងព្រះគម្ពីរ បាននិយាយថាវានឹងកើតឡើង ហើយអ្វីដែលនឹងកើតឡើង នៅទីនេះ យើងកំពុងរស់នៅក្នុងវាឥឡូវនេះ។ ខ្ញុំមិនអាចមើលឃើញកន្លែងដែលវា អាចជាអ្វីផ្សេងទៀតប៉ុន្តែនេះ។

186 ក្រុមជំនុំខ្ញុំដឹងថាខ្ញុំត្រូវតែឈរនៅជាមួយអ្នកនៅក្នុងការជំនុំជំរះថ្ងៃណាមួយ។ ឆ្ងាយពីខ្ញុំដើម្បីប្រាប់អ្នកពីអ្វីដែលខុស សម្រាប់ប្រជាប្រិយភាព។ ខ្ញុំមិនចង់បាន ទេ។ បើខ្ញុំមានបំណងប្រាថ្នា ខ្ញុំ គ្រាន់តែជាបំណងប្រាថ្នារបស់មនុស្ស ខ្ញុំនឹងយក កាំភ្លើងរបស់ខ្ញុំទៅព្រៃហើយសង់ផ្ទះរបស់ខ្ញុំ ហើយអន្ទាក់ ជីវិតនៅសល់របស់ខ្ញុំ។ ខ្ញុំចាស់ហើយ ហត់នឿយ គ្មានកម្លាំង ហើយបាក់បែក។ ប៉ុន្តែខ្ញុំមិនអាចឈប់ បានទេ។ មានអ្វីមួយនៅក្នុងខ្ញុំ កំពុងកិន។ វេទនាដល់ខ្ញុំ បើខ្ញុំមិនប្រាប់ការពិតនិង ការពិតទាំងមូល។ វេទនាដល់ខ្ញុំបើខ្ញុំមិនឈរនៅទីនេះ រហូតដល់ដង្ហើមចុងក្រោយ នៃរាងកាយបានចាកចេញពីខ្ញុំ។ ខ្ញុំត្រូវតែឈរដោយមិនគិតពីអ្វីដែលនរណាម្នាក់ ផ្សេងទៀតនិយាយ។ ខ្ញុំទទួលខុសត្រូវចំពោះព្រះ។

187 ហើយខ្ញុំជឿថាអ្វីដែលយើងកំពុងផ្សព្វផ្សាយគឺជាសេចក្តីពិត។ មិនមែន ដោយសារតែខ្ញុំកំពុងផ្សព្វផ្សាយវាទេ។ ទេ បងប្អូន។ ទេ លោក។ ព្រះ ស្គាល់ចិត្ត ខ្ញុំ។ របៀបដែលខ្ញុំចង់ដាក់នៅក្នុងក្រុមជំនុំនិងស្តាប់ការអធិប្បាយរបស់ពួកចាក់ ប្រេងតាំង។ តើវាងាយស្រួលយ៉ាងណាសម្រាប់ខ្ញុំ ពិតជាបណ្តាលឱ្យខ្ញុំមានជីវិត អស់កល្បដូចគ្នានឹងបុរសនៅតុអធិប្បាយ។ ខ្ញុំជាចំណែករបស់វាដូចគ្នានឹងគាត់ ដែរ។ ខ្ញុំនឹងទៅឋានសួគ៌ដូចគ្នា មានសិទ្ធិដូចគ្នា។ តើវាងាយស្រួលសម្រាប់ខ្ញុំ ក្នុងការដាក់ចេញនៅទីនោះ ហើយមិនមែនយកស្នាមជាំទាំងអស់វាយដំ និង បន្ត។ តើវាងាយស្រួលប៉ុណ្ណា ចេញពេញមួយយប់ដោយមិនដេក មួយម៉ោងកន្លះ ឬពីរម៉ោងកន្លះ។ បោកចំបាប់ពេញមួយយប់ជាមួយនឹងរបស់ដែលកើតឡើង។ របៀបដែលខ្ញុំស្រួលធ្វើ គឺយកកាំភ្លើងរបស់ខ្ញុំនៅព្រឹកបន្ទាប់ ដំបងនេសាទរបស់ខ្ញុំ ហើយទៅនេសាទត្រីប្រមាញ់! ងាយស្រួលណាស់! បងប្រុស វាបានធ្លាក់ចុះ យ៉ាងច្រើន។ សូមព្រះជាម្ចាស់ជួយខ្ញុំកុំឱ្យបោះបង់ចោលតួនាទីរបស់ខ្ញុំ ប៉ុន្តែត្រូវ

ឈរស្មោះត្រង់និងពិតប្រាកដ ហើយបង្កើតផលសម្រាប់តម្រងការគិតរបស់មនុស្ស ដែលនឹងផ្តល់ឱ្យអ្នកនូវវសជាតិជាមនុស្សបរិសុទ្ធ។

188 តម្រងបុរសចេះគិត គឺជាទឹក គឺទឹកនៃការញែក។ វាគឺជាការបន្តទ្រព្យអំពីបាប ដែលជាព្រះបន្ទូលរបស់ព្រះ។ ហើយបុរសចេះគិត បុរសដែលដឹងថាគាត់ត្រូវឈរ នៅចំពោះព្រះ ដឹងថាគាត់ត្រូវតែឆ្លើយសម្រាប់រាល់ព្រះបន្ទូលនៃព្រះគម្ពីរ វានឹង បំពេញចិត្ត វសជាតិនោះគឺនៅក្នុងចិត្តរបស់អ្នក។ ព្រះអាចជួយយើងឱ្យទទួលវា ដូចដែលយើងអោនក្បាលរបស់យើង។

189 ព្រះអង្គជាទីស្រឡាញ់ មួយម៉ោងឬពីរម៉ោងបានកន្លងផុតទៅ ហើយ។ ពេលវេលាបានផ្លាស់ប្តូរឥឡូវនេះ។ សារនេះចូលទៅក្នុងប្រវត្តិសាស្ត្រ ហើយវាត្រូវ បានកត់ត្រាទុកក្នុងសៀវភៅ។ យើងទាំងអស់គ្នាត្រូវឆ្លើយឥឡូវនេះ សម្រាប់បញ្ហា នេះរាល់ការផ្លាស់ប្តូរដែលយើងបានធ្វើ រាល់ពាក្យដែលយើងបាននិយាយ រាល់ គំនិតបានឆ្លងកាត់គំនិតរបស់យើង កំណត់ត្រានៅតែលេង។ ហើយវានឹងលេង រហូតដល់ជីវិតបានចប់ ហើយបន្ទាប់មកយើងនឹងឆ្លើយនៅថ្ងៃជំនុំជម្រះ។

190 ឱព្រះអង្គ ជាអ្នកបង្កើតផ្ទៃមេឃនិងផែនដី ដ៏អស្ចារ្យដែលយើងជឿ ទូលបង្គំ អធិស្ឋានសម្រាប់មនុស្សនេះនៅថ្ងៃនេះ។ ទូលបង្គំអធិស្ឋានសម្រាប់ខ្លួនទូលបង្គំ ជាមួយពួកគេ ថាព្រះ អម្ចាស់យេស៊ូវដែលទ្រង់នឹងកាន់តម្រងរបស់ទ្រង់។ ហើយ បើទូលបង្គំកំពុងនិយាយអ្វី ឱព្រះអម្ចាស់អើយ ទូលបង្គំ...នៅក្នុងចិត្តទូលបង្គំ មិនដឹងទេ។ ទូលបង្គំអធិស្ឋានថាបើវាខុសសម្រាប់ទូលបង្គំក្នុងការយកព្រះបន្ទូល របស់ទ្រង់ហើយប្រើដូចនោះ សូមទ្រង់អត់ទោសឱ្យទូលបង្គំសម្រាប់វា។

191 ប៉ុន្តែ ព្រះអម្ចាស់ ទូលបង្គំគិតថានៅពេលដែលទ្រង់និយាយទៅកាន់ទូលបង្គំ នៅទីនោះក្នុងព្រៃ ទ្រង់ដឹងពីពេលវេលានៅពេលព្រឹក វាគ្រាន់តែទូលបង្គំមិនអាច ធ្វើឱ្យទូលបង្គំគិតបានទេ។ ទូលបង្គំបានទទួលយកវាពីទ្រង់។ ដូច្នោះ ព្រះវរបិតា ព្រះទូលបង្គំបាននិយាយរួចហើយ។ ហើយទូលបង្គំអធិស្ឋាន សូមទ្រង់អនុញ្ញាត ឱ្យវានៅក្នុងរបៀបដែលទូលបង្គំបានគិតថានឹងទៅជាបែបណា គឺថាបុរសចេះគិត ហើយបើគាត់មានការគិតគ្រប់គ្រាន់ គាត់នឹងដឹងថាគាត់ត្រូវតែឈរនៅក្នុងវត្តមាន របស់ព្រះ ហើយគាត់នឹងមិនយកអ្វីដែលបំពុលឬជួយនឹងព្រះបន្ទូលរបស់ព្រះចូល ទៅក្នុងព្រលឹងរបស់គាត់ទេ។

192 ហើយ ព្រះបិតា យើងដឹងថា ដូចដែលទូលបង្គំបានប្រៀបធៀបវាជាមួយអង្គការនាពេលបច្ចុប្បន្ននេះ មិនមែនចង់ធ្វើឱ្យខុសគេទេព្រះអម្ចាស់អើយ។ ទ្រង់នឹងវិនិច្ឆ័យទូលបង្គំ ថ្ងៃណាមួយ ចេញពីចិត្តទូលបង្គំ។ ហើយទូលបង្គំអធិស្ឋានថា ព្រះជាម្ចាស់ ទ្រង់នឹងឃើញថាវាមិនមែនខុសគេទេ ប៉ុន្តែវាគឺជាការស្មោះត្រង់ ដើម្បីព្យាយាមស្មោះត្រង់ ដោយដឹងថាទូលបង្គំកាន់ការលោះដោយលោហិតទ្រង់ ពីឆ្នាំមួយទៅឆ្នាំមួយ ឥឡូវនេះ នៅក្នុងដៃរបស់ទូលបង្គំ។ ហើយពួកគេភាគច្រើនបានជឿលើរបាយការណ៍នេះ។

193 ហើយព្រះនៃស្ថានសួគ៌ សូមកុំឲ្យនរណាម្នាក់ក្នុងចំណោមពួកគេបានបាត់បង់ឡើយ។ ទូលបង្គំប្រកាសពួកគេគ្រប់គ្នា ហើយកាន់តម្រងនៅមុខពួកគេពីអំពើបាប ទឹកនៃការបំបែក ឈាមរបស់ព្រះយេស៊ូគ្រីស្ទ ព្រះបន្ទូលបានក្លាយជាសាច់ឈាម។ ផ្តល់វា ព្រះអម្ចាស់អើយ។ ហើយសូមអោយព្រះវិញ្ញាណបរិសុទ្ធចាក់តាមរយៈការសន្យាទាំងអស់ ក្នុងព្រលឹងរបស់យើង។ ហើយសូមឱ្យយើងធ្វើជាតំណាងនៃការរស់នៅរបស់កូនក្រមុំរបស់ព្រះយេស៊ូ គ្រីស្ទ នៅក្នុងពេលវេលានៃភ្នែក នៃការមើលឃើញនៅពន្លឺពេលល្ងាច ដ្បិតយើងបង្ហាញវាដល់ទ្រង់នៅក្នុងព្រះនាមព្រះយេស៊ូគ្រីស្ទ។ អាមែន។

194 អ្នកស្រឡាញ់ទ្រង់ទេ? [អង្គប្រជុំនិយាយថា “អាមែន”—អេឌី។] អ្នកជឿទេ? [“អាមែន។”] ខ្ញុំ បើខ្ញុំនិយាយអ្វីខុសដោយនិយាយថា “តម្រងការគិតរបស់មនុស្ស” ខ្ញុំមិនអាចនិយាយទៀតបានទេ។ ខ្ញុំគ្មានការអប់រំទេ។ ខ្ញុំគ្រាន់តែត្រូវនិយាយអ្វីដែលមកកាន់ខ្ញុំប៉ុន្មាននោះ។ ហើយនៅពេលដែលខ្ញុំបានឃើញផ្នែកនៅទីនោះ ខ្ញុំបានគិតថា “តើជាបន្ទាត់នៃការលាក់ពុតអ្វីទៅ!”

ហើយមានអ្វីមួយបាននិយាយថា “ដូចជាពួកជំនុំដែរ។”

195 តម្រងការគិតរបស់មនុស្ស! អូ ខ្ញុំអើយ! វាមានច្រើនជាងនេះទៅទៀត។ បុរសចេះគិតនឹងមិនប្រើវាទាល់តែសោះ។ ឃើញទេ? ពិតជាមិនដូច្នោះទេ។ ហើយវាចង់បានរសជាតិរបស់មនុស្សជក់បារីគឺត្រឹមត្រូវ ព្រោះគាត់ត្រូវតែមានវា បំពេញរសជាតិរបស់គាត់។ ប៉ុន្តែបុរសចេះគិតពិតប្រាកដ ដឹងថាព្រលឹងរបស់គាត់នឹងទៅកាន់ការជំនុំជំរះនឹងត្រងរសរបស់គាត់តាមរយៈព្រះបន្ទូលរបស់ព្រះ។ “ទាំងអស់ដែលព្រះបិតាបានប្រទានដល់ខ្ញុំនឹងមកឯខ្ញុំ។” ហើយគាត់នឹងរស់នៅដោយគ្រប់ទាំងព្រះបន្ទូលដែលហូរចេញពីព្រះឱស្ឋរបស់ព្រះ ដែលជា

ទឹកនៃការបំបែកដែលបំបែកយើងពីអំពើបាប។ ដ្បិតពេលវាឆ្លងកាត់ព្រះបន្ទូល យើងឃើញថាវាជាអំពើបាបក្នុងការមិនជឿទុកចិត្តលើវា ដូច្នោះយើងជឿវាហើយ តទៅទៀត។ វាគឺជាការព្រែកចេញពីអំពើបាប។ អ្នកស្រឡាញ់ទ្រង់? [ក្រុមជំនុំ និយាយថា “អាម៉ែន”—អេឌី។]

ខ្ញុំស្រឡាញ់ទ្រង់ ខ្ញុំស្រឡាញ់...

ចូរលើកដៃរបស់អ្នកទៅកាន់ទ្រង់ឥឡូវ។

ពីព្រោះទ្រង់ស្រឡាញ់ខ្ញុំមុន
ហើយបានបង់សង្គ្រោះខ្ញុំ
នៅលើដើមកាល់រ៉ាវី។

196 តើទ្រង់មានបន្ទូលអ្វី? “មនុស្សទាំងអស់នឹងដឹងថាអ្នករាល់គ្នាជាសិស្សរបស់ ខ្ញុំពេលអ្នកស្រឡាញ់ ចូរស្រឡាញ់គ្នាទៅវិញទៅមក។” ឥឡូវសូមចាប់ដៃរបស់ នរណាម្នាក់ពេលយើងច្រៀងម្តងទៀត ហើយនិយាយថា “ខ្ញុំស្រឡាញ់អ្នក បងប្រុស ផងដែរ។”

ខ្ញុំស្រឡាញ់ទ្រង់ ខ្ញុំ...(នេះគឺដើម្បីឱ្យអ្នកដឹងថា...)
...ទ្រង់ស្រឡាញ់ខ្ញុំមុន
ហើយបានទិញសេចក្តីសង្គ្រោះរបស់ខ្ញុំ
នៅលើដើមកាល់រ៉ាវី។

197 ឥឡូវនេះ អ្នកចូលចិត្តតម្រងការគិតរបស់មនុស្ស? [ក្រុមជំនុំនិយាយថា “អា ម៉ែន”—អេឌី។] នៅពេលដែលអ្នកធ្វើដំណើរតាមផ្លូវដើម្បីជូតដៃជាមួយលោកិយ ថ្ងៃស្អែក បងប្អូន ប្រុសស្រី តើអ្នកមានតម្រងមនុស្សចេះគិតហើយឬនៅ? នៅពេល ដែលបុរសនោះហៅអ្នកថាអ្នកបរិសុទ្ធស៊ប់ តើអ្នកប្រើតម្រងមនុស្សចេះគិតដែរ ឬទេ? នៅពេលដែលនរណាម្នាក់និយាយអ្វីដែលអាក្រក់ប្រឆាំងនឹងអ្នក តើ អ្នកមានតម្រងការគិតរបស់មនុស្សដែរឬទេ? មើល ធ្វើល្អសម្រាប់អំពើអាក្រក់។ អធិស្ឋានសម្រាប់អ្នកទាំងនោះដែលប្រើអ្នក និងដែលបៀតបៀនអ្នក ដោយអ្នក ដកដង្ហើមតាមរយៈតម្រងមនុស្សចេះគិតនេះ។

198 បើអ្នកស្រឡាញ់តែអស់អ្នកដែលស្រឡាញ់អ្នក ដូចយើងចាប់ដៃគ្នា ទៅវិញទៅមក ដែលជាទីស្រឡាញ់នៅក្នុងព្រះអម្ចាស់ពិត ពិតជាល្អណាស់ ប៉ុន្តែ

តើអ្នកអាច ស្រឡាញ់មនុស្សដែលមិនចេះស្រឡាញ់បានដែរទេ? នោះជាតម្រង
 បុរសចេះគិត។ នោះគឺជាព្រះវិញ្ញាណអំពីព្រះគ្រីស្ទនៅក្នុងអ្នក ស្រឡាញ់អ្នកដែល
 មិនស្រឡាញ់អ្នកបន្ទាប់មកអ្នកនឹងមានរង្វាន់របស់ព្រះ។ ប៉ុន្តែ ឥឡូវនេះ បើ
 អ្នកធ្វើវាជាកាតព្វកិច្ចអ្នកនៅតែគ្មានតម្រងមនុស្សចេះគិត.. អ្នកគ្រាន់តែឡើងនៅ
 វដ្តទីពីរទេ។ ប៉ុន្តែវាមកពីចិត្តរបស់អ្នកថាពិតជាស្រឡាញ់គាត់ បន្ទាប់មកអ្នកកំពុង
 ដកដង្ហើមតាមរយៈតម្រងមនុស្សចេះគិត។ ហើយវាបំពេញចិត្តនូវសេចក្តីរស់ជាតិរបស់
 មនុស្សបរិសុទ្ធ ដែលអ្នកបានដឹងក្នុងចិត្តអ្នកអត់ទោសអោយគ្រប់គ្នា អ្វីៗទាំងអស់
 ទោះបីមានរឿងអ្វីកើតឡើងក៏ដោយ។ តើទ្រង់មិនអស្ចារ្យទេឬ?

...ស្រឡាញ់ខ្ញុំមុន

ហើយបានទិញសេចក្តីសង្គ្រោះខ្ញុំ
 នៅលើដើមកាល់រ៉ាវី។

យើងនឹងដើរក្នុងពន្លឺ ជាពន្លឺដ៏អស្ចារ្យ
 វាមកកន្លែងទឹកសន្សើមនៃក្តីមេត្តាក្តី
 ចាំងបំភ្លឺជុំវិញយើងទាំងយប់ទាំងថ្ងៃ
 ព្រះយេស៊ូវ ជាពន្លឺនៃលោកិយ។

យើងនឹងដើរក្នុងពន្លឺ នេះជាពន្លឺដ៏អស្ចារ្យ
 ហើយវាបានភ្ជាប់មកកន្លែងដែលតំណក់នៃសេចក្តីមេត្តាក្តី
 អូ! ចាំងបំភ្លឺជុំវិញយើងទាំងយប់ទាំងថ្ងៃ
 ព្រះយេស៊ូវជាពន្លឺនៃលោកិយ។

ចូរមកពួកបរិសុទ្ធនៃពន្លឺ សូមមក
 ព្រះយេស៊ូវជាពន្លឺនៃលោកិយ
 ពេលនោះជួងនៃស្ថានសួគ៌នឹងបន្លឺសំឡេងឡើង
 ព្រះយេស៊ូវជាពន្លឺនៃលោកិយ។

អូ យើងនឹងដើរក្នុងពន្លឺ វាជាពន្លឺស្អាតណាស់
 វាមកកន្លែងទឹកសន្សើមនៃក្តីមេត្តាក្តី
 អូ! ចាំងបំភ្លឺជុំវិញយើងទាំងយប់ទាំងថ្ងៃ
 ព្រះយេស៊ូវជាពន្លឺនៃលោកិយ។

អ្នកចូលចិត្តទេ? [ក្រុមជំនុំនិយាយថា “អាមែន”—អេឌី។]

អូ យើងនឹងដើរក្នុងពន្លឺនេះ វាជាពន្លឺស្អាតណាស់
 ហើយវាមកកន្លែងទឹកសន្សើមនៃក្តីមេត្តាក្តី
 ចាំបំភ្លឺជុំវិញយើងទាំងយប់ទាំងថ្ងៃ
 នោះជាព្រះយេស៊ូវ ជាពន្លឺនៃលោកិយ។

ខ្ញុំគ្រាន់តែស្រឡាញ់វា!

ជំនឿរបស់ខ្ញុំមើលទៅទ្រង់
 ឱកូនចៀមនៅកាល់រ៉ាវី
 ឱព្រះអង្គសង្គ្រោះដ៏ទេវភាព
 ឥឡូវនេះសូមស្តាប់ខ្ញុំពេលខ្ញុំអធិស្ឋាន
 ទទួលយកអំពើបាបខ្ញុំទាំងអស់... (ត្រង់ខ្ញុំ ព្រះអម្ចាស់
 តាមរយៈព្រះបន្ទូល។)
 អូ ឱខ្ញុំរួចពីថ្ងៃនេះទៅ
 ថ្វាយទ្រង់ទាំងស្រុង!

គ្រាន់តែគិតអំពីវា តាមរយៈតម្រងព្រះបន្ទូល “ទាំងស្រុង។”

ពេលជីវិតខ្ញុំកំពុងរត់លើផ្លូវងងឹត។
 ហើយទុក្ខព្រួយវាលដាលជុំវិញខ្ញុំ
 ធ្វើជាអ្នកណែនាំខ្ញុំ
 ធ្វើឱ្យងងឹតទៅជាថ្ងៃ
 លុបចោលការភ័យខ្លាចទុក្ខព្រួយចេញ
 ហើយកុំអោយខ្ញុំរង្វង់ពីទ្រង់
 ឆ្ងាយពីទ្រង់ឡើយ។

[បងប្រុសប្រាណហាំចាប់ផ្តើមបន្ទូលសេចក្តីជំនឿរបស់ខ្ញុំសម្លឹងមើលទ្រង់—អេ
 ឌី។]

...ដល់ជួងចិត្តខ្ញុំ
 ដែលជួលសន្លប់
 ឱសេចក្តីងងឹតនឹងទៅជាថ្ងៃ

ហើយជូតទឹកភ្នែកទុក្ខព្រួយចេញ
អូ អនុញ្ញាតឱ្យខ្ញុំពីថ្ងៃនេះ
ថ្វាយទ្រង់ទាំងស្រុង!

199 ព្រះជាទីស្រឡាញ់ យើងចូលចិត្តច្រៀងទៅកាន់ទ្រង់ ត្បិតវាបង្ហាញ
នូវអារម្មណ៍របស់យើង ការរំភើប របស់ក្រុមជំនុំយើងទាំងមូល ដូចដែល
ទ្រង់ដកដង្ហើមមកលើយើង តាមព្រះបន្ទូលនៃជីវិត។ យើងសូមអរព្រះគុណ
ព្រះជាម្ចាស់។ ហើយចម្រៀងនោះ សូមទទួលយើង ព្រះអម្ចាស់អើយ? នោះហើយ
ជាបំណងប្រាថ្នារបស់យើង គឺត្រូវត្រងតាមព្រះបន្ទូលព្រះអង្គអើយ ចូរដើររាល់ថ្ងៃ
នៅក្នុងពន្លឺ ជាពន្លឺនៃដំណឹងល្អ។

ហើយបំពេញផ្លូវរបស់យើងរាល់ថ្ងៃដោយសេចក្តីស្រឡាញ់
នៅពេលយើងដើរជាមួយសត្វព្រាបស្លឹក
សូមឱ្យយើងទៅទាំងអស់គ្នា ជាមួយនឹងបទចម្រៀងនិង
ស្នាមញញឹម
បំពេញផ្លូវរបស់យើងរាល់ថ្ងៃដោយក្តីស្រឡាញ់។

200 ផ្តល់ឱ្យវា ព្រះអម្ចាស់អើយ។ ប្រទានពរដល់យើងទាំងអស់គ្នាឱ្យរស់រាន។
សូមឱ្យព្រះគុណនិងមេត្តាករុណារបស់ទ្រង់មកជាមួយយើង។ សូមព្យាបាលអ្នក
ឈឺនិងអ្នកដែលឈឺចាប់នៅពាសពេញស្រុក។

201 យើងសូមអរគុណទ្រង់សម្រាប់បងប្រុសខុកហ្គិនយប់នេះ ដែល ទ្រង់បាន
អនុញ្ញាតឱ្យគាត់ចាកចេញ ពីមន្ទីរពេទ្យដើម្បីទៅផ្ទះវិញ។ សូមអរគុណចំពោះរបស់
ទាំងអស់ដែលទ្រង់បានធ្វើរួចហើយ សម្រាប់កម្លាំងផ្ទាល់របស់យើងដែលយើង
មានអារម្មណ៍ថាបានលើកឡើងនៅពេលនេះ។

202 យើងសូមអរគុណទ្រង់ចំពោះការកាត់បន្ថយសារតិចតួចនៅ យប់នេះ
ព្រះអម្ចាស់។ ទូលបង្គំ—អត់ធ្វើវាក្រឹមត្រូវ ប៉ុន្តែទូលបង្គំសូមអង្វរព្រះអម្ចាស់ថា ទ្រង់
នឹងធ្វើឱ្យវាទៅនៅក្នុងការមើលឃើញរបស់មនុស្ស ដើម្បីឱ្យពួកគេអាចមើលឃើញ
និងដឹងពីអត្ថន័យរបស់វា។ ទទួលបានសិរីល្អចេញពីវា ព្រះអម្ចាស់ ហើយអាចឱ្យ
យើងមានការយល់ដឹង នេះបើគ្មានអ្វីផ្សេងទៀត ដែលយើងត្រូវរស់នៅដោយនំប៉ុង
នៃព្រះ បន្ទូលរបស់ព្រះដែលបោះចេញពីព្រះជាម្ចាស់ គឺសម្រាប់តែកូនចៅរបស់
ទ្រង់ប៉ុណ្ណោះ។ វាជាក្រុមជំនុំបែកគ្នា។ មិនមែនមួយផ្សេងទៀតទេ។ វាសម្រាប់តែ

អ្នក ដែលទ្រង់បានជ្រើសរើស ដូចជាទឹកនៃគោក្រហម ការញែកចេញគឺសម្រាប់ ក្រុមជំនុំអ៊ីស្រាអែលតែប៉ុណ្ណោះ។ ដូច្នោះ ព្រះវរបិតាអើយ យើងដឹងហើយ ថានំប៉ុង គឺសម្រាប់តែចៀមប៉ុណ្ណោះ។

“វាមិនសមទេដែលខ្ញុំយកនំប៉ុងរបស់កុមារទៅបោះចោលឱ្យឆ្កែ” ព្រះបន្ទូល ព្រះយេស៊ូវ។

ហើយស្ត្រីនោះបានតបវិញថា “មែនហើយ ព្រះអម្ចាស់ គឺជាការពិត ប៉ុន្តែខ្ញុំ មានបំណងក្នុងការទទួលយកកំទេចអាហារនេះ។”

ហើយនៅយប់នេះយើងខ្ញុំមានអារម្មណ៍ដូច្នោះ ព្រះអម្ចាស់។ យើងចង់បានអ្វី ៗទាំងអស់ដែលទ្រង់អាចផ្តល់ឱ្យ ឱ្យព្រះវរបិតាអើយ យើងខ្ញុំកំពុងតែស្រែកឃ្លាន ចង់បានទ្រង់។

203 ជួយអ្នកស្រែកឃ្លានរបស់យើងនឹងបានបំពេញតាមបំណងប្រាថ្នារបស់យើង ឲ្យស្គាល់ ថា ព្រះវរបិតា យើងចង់មានបំណងប្រាថ្នារបស់មនុស្សសុចរិត។ ហើយ បុរសសុចរិតគឺជាព្រះយេស៊ូវគ្រីស្ទហើយបំណងប្រាថ្នារបស់ទ្រង់គឺចង់ធ្វើតាមនូវ ព្រះវរបិតា ដែលជាព្រះបន្ទូល។ ឱព្រះវរបិតាអើយ! យើងសូមវានៅក្នុងព្រះនាម របស់ទ្រង់។ អាមែន។

សូមឱ្យយើងឈរឥឡូវនេះខណៈពេលដែលយើងច្រៀងចម្រៀងដែលបញ្ចប់ កម្មវិធីរបស់យើងនៃ បទ ចូរយកព្រះនាមព្រះយេស៊ូវជាមួយអ្នក។

204 នៅទូទាំងកន្លែងឥឡូវនេះ នៅក្នុងកន្លែងដែលសារបានទៅយប់នេះ សូម អោយព្រះជាម្ចាស់គង់ជាមួយអ្នកឥឡូវនេះនៅពេលដែលយើងបានអធិស្ឋាន។ សូមអោយអ្នករាល់គ្នា នៅទីនោះខ្ញុំសង្ឃឹមថាអ្នករីករាយនឹងស្តាប់ច្រើនដូចដែល ខ្ញុំបានយកវាមកដល់អ្នក។ ហើយខ្ញុំជឿជាក់ថាព្រះនឹងដាក់វានៅក្នុងដួងចិត្តរបស់ អ្នក ហើយផ្តល់ឱ្យអ្នកធ្វើការបកស្រាយត្រឹមត្រូវទៅវា។

205 ហើយអ្នកនៅទីនេះ នៅក្នុងមហាជនដែលមានកន្សែងដៃទាំងនេះដាក់ នៅទីនេះ ខ្ញុំបានដាក់ដៃលើពួកគេ។ ខ្ញុំអធិស្ឋានថាព្រះនឹងព្យាបាលគ្រប់គ្នា ក្នុងចំណោមអ្នក នឹងគ្មានមនុស្សឈឺណាមួយក្នុងចំណោមយើងទេ អ្នកឃើញពីរបៀបរបស់ព្រះឆ្លើយតបការអធិស្ឋានយើង។

206 នៅពេលដែលយើងប្រមូលផ្តុំគ្នា “មនុស្សដែលត្រូវបានហៅដោយឈ្មោះខ្ញុំ នឹងប្រមូលផ្តុំគ្នាហើយអធិស្ឋាន បន្ទាប់មកខ្ញុំនឹងលឺពីឋានសួគ៌។” ទ្រង់បានសន្យា ថានឹងធ្វើវា។

207 ដូច្នេះយើងមិនបែកបាក់គ្នាទេ។ យើងគ្រាន់តែជាមនុស្សម្នាក់ យើង ទាំងអស់គ្នាមានព្រះគ្រីស្ទយេស៊ូវតែមួយ។ ហើយម្នាក់ៗអធិស្ឋានសម្រាប់ ម្នាក់ទៀត អ្នកអធិស្ឋានសម្រាប់ខ្ញុំដូចខ្ញុំអធិស្ឋានសម្រាប់អ្នក។ ហើយព្រះប្រទាន ពរដល់អ្នករហូតដល់យើងបានជួបអ្នកម្តងទៀត។

208 ហើយខ្ញុំជឿជាក់ថាអ្នកនឹងនៅថេរ... អ្នកដែលរស់នៅជិតទីនេះ នឹងមក ត្រសាលនិងមកលេងនៅទីនេះជាមួយគ្រូគង្វាលដ៏ល្អរបស់យើងបងប្រុស នេ វីល។ គាត់នឹងធ្វើឱ្យអ្នកល្អ បងប្រុសម៉ាន់និងមនុស្សល្អដែលពួកគេមាននៅទីនេះ ក្នុងរោងឧបោសថ។

209 បើអ្នកនៅជិតបងប្រុសជូនៀដេកសុនឬអ្នកនៅសល់មួយចំនួននៃពួកគេ នៅទូទាំងប្រទេស ញូវយ៉កនិងកន្លែងផ្សេងគ្នាដែលជាកន្លែងដែលពួកគេទទួល បានការប្រជុំ របស់ពួកគេនៅជុំវិញតាមរយៈអាវីហ្សូណានិងកាលីហ្វ័រញ៉ា សូមមកលេងក្រុមជំនុំទាំងនោះបើអ្នកនៅទីនោះ។ យើងអធិស្ឋានថាអ្នកនឹង ត្រលប់មកវិញម្តងទៀតហើយគ្រូគង្វាលជួយអ្នកឱ្យស្គាល់កាន់តែច្បាស់អំពី ព្រះអម្ចាស់យេស៊ូវ។

210 ព្រះប្រទានពរអ្នកឥឡូវនេះនៅពេលដែលយើងច្រៀងបទ *ចូរយកព្រះនាម ព្រះយេស៊ូវជាមួយអ្នក*។

...ព្រះនាមព្រះយេស៊ូវជាមួយ
កូនដែលមានទុក្ខព្រួយលំបាក
វាជាអំណរនិងការកំសាន្តផ្តល់ឱ្យអ្នក

(តើអ្នកនឹងទៅយ៉ាងម៉េច?... ទ្រង់នឹងដាក់អ្នក...?)

...អ្នកទៅ។

នាមវិសេស (នាមវិសេស) អូ ពិរោះណាស់! (អូ ពិរោះ
ណាស់!)

ក្តីសង្ឃឹមជែនដីក្តីអំណរស្ថានសួគ៌

នាមវិសេស អូពិរ្វាណាស់!
ក្តីសង្ឃឹមផែនដីក្តីអំណរស្ថានសួគ៌។

211 មើលទៅក្រុមជំនុំនាយប៉ានៈ ដោយឃើញបងប្រុស អ៊ីសថលប៊ីលី
ត្រឡប់មកវិញនៅទីនោះ បងប្រុសផាលមីរ និងជាច្រើនទៀតបងប្រុសជេធី និង
ជាច្រើនទៀត នៃអ្នកដឹកនាំដែលឈរនៅជុំវិញនេះ ខ្ញុំមិនអាចហៅឈ្មោះពួកគេ
ទាំងអស់បានទេ។ សង្ឃឹមថាខ្ញុំអាចមានអ្នករាល់គ្នា ឡើងនៅទីនេះ ហើយអ្នក
ទាំងអស់គ្នាបញ្ចប់ក្រុមជំនុំឬធ្វើអ្វីមួយ។ អ្នកយល់ មែនទេ? ខ្ញុំស្គាល់អ្នកមាន
ចិត្តជាគ្រីស្ទានហើយដឹងថាយើងត្រូវតែ...របៀបដែលយើង—តើយើងយ៉ាងម៉េច
យើងទាំងអស់គ្នាជាអង្គតែមួយនៅក្នុងព្រះគ្រីស្ទយេស៊ូវ។

212 ឥឡូវសូមចាំនៅខបន្ទាប់នៅពេលដែលយើងច្រៀងវាខណៈពេលដែល
បងប្រុសរបស់យើង ម៉ាទីននៅទីនេះនឹងបញ្ចប់ក្នុងការអធិស្ឋាន។ ហើយខ្ញុំចង់...
នេះគឺជាបងប្រុស អៀលម៉ាទីន មកពី ខ្ញុំជឿថា មកពីរដ្ឋអាកាន់សាសប្យ—ឬ មី
សស្ស៊ី។ បងប្រុស អ៊ីលម៉ាទីននិយាយថា “មីសស្ស៊ី”—អេឌី។ មីសស្ស៊ី ខាងស្តាំ
លើរដ្ឋអាកាន់សាស ខ្សែមីសស្ស៊ីនៅទីនោះ។ ពួកគេមានព្រះវិហារនៅទីនោះ។

213 ហើយខ្ញុំបានកត់សម្គាល់ឃើញបងប្រុសម្នាក់ទៀតមកពីទីនោះ ខ្ញុំមិនចាំ
ឈ្មោះគាត់ទេ ប្រ៊ុយី។ គាត់បាននៅទីនេះនៅព្រឹកនេះ។ ខ្ញុំគិតថាគាត់នៅទីនេះ
ហើយយប់នេះ។ មែនហើយ ខ្ញុំបានឃើញគាត់ឈរនៅទីនេះ បងប្រុស ប្រ៊ុយី។ ខ្ញុំ
បានសន្យាថាមកហើយចូលរួមព្រះវិហាររបស់ពួកគេ ជាច្រើនដង។ ខ្ញុំនឹងទៅដល់
ទីនោះ នៅថ្ងៃណាមួយដោយជំនួយពីព្រះអម្ចាស់ដូចដែលខ្ញុំ អាចធ្វើបាន។

ឥឡូវនេះខណៈពេលដែលយើងច្រៀងខបន្ទាប់នេះឥឡូវនេះ។

នៅក្នុងព្រះនាមនៃព្រះយេស៊ូវឱនចុះ
លុតជង្គង់នៅព្រះបាទាទ្រង់
ស្តេចលើស្តេចនៅស្ថានសួគ៌យើងតាំងទ្រង់ឡើង
នៅពេលដំណើររបស់យើងបញ្ចប់។

សូមច្រៀងវាឥឡូវនេះ។

នៅក្នុងព្រះនាមនៃព្រះយេស៊ូវឱនចុះ
លុតជង្គង់នៅព្រះបាទាទ្រង់

ស្តេចលើស្តេចនៅស្ថានសួគ៌យើងតាំងទ្រង់ឡើង
នៅពេលដំណើររបស់យើងបញ្ចប់។

នាមវិសេស (នាមវិសេស) អូពិរោះណាស់! (អូ ពិរោះ
ណាស់)

ក្តីសង្ឃឹមផែនដីក្តីអំណរស្ថានសួគ៌
នាមវិសេស អូពិរោះណាស់!

ក្តីសង្ឃឹមផែនដីក្តីអំណរស្ថានសួគ៌។

អូ ចូរយកព្រះនាមព្រះយេស៊ូវទៅជាមួយ
ជាខែលពីអន្ទាក់ទាំងអស់។ (ស្តាប់ឥឡូវ)

អូ នៅពេលសេចក្តីល្អរុងព័ទ្ធជុំអ្នក (អ្វីដែលអ្នកត្រូវតែធ្វើ?)
សូមដកដង្ហើមពីព្រះនាមដ៏បរិសុទ្ធនោះនៅក្នុង
ការអធិស្ឋាន។

ឈ្មោះដ៏អស្ចារ្យ អូផ្អែមល្អែម!

ក្តីសង្ឃឹមផែនដីក្តីអំណរស្ថានសួគ៌

ឈ្មោះដ៏អស្ចារ្យ អូផ្អែមល្អែម!

ក្តីសង្ឃឹមផែនដីក្តីអំណរស្ថានសួគ៌។

ចូរយើងឱនក្បាលចុះ។

អូ នាមវិសេស អូ នាមប្រសើរ

ក្តីសង្ឃឹមផែនដីក្តីអំណរស្ថានសួគ៌

នាមវិសេស (ជ្រមុជទឹកនៅក្នុងវា អធិស្ឋាននៅក្នុងវា) អូ
ពិរោះណាស់!

ក្តីសង្ឃឹមផែនដីក្តីអំណរស្ថានសួគ៌។

បងប្រុសម៉ាទីន។ [បងប្រុសម៉ាទីនអធិស្ឋាន—អេឌី។]



តម្រងការគិតរបស់មនុស្ស KHM65-0822E

(A Thinking Man's Filter)

សារដែលធ្វើឡើងដោយបងប្រុស William Marrion Branham នេះ ត្រូវបានចែកចាយ នៅល្ងាច ថ្ងៃអាទិត្យ ថ្ងៃទី 22 សីហា 1965 នៅ រោងឧបោសថប្រាណហាំ នៅ ជេហ្វឺរសន់វិល អ៊ិនឌៀអាយ ណា U.S.A។ រាល់ការខិតខំត្រូវបានធ្វើឡើងដោយការផ្ទៀងផ្ទាត់យ៉ាងត្រឹមត្រូវ ជាសារសម្លេងចេញពី ខ្សែអាត់ថត ចម្លង និង បោះពុម្ពដោយរក្សាសិទ្ធិពីភាសាអង់គ្លេស។ ការបក ប្រែជាភាសាខ្មែរនេះ គឺ ត្រូវបានបោះពុម្ព និង ចែកចាយដោយ សម្លេងព្រះជាម្ចាស់ដែលបានថតទុក។

KHMER

©2021 VGR, ALL RIGHTS RESERVED

VOICE OF GOD RECORDINGS

P.O. Box 950, JEFFERSONVILLE, INDIANA 47131 U.S.A.

www.branham.org

ការរក្សាសិទ្ធិ

សៀវភៅនេះត្រូវបានរក្សាសិទ្ធិ។ សៀវភៅនេះអាចថតចម្លង បានជា
ការប្រើប្រាស់ផ្ទាល់ខ្លួន ដោយសេរី ឥតគិតថ្លៃ ដើម្បីផ្សព្វផ្សាយ
ដំណឹងល្អអំពីព្រះយេស៊ូគ្រីស្ទ។ សៀវភៅនេះ មិនអាចលក់ ផលិតជា
ទ្រង់ទ្រាយធំ យកទៅដាក់ក្នុងវេបសាយ លក់តាមប្រព័ន្ធអេឡិចត្រូនិក
ត្រូនីក ឬ បកប្រែ ដោយគ្មានការអនុញ្ញាតិពី វ៉ែស អូហ្វ ហ្គត់ វីខខតឌីង
(VOICE OF GOD RECORDINGS®)ឡើយ។

សម្រាប់ទំនាក់ទំនងបន្ថែម និង ឬសម្រាប់តម្រូវការទាក់ទងនឹង
ឯកសារសូមទំនាក់ទំនង៖

វ៉ែស អូហ្វ ហ្គត់ វីខខតឌីង (VOICE OF GOD RECORDINGS)

P.O. Box 950, JEFFERSONVILLE, INDIANA 47131 U.S.A.

WWW.BRANHAM.ORG